
 

 

UNITED STATES DISTRICT COURT  

FOR THE SOUTHERN DISTRICT OF FLORIDA 

Case No. 9:20-cv-81205-RAR  

Civil Division 

 

SECURITIES & EXCHANGE  

COMMISSION,    

Plaintiff 

v.     

COMPLETE BUSINESS SOLUTIONS  

GROUP, INC. d/b/a PAR FUNDING, 

 Defendant 

____________________________/ 

 

RESPONSE IN OPPOSITION TO PLAINTIFF’S MOTION TO STRIKE THE 

DECLARATION OF DEFENDANT, MICHAEL C. FURMAN AND MOTION 

TO AMEND ADMISSIONS 

 

The Defendant, MICHAEL C. FURMMAN (“FURMAN”), by and through 

undersigned counsel, pursuant to Local Rule 7.1, hereby requests that this Court 

deny Plaintiff’s, SECUIRITIES AND EXCHANGE COMMISSION (“SEC”), motion to 

strike his declaration (“Motion”), and requests, pursuant to Fed. R. Civ. P. 36, to be 

permitted to Amend his Response to the SEC’s Request for Admissions. 

INTRODUCTION 

Despite the fact that the SEC has been admonished by the Court for its 

“repeated inability to meet deadlines in a timely fashion” and was warned that its 

failure to submit a reply in support of its pending motion for summary judgment, 

would result in the Court addressing that Motion, without considering the SEC’s 

reply, the SEC has filed the instant motion, without meeting and conferring with 

Furman, which is inconsistent with the positions advanced by the SEC. [ECF No. 

960].  
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With one hand, the SEC thrusts its untimely Motion before this Court arguing 

to strike FURMAN’s declaration [ECF No. 891] on the basis that it conflicts with his 

active invocation of his Fifth Amendment privilege.  With its other hand, Plaintiff 

conversely contends that FURMAN waived that same privilege by submitting to 

deposition -- entitling the SEC to an adverse jury instruction. 

This paradoxical positioning belies a frantic effort to avoid entry of summary 

judgment in FURMAN’s favor pursuant to Fed. R. Civ. P. 56(f) and silence him at 

trial while Plaintiff feverishly conflates his actions with the wrongdoing of others 

before the finders of fact and law. 

SEC counsel first notified the undersigned on November 12, 2021, of its intent 

to pursue an adverse jury instruction pursuant to FURMAN’s responses to Plaintiff’s 

request for admissions (“RFA”).  Specifically, SEC counsel suggested that FURMAN’s 

pro se deposition testimony functioned as a complete waiver of his prior invocation of 

his Fifth Amendment privilege and an admission to the RFA.  

On November 16, 2021, and again on November 26, 2021, the undersigned 

responded to SEC counsel with an objection noting that, to the extent FURMAN’s 

deposition testimony functioned as a waiver, that testimony itself prevails over any 

adverse inference.  On the basis of that contention, the SEC now seeks to subvert the 

deadlines set forth by the Court and avoid the consequences of its failure to meet its 

initial burden with respect to its Motion for Summary Judgment through its tardy 

filing. 
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MEMORANDUM 

I. The Plaintiff has had Mr. Furman’s deposition testimony, which 

mirrors much of his declaration, for more than six months and, 

therefore, cannot credibly claim prejudice from, nor entitlement to 

strike, the declaration. 

Trial courts have the discretion to determine whether to allow a party to 

withdraw his Fifth Amendment privilege. Davis-Lynch, Inc. v. Moreno, 667 F.3d 539, 

547 (5th Cir. 2012), as revised (Jan. 12, 2012). However, there is no bright line rule 

determining when parties may withdraw their fifth amendment privilege; rather, the 

courts weigh the facts of each individual case. See Evans v. City of Chicago, 513 F.3d 

735, 743 (7th Cir.2008); United States v. Certain Real Prop. and Premises Known as: 

4003–4005 5th Ave., Brooklyn, N.Y., 55 F.3d 78, 85 (2d Cir.1995); Edmond v. 

Consumer Prot. Div., 934 F.2d 1304, 1309–10 (4th Cir.1991); United States v. Parcels 

of Land, 903 F.2d 36 (1st Cir.1990); SEC v. Graystone Nash, Inc., 25 F.3d 187, 191 

(1st Cir.1989); Davis-Lynch, Inc., 667 F.3d at 547. In these circumstances, courts are 

required to weigh the prejudice a party would suffer by the withdrawal of the Fifth 

Amendment with the party’s right to testify.  

“Generally, ‘[t]he court should be especially inclined to permit withdrawal of 

the privilege if there are no grounds for believing that opposing parties suffered 

undue prejudice from the litigant’s later-regretted decision to invoke the Fifth 

Amendment.’” Davis-Lynch, Inc. v. Moreno, 667 F.3d 539, 547 (5th Cir. 2012) (quoting 

United States v. 4003-4005 5th Ave., 55 F.3d 78, 84 (2d Cir. 1995)). Courts look at the 

totality of the circumstances surrounding the waiver of the privilege. “Therefore, a 

party may withdraw its invocation of the Fifth Amendment privilege, even at a late 
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stage in the process, when circumstances indicate that there is no intent to abuse the 

process or gain an unfair advantage, and there is no unnecessary prejudice to the 

other side.” Davis-Lynch, Inc., 667 F.3d at 548 (quoting Evans v. City of Chi., 513 

F.3d 735, 746 (7th Cir. 2008); SEC v. Graystone Nash, Inc., 25 F.3d 187, 193 (3d Cir. 

1994) (emphasis added); accord FTC v. Sharp, 782 F. Supp. 1445, 1452 (D. Nev. 1991) 

(declining to bar the defendant’s later testimony because the FTC was not unfairly 

prejudiced by the defendant’s prior fifth amendment assertion considering that the 

“FTC has been able to thoroughly prepare . . . because [the defendant] is not the only, 

or even the primary source of pertinent information”); FTC v. Kitco of Nevada, Inc., 

612 F. Supp. 1282, 1292 (D. Minn. 1985) (finding that the defendant should be 

permitted to testify, notwithstanding his prior invocation of his fifth amendment 

privilege, because the FTC has not been unfairly prejudiced and the FTC was able to 

thoroughly prepare its case and “anticipate through other witnesses what [the 

defendant’s] testimony would be”).  

As in the litany of cases cited above, there is no prejudice to the SEC in allowing 

Furman to testify. Although the SEC argues that it has been unduly prejudiced 

because FURMAN previously invoked his Fifth Amendment privilege in response to 

the SEC’s RFA, [ECF No. 177-22].  Many of the disputed recitals from the declaration 

(“Declaration”), parallel FURMAN’s deposition testimony, and Answer to the 

Amended Complaint [ECF No. 617].  For example:  
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DISPUTED DECLARATION 

TESTIMONY 

FURMAN DEPOSITION 

TESTIMONY 

Fidelis operated completely 

independently of Par Funding, and only 

engaged in arm’s length transactions 

with Par Funding.” [ECF No. 891-1 at ¶ 

19]. 

Q. Okay. So was anything other than 

investor money ever utilized by Fidelis 

to obtain a promissory note? 

 

A. No.   

Ex. A, p. 203: 10-13. 

“I also did not cause money to be 

transferred to Fidelis’ chosen 

investment [identified in preceding 

paragraph as Par Funding] 

simultaneous with the transfer of 

funds.” [ECF No. 891-1 at ¶ 25]. 

Q. Okay. So my question is: Is it 

accurate that Fidelis would collect the 

investor funds directly or indirectly and 

then send those funds, either directly or 

through someone at ABFP 

Management to Par Funding and Par 

Funding would then issue a promissory 

note to Fidelis management for the 

amount of the investor funds it had 

received from Fidelis and would provide 

20 percent interest on that amount? 

 

A. Well, the promissory note was started 

before, I believe, the actual transfer 

indirectly or directly was done by ABFP 

Management. 

Ex. A, p. 20: 6-17. 

“None of the investors that I worked 

with intended to directly invest their 

money with Par Funding.” [ECF No. 

891-1 at ¶ 22]. 

Q. Okay. But all of this, Complete 

Business Solutions Group, the only 

offering you've ever worked on, right, in 

connection with Complete Business 

Solutions Group and Par Funding is the 

Fidelis offer of promissory notes; 

correct? 

 

A. Correct. 

Ex. A, p. 88: 22-25 and p. 89: 1-2. 
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In addition, the disputed Declaration Testimony is supported by the 

Documents submitted by the SEC in support of its own Motion for Summary 

Judgment. Specifically, the SEC has attached the Private Placement Memorandum 

of Fidelis (Exhibit 61), which provides, in relevant part that the “[u]nits are being 

offered to a limited number of accredited investors who meet the suitability 

requirements set forth below” and mandates that any investor “complete an 

Accredited Investor Questionnaire and Verification Letter” as a condition precedent 

to purchase securities. Similarly, the SEC has attached the Form D that Fidelis filed 

to confirm the offering was exempt pursuant to 506(c). See Exhibit 64.  Similarly, 

Exhibit 133, reveals that Furman stated that the investments in Fidelis were for 

“accredited [investors] only.” The Declaration of Marc Reikes (Exhibit 103) also 

reveals that the Furman was only engaged in the general solicitation of investment 

to accredited investors, and Furman’s efforts to ensure that all his investors were 

accredited is further confirmed by the Promissory Notes they executed.1 

In addition, the SEC has deposed ten fact witnesses, and Defendants’ expert 

witness, and while the Defendants cannot be sure how many potential witnesses the 

SEC has interviewed without a deposition, it has included 68 potential witnesses on 

its witness list, indicating that it has clearly not been hindered in its ability to engage 

in discovery. Additionally, given that the Receiver has been in possession of all of 

 
1 Interestingly, the SEC intentionally omitted the pages of promissory notes issued 

by Fidelis that verify whether investors have accredited status.  
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Par’s books and records and waived attorney-client privilege, the Receiver, not the 

Defendants have been the primary source of pertinent documents, the Receiver has 

allowed the SEC to speak to Par employees who were kept on the payroll, and SEC 

has been able to depose Par’s attorneys, George Philip Rutledge, Esq. John W. 

Pauciulo, Esq., and Brett Berman, Esq. As a result, there is absolutely no prejudice 

to the SEC. And that fact was acknowledged by the Court in Granting Defendant Lisa 

Mcehhone’s Motion to Amend Admissions.  [ECF No. 985].  

II. Invocation of the Fifth Amendment should be considered on a 

question-by-question basis.  

 

The disputed portions of the Declaration constitute outright denials, which 

would not impact FURMAN’s invocation.  Cf. C&M Inv. Grp., Ltd. V. Campbell, No. 

8:10-CV-394-T-30EAJ, 2010 WL 11519984, at *2 (M.D. Fla. Nov. 5, 2010).   

In Campbell, the plaintiff sought an order compelling discovery response 

arguing that the defendants had waived their invocation of their Fifth Amendment 

privilege in answering the complaint.  The Court found that the defendants’ answer 

neither admitted nor revealed any incriminating facts and, consequently, could not 

result in a voluntary, knowing waiver. 

Similarly here, FURMAN’s declaration, as well as his pro se deposition 

testimony, neither admit nor reveal any incriminating facts and, as such, his Fifth 

Amendment privilege is not implicated by either.  Even if the Court were to consider 

otherwise, the SEC’s suggestion that the waiver is an all or nothing enterprise fails.  

Omni Air Int’l, LLC v. Austin Technik 1, Inc., No. 17-CV-163-TCK-JFJ, 2018 WL 

1740936, at *4 (N.D. Okla. Apr. 11, 2018) (citing Doe ex rel. Rudy–Glanzer v. Glanzer, 
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232 F.3d 1258, 1265 (9th Cir. 2000) (“[I]n a civil case, the Fifth Amendment’s 

protections against self-incrimination are invoked on a question-by-question basis 

….”)), cf. Campbell, No. 8:10-CV-394-T-30EAJ, 2010 WL 11519984, at *3 (“…the court 

concludes that Defendants have not waived their right to assert the Fifth Amendment 

privilege on a question-by-question basis.”). As such, the questions that were 

answered by Furman do not give rise to a negative inference.  

This Court should deny the SEC’s Motion as the Declaration presents no 

danger of undue prejudice nor does it implicate FURMAN’s prior invocation of his 

Fifth Amendment privilege.   

III. The Plaintiff’s Motion should be denied as procedurally deficient. 

FURMAN’s Declaration and response to the SEC’s motion for summary 

judgment [EFC Nos. 890 and 891] have been pending on the Court’s docket since 

October 27, 2021.  In its reply to said response [ECF No. 962], the SEC never raised 

any of the arguments in its late-filed Motion.  Further, SEC counsel never conferred 

with any of FURMAN’s counsel regarding the relief requested in the Motion.  The 

SEC also did not attach or reference Furman’s Requests for Admission in connection 

with its Motion for Summary Judgment, such that, even if the Court were to strike 

Furman’s Declaration, it would not be proper to enter summary judgment in its favor.  

In the not insignificant interest of buttressing this Court’s orders, as well as 

the rules of this jurisdiction, the SEC’s Motion should be rejected as violative of the 

most basic procedural standards. 
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IV. Furman should be Permitted to Amend His Answers to Requests for 

Admissions.  

 

To the extent that there is prejudice, such prejudice can be remedied by 

allowing Furman to amend his request for admissions. Requests for Admission are 

governed by Rule 36. Under Rule 36, “a matter is admitted unless, within 30 days 

after being served, the party to whom the request is directed serves on the requesting 

party a written answer or objection addressed to the matter and signed by the party 

or its attorney.” Fed. R. Civ. P. 36(a)(3). Under Rule 36(b), “the court may permit 

withdrawal or amendment if it would promote the presentation of the merits of the 

action and if the court is not persuaded that it would prejudice the requesting party 

in maintaining or defending the action on the merits.” Fed. R. Civ. P. 36(b). Here, 

allowing Ms. McElhone to amend her admissions would promote the presentation of 

the merits and would not prejudice the SEC. Allowing Defendant to amend her 

admissions would “not subserve the presentation of the merits” of the action. Great 

Am. Ins. Co. v. Mueller, No. 8:19-CV-3170-TPB-JSS, 2021 WL 2037805, at *2 (M.D. 

Fla. Mar. 19, 2021) citing Perez v. Miami-Dade CT., 297 F.3d 1255, 1264 (11th Cir. 

2002) (internal quotations omitted). The issues raised in the RFA bear on Defendant’s 

Defenses. Great Am. Ins. Co. v. Mueller, No. 8:19-CV-3170-TPB-JSS, 2021 WL 

2037805, at *2 (M.D. Fla. Mar. 19, 2021). (“The issue of notice may bear on 

Defendant's defenses in the case.”) Moreover, allowing Furman “to amend [his] 

admissions with [his] late responses will ultimately allow the court to have a better 

understanding of the parties’ positions in the case and will promote consideration of 
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the merits of the case.” Tolbert v. Discovery, Inc., No. 4:18-CV-00680-KOB, 2020 WL 

3269149, at *3 (N.D. Ala. June 17, 2020). Therefore, allowing Defendant to Amend 

his responses to the Requests for Admissions will “promote the presentation of the 

merits of the action.” Great Am. Ins. Co. v. Mueller, No. 8:19-CV-3170-TPB-JSS, 2021 

WL 2037805, at *2 (M.D. Fla. Mar. 19, 2021); See also [ECF No. 916]. 

 There is also no prejudice in allowing amendment to the SEC, as it already 

intends to seek an adverse inference arising from Furman’s prior invocation of the 

Fifth Amendment, and Furman has previously testified as to the matters set forth in 

the Requests for Admission. See Tolbert v. Discovery, Inc., No. 4:18-CV-00680-KOB, 

2020 WL 3269149, at *3 (N.D. Ala. June 17, 2020) (“Moreover, Discovery has not 

argued that the withdrawal or amendment of the deemed admissions and subsequent 

consideration of Ms. Tolbert's amended responses to the admissions will create any 

significant prejudice.”); Great Am. Ins. Co. v. Mueller, No. 8:19-CV-3170-TPB-JSS, 

2021 WL 2037805, at *2 (M.D. Fla. Mar. 19, 2021)(“As to the second prong of the test, 

the Court finds there is no risk of prejudice to either party if the request is 

withdrawn.”). 

CONCLUSION 

For more than six months the SEC has had Furman’s deposition testimony, 

and .  The Plaintiff now stumbles before the Court with a hastily contrived argument 

crying undue prejudice and waiver.  Neither issue is present here, however, as the 

SEC had prior knowledge of the testimony and the Declaration does not implicate 

FURMAN’s privilege against self-incrimination. 
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Moreover, the Motion is simply procedurally defective, ignoring both this 

Court’s deadlines and Local Rule 7.1.  Consequently, the Motion should be denied. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

[Certifications follow] 
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RULE 7.1(a)(3) CERTIFICATION 

I HEREBY CERTIFY that on November 30, 2021, counsel for the movant 

attempted to confer, via email, with all parties or non-parties who may be affected by 

the relief sought in the motion in a good faith effort to resolve the issues raised in the 

motion and was unable to do so. 
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REQUEST FOR HEARING 

The defendant, pursuant to Local Rule 7.1(b)(2), respectfully requests a 

hearing before the Court on the matters herein on the basis that the implications for 

Defendant are particularly complex and oral argument will aid the Court in reaching 

a just and proper resolution as to the relief requested. 

The Defendant estimates that argument would require no more than 15 

minutes. 

 

Respectfully Submitted, 
       
      

Knight Law, P.A. 
4624 Hollywood Blvd., Ste. 203 

Hollywood, Florida 33021 

Telephone: 786.480.0045 

 

By: /s/ Jeremy I. Knight, Esq. 

Florida State Bar No.: 1009132 

Email: Yirmi@KnightLawFL.com 

By: /s/ Elroy M. John, Esq. 

Florida State Bar No.: 1002480 

Email: Elroy@KnightLawFL.com 

Attorneys for Defendant, Michael C. Furman 

 

and 

 

     MILLENNIAL LAW, INC. 
Attorneys for Michael C. Furman 

501 E. Las Olas Blvd Ste 200/308 

Fort Lauderdale Fl 33301 

Phone: 954-271-2719 

 

By:  s/ Zachary P. Hyman   

Case 9:20-cv-81205-RAR   Document 1023   Entered on FLSD Docket 11/30/2021   Page 13 of 14



 

14 
 

Zachary P. Hyman 

Florida Bar No.  98581 

zach@millenniallaw.com   

millenniallawforms@gmail.com  

jessica@millenniallaw.com 
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1 UNITED STATES DISTRICT COURT

2 SOUTHERN DISTRICT OF FLORIDA

3

4 SECURITIES AND EXCHANGE )
COMMISSION, )

5 )
Plaintiff, )

6 )
v. ) Case No.

7 ) 20-CV-81205-RAR
COMPLETE BUSINESS SOLUTIONS )

8 GROUP, INC. d/b/a PAR )
FUNDING, et al., )

9 )
Defendants, and )

10 )
L.M.E. 2017 FAMILY TRUST, )

11 )
Relief Defendant. )

12 ______________________________)

13

14

15

16 REMOTE VIDEOTAPED DEPOSITION OF MICHAEL C. FURMAN,

17 called by the Plaintiffs for examination, taken by

18 and before Ann Medis, Registered Professional

19 Reporter and Notary Public in and for the

20 Commonwealth of Pennsylvania, via Webex

21 videoconference, on Wednesday, May 26, 2021,

22 commencing at 10:02 a.m.

23

24

25 JOB No. 210526AME
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2

1 A P P E A R A N C E S

2 (Participants appeared via Webex videoconference)

3 On behalf of Plaintiff

4 UNITED STATES SECURITIES AND EXCHANGE
COMMISSION

5 BY: AMIE RIGGLE BERLIN, ESQUIRE
801 Brickell Avenue, Suite 1800

6 Miami, Florida 33131
305.982.6300

7 berlina@sec.gov

8
On behalf of Defendant Joseph W. LaForte

9
FRIDMAN FELS & SOTO

10 BY: ALEJANDRO O. SOTO, ESQUIRE
2525 Ponce de Leon Boulevard, Suite 750

11 Coral Gables, Florida 33134
305.569.7701

12 asoto@ffslawfirm.com

13
On behalf of Defendant Perry S. Abbonizio

14
MARCUS NEIMAN RASHBAUM & PINEIRO

15 BY: JEFFREY D. MARCUS, ESQUIRE
JASON MAYS, ESQUIRE

16 One Biscayne Tower
2 South Biscayne Boulevard, Suite 1750

17 Miami, Florida 33131
305.434.4941

18 jmarcus@mnrlawfirm.com
jmays@mnrlawfirm.com

19

20 On behalf of Defendant Dean J. Vagnozzi

21 AKERMAN LLP
BY: BRIAN P. MILLER, ESQUIRE

22 Three Brickell City Centre
98 Southeast Seventh Street

23 Miami, Florida 33131
305.374.5600

24 brian.miller@akerman.com

25
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3

1 A P P E A R A N C E S (Continued)

2 On behalf of the Receiver Ryan K. Stumphauzer

3 STUMPHAUZER FOSLID SLOMAN ROSS &
KOLAYA, PLLC

4 BY: TIMOTHY ANDREW KOLAYA, ESQUIRE
2 South Biscayne Boulevard, Suite 2550

5 Miami, Florida 33131
305.371.9686

6 tkolaya@sfslaw.com

7 PIETRAGALLO GORDON ALFANO BOSICK &
RASPANTI, LLP

8 BY: DOUGLAS ROSENBLUM, ESQUIRE
1818 Market Street, Suite 3402

9 Philadelphia, Pennsylvania 19103
215.320.6200

10 gja@pietragallo.com

11
On behalf of Defendant Michael C. Furman

12
Michael C. Furman, pro se

13

14
Also present

15
Perry Abbonizio

16 Dean Vagnozzi
Tim Hunter, videographer

17

18
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20

21
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23
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4
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5

1 P R O C E E D I N G S

2 - - - -

310:01 THE VIDEOGRAPHER: And here begins the

4 videotaped deposition of Michael Furman in the

5 matter of the SEC versus Complete Business Solutions

6 Group. This is case is being heard in the United

7 States District Court, Southern District of Florida,

8 Case No. 20-CV-81205-RAR.

910:01 This deposition is being held via Webex.

10 Today's date is May 26, 2021. Time on the record is

11 10:02 a.m. My name is Tim Hunter. I'm a legal

12 videographer.

1310:02 Counsel, would you please introduce

14 yourselves and state whom you represent for the

15 record starting with noticing counsel. And the

16 witness will be sworn.

1710:02 MS. BERLIN: Good morning. This is Amie

18 Riggle Berlin on behalf of the Securities and

19 Exchange Commission.

2010:02 MR. KOLAYA: Good morning. This is

21 Timothy Kolaya on behalf of the court appointed

22 receiver, Brian Stumphauzer.

2310:02 MR. ROSENBLUM: Good morning. My name is

24 Douglas Rosenblum. I'm with the Pietragallo firm.

25 I'm co-counsel to Mr. Kolaya.
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6

110:02 MR. SOTO: Good morning. This is Alex

2 Soto, counsel for defendant Joseph LaForte.

310:02 MR. MILLER: And this is Brian Miller from

4 Akerman on behalf of defendant Dean Vagnozzi.

5 MICHAEL C. FURMAN,

6 having been first duly sworn, was examined

7 and testified as follows.

810:03 THE WITNESS: I just want to make the

9 statement that I still do not feel comfortable

10 proceeding without an attorney present as I'm pro,

11 se. And I've asked for more time, which was denied

12 by the opposing counsel.

1310:03 I also want to state on the record that

14 I've been sick for well over two weeks, and I might

15 require a few extra breaks for those reasons.

1610:03 Also, I want to let the court know that

17 since I've gone pro se, I've still not been, as I

18 was promised, access to PACER. So I have no

19 procedural posture from what I've been told. I've

20 not been receiving the updates and documents as

21 promised. And I have continued ask for the past six

22 months and promised early 2021 for my only laptop

23 and phone to be returned, which has had no actions,

24 and it has hindered my ability to really prepare for

25 today. Thank you.
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1 EXAMINATION

2 BY MS. BERLIN:

310:04 Q. Mr. Furman, my name is Amie Riggle Berlin.

4 I'm with the U.S. Securities and Exchange

5 Commission. As I ask you questions today, if you

6 don't understand something, just let me know, and I

7 will clarify the question. And if you need a break

8 at any time, just let me know that as well, and

9 we'll be happy to accommodate.

1010:04 I'd like to begin just by asking if you

11 could tell us your educational background.

1210:04 A. Can you be more specific?

1310:04 Q. Sure. Did you attend college?

1410:04 A. Yes.

1510:04 Q. And can you tell us where and what degree

16 you received and when?

1710:05 A. I attended Northwood University. I

18 graduated in 2004 with a bachelor's as well as an

19 associate's.

2010:05 Q. And what is your degree in?

2110:05 A. Banking and finance.

2210:05 Q. Did you attend any additional school after

23 you graduated with your bachelor's degree?

2410:05 THE WITNESS: I'm going to object to form,

25 which I'm going to every time.
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110:05 Can you be more specific on what school?

2 What type of school?

3 BY MS. BERLIN:

410:05 Q. Any school. Did you go to any additional

5 school after you graduated with your bachelor's

6 degree?

710:05 A. I've attended various educational classes,

8 but no further degree, no master's.

910:06 Q. What types of classes did you attend?

1010:06 THE WITNESS: Objection to form.

1110:06 Various licensing classes, continuing

12 education classes, simple educational classes to

13 further my knowledge.

14 BY MS. BERLIN:

1510:06 Q. Do you hold any professional licenses?

1610:06 THE WITNESS: Objection to form.

1710:06 Yes.

18 BY MS. BERLIN:

1910:06 Q. What are those?

2010:06 A. Can you be more specific on when?

2110:06 Q. No. The question is: What are those

22 licenses?

2310:07 A. Can you please be more specific on time

24 period?

2510:07 Q. At any time during your lifetime.
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110:07 A. In my entire life?

210:07 Q. In your entire lifetime, please tell us

3 what professional licenses you have held.

410:07 A. I have held a state 215 insurance license,

5 health, life and fixed annuity. I've previously

6 been licensed -- I had securities licenses in my

7 past, Series 7, Series 66 I believe it was.

810:07 Q. And when did you obtain your securities

9 licenses?

1010:08 A. I do not recall exactly. 2004, 2005ish.

11 I don't remember if it was the end of the year. I

12 know when I started studying. I know when I

13 graduated, and it was right after that. So it was

14 in the following year.

1510:08 Q. Do you still hold those licenses?

1610:08 A. No; no, I do not.

1710:08 Q. When did you stop holding your Series 7

18 license?

1910:08 A. I don't remember the date, to be honest

20 with you.

2110:08 Q. Are you currently registered with the

22 Securities and Exchange Commission in any capacity?

2310:08 THE WITNESS: Objection to form.

2410:08 I do not understand. Can you be more

25 specific?
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1 BY MS. BERLIN:

210:08 Q. Sure. Are you registered with the

3 Securities and Exchange Commission?

410:09 A. I still don't understand the exact

5 question.

610:09 Q. Have you ever registered with the U.S.

7 Securities and Exchange Commission? Is that clearer

8 for you?

910:09 A. Have I ever in my life? I guess I was a

10 registered -- when I was licensed previously, I

11 believe so.

1210:09 Q. Okay. And so what registrations did you

13 hold?

1410:09 A. I do not remember.

1510:09 Q. What do you currently do for a living?

1610:09 A. I'm in sales.

1710:09 Q. Where?

1810:09 A. I'm self-employed.

1910:09 Q. What do you sell?

2010:09 A. Insurance policies.

2110:09 Q. Anything else?

2210:10 A. I've held various part-time sales

23 positions since this case has started.

2410:10 Q. Where?

2510:10 A. I've been an independent employer selling
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1 advertising.

210:10 Q. What was the name of that employer?

310:10 A. Danley Office Networks.

410:10 Q. Are you currently selling any securities?

510:10 THE WITNESS: Objection to form.

6 BY MS. BERLIN:

710:10 Q. Are you currently offering and selling any

8 securities, Mr. Furman?

910:10 A. Not at this time.

1010:11 Q. When is the last time that you offered or

11 sold securities?

1210:11 THE WITNESS: Objection to form.

1310:11 I do not recall.

14 BY MS. BERLIN:

1510:11 Q. Have you offered or sold any securities

16 since the SEC filed this case against you?

1710:11 THE WITNESS: Objection to form.

1810:11 No.

19 BY MS. BERLIN:

2010:12 Q. Do you know of an entity called Complete

21 Business Solutions Group?

2210:12 A. I'm aware, yes.

2310:12 Q. When did you become aware of Complete

24 Business Solutions Group?

2510:12 A. I can't recall that exact date.
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110:12 Q. What year?

210:12 A. My best guess is '17 or '18. Honestly, I

3 don't remember.

410:12 Q. And is that 2017 or 2018?

510:13 A. I believe so.

610:13 Q. How did you first become aware of Complete

7 Business Solutions Group?

810:13 THE WITNESS: Objection to form.

910:13 Can you be more specific or rephrase it?

10 BY MS. BERLIN:

1110:13 Q. I'm not sure that that can be more

12 specific, Mr. Furman. That's a pretty specific

13 question.

1410:13 A. Can you restate it?

1510:13 Q. Sure. How did you first become aware of

16 Complete Business Solutions Group?

1710:13 A. My best guess is through an advertisement

18 and insurance newsletter or through an advertisement

19 of some sort.

2010:13 Q. And where was that advertisement?

2110:14 A. Via a -- it was not -- can you restate

22 that question? I want to make sure I answer

23 correctly and fully.

2410:14 Q. Can you provide more specificity about

25 your answer that --
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110:14 A. Can you restate the original question?

210:14 Q. Mr. Furman, let me try to help you. You

3 testified that you first learned about Complete

4 Business Solutions Group through an advertisement.

510:14 So now I'm asking you to provide the

6 details about what that -- where you saw that

7 advertisement.

810:14 A. Let me restate. I learned about Complete

9 Business Solutions Group through or at an event

10 which I learned about through an advertisement.

1110:14 Q. And what event was that?

1210:14 A. An advisor event in Philadelphia that was

13 held by A Better Financial Plan. Advisor event is

14 best I can...

1510:15 Q. And where did you see the advertisement

16 for that event?

1710:15 A. I believe it was a magazine publication, I

18 believe. I can't recall exactly, but there might

19 have been multiple. But that was -- I do remember

20 an advertisement that I saw.

2110:15 Q. And what was it an advertisement for?

2210:15 A. To learn about a new potential offering

23 that we could help our -- insurance producers could

24 help their clients with, investment. Multiple, not

25 specifically anything, I don't remember, in the
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1 beginning.

210:15 Q. And where in Philadelphia -- where in

3 Philadelphia was this event held?

410:16 A. I don't know the exact -- it was -- I

5 don't know the exact address or hotel. It was at a

6 hotel in Philadelphia, the main city.

710:16 Q. And who spoke at the event?

810:16 THE WITNESS: Objection to form.

910:16 I don't remember every person. I can

10 remember a few. Dean Vagnozzi, John Pauciulo. And

11 I do not remember the names of the other

12 individuals. There were many.

13 BY MS. BERLIN:

1410:17 Q. And approximately how many people attended

15 the event?

1610:17 A. I do not recall exactly. Specifically

17 around, give or take, 30, around 30ish, 30. It was

18 a large group. I couldn't estimate. It was a long

19 time ago.

2010:17 Q. Approximately when did this event take

21 place?

2210:17 A. That I don't recall, to be honest. I

23 don't exact know.

2410:17 Q. Do you recall what time of the year it

25 was?
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110:18 A. I recall it being very cold, so perhaps

2 winter.

310:18 Q. Do you recall which year this event

4 occurred in?

510:18 A. My best guess is 2017 or 2018.

610:18 Q. And what did Mr. Vagnozzi say during this

7 event?

810:18 THE WITNESS: Objection to form.

910:18 MR. MILLER: This is Brian Miller. I

10 object to the form also.

1110:18 THE WITNESS: Can you clarify more

12 specifically?

13 BY MS. BERLIN:

1410:18 Q. Sure. You testified that Mr. Vagnozzi was

15 the speaker at the event that you attended where you

16 first learned about Complete Business Solutions

17 Group. And so I'm asking you to tell the court what

18 Mr. Vagnozzi said when he spoke at that event.

1910:19 MR. MILLER: Same objection from

20 Mr. Miller.

2110:19 THE WITNESS: Same objection.

2210:19 I cannot recall specifically, but he spoke

23 about his company and all the available work that he

24 was offering to us, different offerings that he

25 worked with, different companies he worked with, his
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1 insurance sales.

2 BY MS. BERLIN:

310:19 Q. And did Complete Business Solutions Group

4 get discussed by Mr. Vagnozzi as one of the

5 investments that he was offering?

610:20 THE WITNESS: Objection to form.

710:20 Yes.

8 BY MS. BERLIN:

910:20 Q. And generally what did Mr. Vagnozzi tell

10 you during that event about Complete Business

11 Solutions Group?

1210:20 THE WITNESS: Objection to form.

1310:20 My recollection is he briefly discussed

14 his -- his overview of Par Funding -- am I allowed

15 to say Par Funding -- versus Complete Business

16 Solutions Group and what merchant cash advance was.

17 BY MS. BERLIN:

1810:21 Q. Did Mr. Vagnozzi ask you to invest in the

19 Complete Business Solutions Group offering during

20 this event?

2110:21 THE WITNESS: Objection to the form.

2210:21 Can you be more specific? Invest in his

23 fund or invest in the company?

24 BY MS. BERLIN:

2510:21 Q. What we'd like to know is -- you testified
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1 that Mr. Vagnozzi at an event talked about Complete

2 Business Solutions Group.

310:21 A. Correct.

410:21 Q. So I asked you to describe it, and you

5 gave a general discussion about his general overview

6 of what he talked about.

710:21 So I'm asking you now specifically:

8 During this event, did Mr. Vagnozzi ask you to make

9 an investment in connection with Complete Business

10 Solutions Group?

1110:21 A. Not that I can recall.

1210:22 Q. And did Mr. Vagnozzi offer to you that you

13 could offer and sell investments that were in

14 connection with Complete Business Solutions Group at

15 the time of this event?

1610:22 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

17 form.

1810:22 THE WITNESS: Object to the form.

1910:22 Generally he described a program in which

20 we could do that, that we could do that in the

21 future. We could work with him in the future. We

22 would have to work with him in the future.

23 BY MS. BERLIN:

2410:22 Q. And can you please tell us what

25 Mr. Vagnozzi said about the program that you just
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1 mentioned in your testimony?

210:22 THE WITNESS: Objection to form.

310:23 He would -- he owned -- he owns/runs a

4 management company where advisors could work with,

5 through -- with an attorney and through him and

6 offer a similar structured investment and he would

7 be managing all back ends, all payments. It was

8 close to turnkey.

9 BY MS. BERLIN:

1010:23 Q. And did Mr. Vagnozzi discuss during this

11 presentation that the program would involve you

12 creating your own investment firm or investment fund

13 through which to offer an investment in connection

14 with Complete Business Solutions Group?

1510:24 MR. MILLER: Mr. Miller. I object to the

16 form.

1710:24 THE WITNESS: I object to the form.

1810:24 Can you repeat the question?

19 BY MS. BERLIN:

2010:24 Q. Sure. I've asked you for details about

21 the program that Mr. Vagnozzi told you about. And

22 so I'm asking you now in connection with that same

23 program, Mr. Furman, whether or not Mr. Vagnozzi was

24 offering to you as part of this program that you

25 would be creating your own investment firm or your

Case 9:20-cv-81205-RAR   Document 1023-1   Entered on FLSD Docket 11/30/2021   Page 18 of
217



(424) 239-2800
GRADILLAS COURT REPORTERS

19

1 own investment fund through which to offer and sell

2 investments in connection with Complete Business

3 Solutions Group.

410:24 MR. MILLER: Same objection.

510:24 THE WITNESS: Same objection.

610:24 I don't agree completely with your

7 complete question because I was never instructed to

8 or instructed or brought up to start my own

9 investment firm, as you quoted. But it was stated

10 by him that we would have to start our own --

11 file our -- start our own private placement with him

12 through an attorney friend that would allow us -- in

13 order to work with him.

1410:25 Yes. In order to invest, we'd have to

15 start our own private placement. I wouldn't call it

16 an investment firm. I don't remember those words.

17 BY MS. BERLIN:

1810:25 Q. What did Mr. Pauciulo say during this

19 presentation at this same event?

2010:25 THE WITNESS: Objection to form.

2110:25 I remember generally he went over his

22 background and previous working history about

23 himself, his own history. He worked with the SEC.

24 This is all he does, the law firm that he works

25 with, works for. Partner I guess. Also his
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1 background in working -- long history working with

2 Dean Vagnozzi setting up various other funds and

3 their history of doing roughly similar work and what

4 potentially he could provide to us as the

5 individuals that were there and the background of

6 what he was doing, working on, and how he worked.

7 BY MS. BERLIN:

810:26 Q. Was Mr. Pauciulo offering -- during this

9 event, did Mr. Pauciulo offer his services as an

10 attorney to assist you in the offering for the

11 investments connected to Complete Business Solutions

12 Group?

1310:27 THE WITNESS: Objection to form.

1410:27 He offered his services to everybody in

15 the room. On an individual basis we would have to

16 contact him.

17 BY MS. BERLIN:

1810:27 Q. Did you end up hiring Mr. Pauciulo as your

19 attorney?

2010:27 A. I did not end up retaining him, paying him

21 as my sole attorney, no.

2210:27 Q. At any time did Mr. Pauciulo provide any

23 legal services for you or any entity that you owned?

2410:27 THE WITNESS: Objection to form.

2510:27 Not under a paid contract, a retained
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1 contract.

2 BY MS. BERLIN:

310:28 Q. My question doesn't concern whether work

4 was done under a paid contract or an unpaid

5 contract. The question is simply whether or not

6 Mr. Pauciulo did any work for you or any company

7 that you own.

810:28 A. Can you define work?

910:28 Q. Sure. Work is generally defined as -- do

10 you really want me to look up the word for you?

1110:28 A. Was it advice or does it have to be

12 written?

1310:28 Q. Do you want me to look up the definition

14 of work, Mr. Furman? I can.

1510:28 A. Does advice count, or does it have to be

16 written?

1710:28 Q. You tell us. What work did he do?

1810:28 A. I was on many calls where he was advising

19 a group of advisors, of us, fund managers.

2010:28 Q. And did that occur on the telephone?

2110:28 A. Yes. Telecommunications, yes.

2210:28 Q. Okay. And what other methods did he use

23 to communicate?

2410:29 A. Technically I believe it could have been a

25 video, Zoom or Webex I guess this is, on one of
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1 those. I don't really recall.

210:29 Q. Okay. And how many phone calls were there

3 with Mr. Pauciulo where he was speaking to you about

4 the offering?

510:29 A. I do not recall.

610:29 Q. Approximately.

710:29 A. Under ten.

810:29 Q. Okay. And during what time period?

910:29 A. I do not recall.

1010:29 Q. It occur in 2020?

1110:29 A. They did.

1210:29 Q. Did it occur in 2021?

1310:30 A. No.

1410:30 Q. How about 2019?

1510:30 A. I believe so, yes. I do not recall

16 exactly.

1710:30 Q. How about 2018?

1810:30 A. I believe so. I do not recall exactly.

1910:30 Q. 2017?

2010:30 A. I do not recall that far back. I believe

21 so, but I do not recall.

2210:30 Q. What about the video conferences with

23 Mr. Pauciulo, about how many of those were there?

2410:30 A. I don't recall exactly. One to three, one

25 to two.
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110:30 Q. And approximately when did those occur?

210:30 A. Sometime in 2020.

310:30 Q. And what occurred during those, say, video

4 conference calls?

510:31 THE WITNESS: Objection to form.

610:31 There was discussion of a restated

7 offering, restated offering for CBSG.

8 BY MS. BERLIN:

910:31 Q. Are you talking about the exchange

10 offering where the investors were exchanging their

11 notes for notes that matured at a later point in

12 time that offered lower interest? Is that what you

13 were referring to?

1410:32 A. Part of it, yes, yes, that time period.

1510:32 Q. And what else was discussed?

1610:32 A. I do not recall specifically. Impacts of

17 the pandemic. I don't know.

1810:32 Q. So were all of the video conferences that

19 you had with Mr. Pauciulo in connection with the

20 exchange offering?

2110:32 A. I believe so.

2210:32 Q. Did Mr. Pauciulo or someone at his law

23 firm, Eckert Seamans, draft any offering materials

24 through you or any company that you own or control?

2510:33 THE WITNESS: Objection to form.
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110:33 Not specifically for me, no.

2 BY MS. BERLIN:

310:33 Q. Okay. What do you mean "not

4 specifically"? Did he do it for someone that you

5 know or in connection? Can you explain that

6 further?

710:33 A. I viewed the documents, but they were not

8 made for me, no, or my companies or any entity.

910:33 Q. Do you know of an individual named Joseph

10 LaForte?

1110:33 A. Yes. I'm familiar with that name.

1210:33 Q. Have you ever met him?

1310:33 A. Yes.

1410:33 Q. When did you first meet him?

1510:34 A. I do not recall the exact date.

1610:34 Q. I'm not asking for an exact date. How

17 about an approximation? Do you remember a month and

18 year, time of year, a season?

1910:34 A. It was at the advisor event or after the

20 advisor event. I believe he was in the office when

21 we visited.

2210:34 Q. The advisor event is the one that you're

23 referring to where you first learned about Complete

24 Business Solutions Group and you don't know the year

25 or the month, but you do know that you were cold.
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110:34 Is that the event that you're referring

2 to?

310:34 A. Correct.

410:34 Q. And so am I understanding correctly that

5 after this event, you went to the Complete Business

6 Solutions Group offices in Philadelphia?

710:35 THE WITNESS: Objection to form.

810:35 Yes. We visited during that trip.

9 BY MS. BERLIN:

1010:35 Q. Did Mr. Vagnozzi go with you?

1110:35 A. Yes.

1210:35 Q. And what was the purpose of the visit?

1310:35 THE WITNESS: Objection to form.

1410:35 It was to introduce us to the company and

15 see the physical building, meet individuals there.

16 Just an in-person visit to get more acquainted.

17 BY MS. BERLIN:

1810:35 Q. Did you speak with Mr. LaForte during this

19 visit to Complete Business Solutions Group?

2010:36 A. I can't recall.

2110:36 Q. You recall that you met him during that

22 visit. So why don't you just describe what that

23 meeting was like.

2410:36 MR. SOTO: Objection to form by Mr. Soto.

2510:36 THE WITNESS: Objection to form.
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110:36 We took a tour of the office, and I

2 believe he was -- we saw his office. I believe he

3 was there, if I remember correctly. I was one of

4 many advisors that walked through there. Then we

5 went to dinner I believe it was next door or within

6 a close proximity somewhere afterwards, which I did

7 not stay very long. And I can't remember if I spoke

8 to anybody that worked there.

9 BY MS. BERLIN:

1010:36 Q. And did Mr. LaForte go to dinner with you?

1110:37 A. I can't remember.

1210:37 Q. During the tour, you saw Mr. LaForte's

13 office. Did you introduce yourself? Like, how did

14 you know that was Mr. LaForte?

1510:37 To be clear, if you're confused, how do

16 you know this man you saw at the Complete Business

17 Solutions Group office when you went there on the

18 tour after the agent event, how do you know that

19 that man was Joseph LaForte as opposed to someone

20 else?

2110:37 A. We were introduced as his name was Joe.

22 And I don't remember the context of how they

23 introduced to him or anybody there. We were taking

24 a tour. He was one of the employees that they

25 introduced as we walked through. But I remember his
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1 name Joe. I don't remember if it was specifically

2 myself. I was one of the many people who walked

3 through.

410:38 Q. And who made the introduction?

510:38 A. I do not recall specifically. One of the

6 hosts, Dean or perhaps even Perry.

710:38 Q. You said Perry. Is that Perry Abbonizio?

810:38 A. Perry Abbonizio.

910:38 Q. I understand that you said they introduced

10 him as Joe. My question is: How do you know that

11 was Joseph LaForte as opposed to a different Joe?

1210:38 A. I do -- I do not recall when I learned

13 both first and last names, but since the first

14 meeting, I've learned his name. I don't remember

15 the first -- recall the actual introduction word for

16 word, verbatim.

1710:38 Q. No, I understand. Maybe there's some

18 confusion. You testified earlier today that you met

19 Joseph LaForte for the first time when you visited

20 his office. You don't remember what he said. And

21 when I asked how you -- you saw a man in an office.

22 And somebody pointed him out and told you that was,

23 quote-unquote, Joe.

2410:39 So I'm just trying to figure out how do

25 you know that the person they pointed to as Joe is
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1 Joseph LaForte as opposed to Joseph Cole Barleta,

2 for example, who also works there or anyone else

3 whose first name might be Joe?

410:39 How do you know that the man you saw in

5 the office was Joe?

610:39 A. We were introduced. That was the name

7 given to me at some point in time.

810:39 Q. During that tour?

910:39 A. I do not recall if it was that tour or

10 another day.

1110:39 Q. So at what point did you figure out that

12 the man that was pointed out to you as Joe in the

13 office was Joseph LaForte?

1410:39 A. I don't remember.

1510:40 Q. Do you remember what year it was?

1610:40 A. Again, 2017 or 2018.

1710:40 Q. And during the tour, did you gain any

18 understanding of what Mr. LaForte's role at Complete

19 Business Solutions Group is or was at that time?

2010:40 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

2110:40 THE WITNESS: Objection to form.

2210:40 I can't remember specifically. I can give

23 a best guess.

24 BY MS. BERLIN:

2510:40 Q. I'm not asking you to guess anything. You
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1 don't have to provide specifics, but can you tell us

2 generally what was your understanding during this

3 tour of --

410:41 A. He was in charge of the department. He

5 was in charge of the department. That was one of

6 the various departments there.

710:41 MR. SOTO: I didn't have an opportunity to

8 object. I'm going to object to any speculation.

9 BY MS. BERLIN:

1010:41 Q. Are you speculating, or are you

11 remembering that he was introduced or that you got

12 the impression at that time he was in charge of a

13 department? To be clear, I don't want you to

14 speculate or guess to anything today.

1510:41 A. I don't remember specifically.

1610:41 Q. And, again, we're not asking --

17 Mr. Furman, again, I'm not asking you for specifics.

18 You don't have to give me the quote of what the

19 person stated to you. I'm asking generally.

2010:41 When you were -- when you went and you

21 visited Joe's office and someone introduced you to

22 him, what was your understanding of Mr. LaForte's

23 role at the company?

2410:41 MR. SOTO: Same objection. Mr. Soto.

2510:42 THE WITNESS: My understanding was that he
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1 oversaw a specific area of the office.

2 BY MS. BERLIN:

310:42 Q. Okay. And do you remember which area that

4 was?

510:42 A. I believe it was, as you call it,

6 underwriting. That's my best estimate or word that

7 I would use for it.

810:42 Q. Okay.

910:42 A. Sales and underwriting.

1010:42 Q. At some point, did you learn that Joseph

11 LaForte had a criminal record?

1210:42 THE WITNESS: Objection to form.

1310:42 Can you be more specific?

14 BY MS. BERLIN:

1510:43 Q. Is there a phrase in there that's

16 confusing to you that you want me to define?

1710:43 A. Can you repeat the question?

1810:43 Q. Sure. At some point, did you become aware

19 of the fact that Joseph LaForte had a criminal

20 record?

2110:43 A. At some point.

2210:43 Q. When was that, approximately when?

2310:43 A. I do not remember exactly.

2410:43 Q. Do you remember what year it was?

2510:44 A. No, I don't.
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110:44 Q. Did you learn about it for the first time

2 when you -- did you learn about it after the SEC

3 filed its Complaint against you in this case?

410:44 A. No.

510:44 Q. Did you learn about it in the year 2020?

610:44 A. I do not remember.

710:44 Q. How did you learn about Mr. LaForte's

8 criminal history?

910:45 A. I do not recall specifically, but it was

10 from a fellow advisor, fund manager conversation.

1110:45 Q. Who was that?

1210:45 A. I cannot recall the very first. I believe

13 it was Mark Nardelli.

1410:45 Q. Did he tell you over the phone, by email,

15 in person?

1610:45 A. It would have been a phone call.

1710:45 Q. What was your understanding of

18 Mr. LaForte's criminal record?

1910:45 MR. SOTO: Objection to form.

2010:45 THE WITNESS: Objection to form.

21 BY MS. BERLIN:

2210:45 Q. What did Mr. Nardelli tell you?

2310:46 A. I do not recall specifically, but

24 generally he told me -- informed me that he had

25 learned that Mr. LaForte had a -- was involved in a

Case 9:20-cv-81205-RAR   Document 1023-1   Entered on FLSD Docket 11/30/2021   Page 31 of
217



(424) 239-2800
GRADILLAS COURT REPORTERS

32

1 family -- I don't know how to -- incident where he

2 was part of a real estate transaction that he was --

3 money was, I believe, taken or lost in some way.

4 But it was a long time ago from what I was told.

510:46 Q. I'm sorry. So your understanding was he

6 was involved in a family incident involving money?

710:46 A. Real estate.

810:46 Q. Involving real estate. And so after you

9 had the conversation with Mr. Nardelli, did you go

10 online or go anywhere else to get more information

11 about this?

1210:47 A. Generally.

1310:47 Q. What did you do specifically?

1410:47 A. I can't remember specifically what I did

15 that day.

1610:47 Q. You just testified that you generally went

17 and tried to get more information about Mr. LaForte.

18 So I'm asking you to describe what you did.

1910:47 THE WITNESS: Objection to form.

2010:48 Tried to have a discussion with him and

21 find out what I could. I believe -- I don't recall

22 exactly. I'm sure I performed some type of online

23 search. I do not remember what company or what

24 date.

25
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1 BY MS. BERLIN:

210:48 Q. What did you learn when you did the online

3 search?

410:48 THE WITNESS: Objection to form.

510:48 From what I was able to -- from what I

6 recall, that he was -- I don't remember exactly, but

7 he had a record for -- in the northeast somewhere

8 for a real estate -- I don't know if it was

9 fraudulent or if it was bad in some way. He got a

10 record for a real estate transaction that his --

11 similar to what Mark described and what I was told

12 that occurred years ago.

1310:49 I was not able to find -- I don't remember

14 seeing anything specific. I can't recall my exact

15 search results.

16 BY MS. BERLIN:

1710:49 Q. Did you ever learn anything more about

18 Mr. LaForte's criminal history other than what you

19 just testified to?

2010:50 A. Can you repeat that question?

2110:50 Q. Sure. Did there ever come a time -- did

22 you ever learn more? You just testified to a few

23 things that you learned about Mr. LaForte's criminal

24 record. My question is --

2510:50 A. Since that date?
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110:50 Q. -- did you ever learn more than that?

210:50 A. Since that date, yes.

310:50 Q. At any time.

410:50 A. Yes.

510:50 Q. Okay. So tell me what you learned and

6 approximately when you learned it.

710:50 A. I since learned --

810:50 THE WITNESS: Objection to form.

9 BY MS. BERLIN:

1010:50 Q. Go ahead.

1110:50 A. I had since learned that he was -- I don't

12 know if it's -- convicted I guess is the right

13 word -- I don't know -- or pled guilty to. I don't

14 know the difference -- to a real estate scam or

15 incident. And I cannot recall exactly the charge.

1610:51 I've learned that he did serve prison time

17 or jail time. I don't know the difference. I have

18 since learned that there was a second charge or

19 incident. I believe it may be at the same time that

20 was -- and I believe it was in New York.

2110:51 Q. And do you know any details about either

22 incident?

2310:51 THE WITNESS: Objection to form.

2410:51 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

2510:51 THE WITNESS: Can you repeat the question,
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1 please?

2 BY MS. BERLIN:

310:51 Q. Sure. Have you ever learned any other

4 details of about Mr. LaForte's criminal record other

5 than everything you've testified about today?

610:52 MR. SOTO: Same objection.

710:52 THE WITNESS: Same objection.

810:52 Generally, I don't recall exactly what

9 details that I've been able to read during this case

10 and all the evidence. Generally, two charges, two

11 incidents and when they were. I don't remember

12 exactly. I don't have access to that, to be honest.

13 BY MS. BERLIN:

1410:52 Q. I wonder if we can -- we're going to just

15 take a five-minute personal break, Mr. Furman. So

16 we'll come back at -- it's 10:53. We'll come back

17 at 10:58. Does that give you enough time?

1810:53 A. Yes. Can I mute? Do I stop the video or

19 just leave it?

2010:53 Q. It's up to you. I don't disconnect. I

21 stay on and turn off my video.

2210:53 THE VIDEOGRAPHER: And we're going off the

23 record at 10:53 a.m.

24 (Recess from 10:53 a.m. to 11:00 a.m.)

2510:59 THE VIDEOGRAPHER: We're back on the
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1 record at 11:00 a.m.

2 BY MS. BERLIN:

311:00 Q. At any time did you become aware of the

4 fact that Joseph LaForte had been convicted of grand

5 larceny?

611:00 MR. SOTO: Object to form. Mr. Soto.

711:00 THE WITNESS: Objection to form.

811:00 I don't recall if I remember those exact

9 words, perhaps since this case started, those exact

10 words.

11 BY MS. BERLIN:

1211:00 Q. Mr. Furman, just one moment. I'm having

13 an issue with my display. I don't see you. So just

14 a moment. I'm having an issue on my end.

1511:01 MS. BERLIN: I wonder if we can just go

16 off the record for a moment.

1711:01 THE VIDEOGRAPHER: And we're going off the

18 record at 11:02 a.m.

19 (Recess from 11:02 a.m. to 11:03 a.m.)

2011:03 THE VIDEOGRAPHER: And we're back on the

21 record at 11:03 a.m.

22 BY MS. BERLIN:

2311:03 Q. So, Mr. Furman, I'm just going to repeat

24 the question. I'm not sure if you recall what I

25 asked before I had the sort of technical issue with
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1 my Webex.

211:03 A. Please repeat.

311:03 Q. Sure. At any time did you become aware

4 that Joseph LaForte had been convicted of grand

5 larceny?

611:03 MR. SOTO: Same objection. Soto.

711:03 THE WITNESS: Same objection.

811:03 I can't recall specifically if it was

9 grand larceny, if I would remember those terms if

10 you didn't just say it just now. But I believe at

11 some point, even during this case, I might have read

12 that, what the charge was.

13 BY MS. BERLIN:

1411:03 Q. Were you aware of it before the SEC filed

15 this case?

1611:04 A. It depends. I was aware of his charge, of

17 the charge. I don't remember what I learned what

18 the title was.

1911:04 Q. Were you aware of charges against

20 Mr. Joseph LaForte for money laundering?

2111:04 A. No.

2211:04 Q. And were you ever aware of Mr. LaForte's

23 criminal history in connection with the illegal

24 gambling business?

2511:04 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.
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111:04 THE WITNESS: Objection to form.

211:05 Can you repeat the question just so I can

3 hear it?

4 BY MS. BERLIN:

511:05 Q. Sure. Were you ever aware that Mr. Joseph

6 LaForte had a criminal history in connection with a

7 gambling business?

811:05 MR. SOTO: Objection.

911:05 THE WITNESS: Objection to form.

1011:05 Ever in my life? Yes.

11 BY MS. BERLIN:

1211:05 Q. Were you aware of it before the SEC filed

13 this case against you?

1411:05 THE WITNESS: Objection to form.

1511:05 Generally. I don't recall when.

16 BY MS. BERLIN:

1711:06 Q. Are you aware of an article published by

18 Bloomberg about Complete Business Solutions Group?

1911:06 THE WITNESS: Objection to form.

2011:06 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

2111:06 THE WITNESS: Generally.

22 BY MS. BERLIN:

2311:06 Q. And generally what do you know about that

24 article?

2511:06 A. From my knowledge, there might be multiple
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1 articles posted by Bloomberg somewhere online or in

2 print about Par Funding. But I'm aware at least of

3 the publication or an article about -- many of them

4 now.

511:06 Q. Okay. Are you aware of the Bloomberg

6 article about Complete Business Solutions Group that

7 also discussed Mr. LaForte's criminal history?

811:07 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

911:07 THE WITNESS: Objection to form.

1011:07 I'm aware there's an article that mentions

11 his criminal history in an article.

12 BY MS. BERLIN:

1311:07 Q. Have you seen that article?

1411:07 MR. SOTO: Objection. Mr. Soto.

1511:07 THE WITNESS: Objection to form.

1611:07 Maybe not in its entirety, but at some

17 point.

18 BY MS. BERLIN:

1911:07 Q. Approximately when did you see it?

2011:08 A. I don't recall exactly. I can give you a

21 general time. My best guess would be 2019. And I

22 saw it in 2020, but never in its entirety.

2311:08 Q. Did you ever discuss Joseph LaForte's

24 criminal history with Dean Vagnozzi?

2511:08 THE WITNESS: Objection to form.
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111:09 Generally at some point, yes.

2 BY MS. BERLIN:

311:09 Q. Approximately when?

411:09 A. I don't remember exactly. It was sometime

5 after hearing about that article, 2019, 2020, phone

6 conversation some type.

711:09 Q. And can you please tell us about that

8 conversation with Mr. Vagnozzi? What was the

9 substance of your discussion?

1011:09 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

11 form.

1211:09 THE WITNESS: Objection to form.

1311:09 I don't recall the exact conversation. It

14 was my learning about it and my surprise, my just

15 inquiring about its importance for our association

16 with Par or business with Par Funding, if any, that

17 he knew about.

18 BY MS. BERLIN:

1911:10 Q. And what did Mr. Vagnozzi tell you?

2011:10 THE WITNESS: Objection to form.

2111:10 I can only give you a general statement,

22 if that helps. I don't remember his exact words.

23 By my recollection was -- I don't even remember if

24 it was just us. I remember I discussed this with

25 other individuals, everything with Par with other
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1 individuals, and it was that he didn't -- I can't

2 speak for him, but I don't remember him being

3 worried and saying that it was not -- it didn't

4 change the investment.

511:10 It was something in his past, and it was a

6 family -- like I was told before, something with his

7 family. He paid his dues. It had nothing to do

8 with the investment or the case or the actual fund

9 that we learned about.

10 BY MS. BERLIN:

1111:11 Q. You just testified you discussed it with

12 other people as well. Who else did you discuss

13 Mr. LaForte's criminal history with?

1411:11 THE WITNESS: Objection to form.

1511:11 I do not recall everybody. It's probably

16 a lengthy list at this point.

17 BY MS. BERLIN:

1811:11 Q. Before the SEC filed its case, did you

19 speak with Mr. LaForte about his criminal history?

2011:11 THE WITNESS: Objection to form.

2111:11 No.

22 BY MS. BERLIN:

2311:11 Q. Did you speak with Perry Abbonizio about

24 Mr. LaForte's criminal history?

2511:12 THE WITNESS: Objection to form.
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111:12 Yes, at some point.

2 BY MS. BERLIN:

311:12 Q. Approximately when?

411:12 THE WITNESS: Objection to form.

511:12 I don't recall exactly. It was sometime

6 soon after learning it initially. He was one of the

7 first individuals that I would try to reach out to.

8 BY MS. BERLIN:

911:12 Q. And what did Mr. Abbonizio tell you when

10 you reached out to him about the LaForte criminal

11 history?

1211:12 THE WITNESS: Objection to form.

1311:12 I don't exactly remember his exact words

14 right at this point, but generally it was that, yes,

15 he works with Par Funding. Yes, he had a criminal

16 history. But that does not -- he had paid his debt

17 to society and that does not -- he tried to put

18 myself at ease that it has nothing to do with the

19 investment or the company and doesn't impact it and

20 he's a wonderful, great employee.

21 BY MS. BERLIN:

2211:13 Q. Did you discuss Mr. LaForte's criminal

23 history with any agent other than Mark Nardelli?

2411:13 THE WITNESS: Objection to form.

2511:13 Yes, at some point. I don't remember who
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1 or when.

2 BY MS. BERLIN:

311:14 Q. You don't recall the names of any --

411:14 A. I can say that I know -- I don't know your

5 definition of -- what did you just call it -- fund

6 manager. I'm going to guess, but I want to say that

7 I know I spoke to -- his name was Mike Tierney. I

8 don't know if you count him as a fund manager. I'm

9 sure there were other individuals that I spoke with

10 over time since that had passed that date.

1111:14 Q. Do you have a Bloomberg account?

1211:14 A. No, I do not.

1311:14 Q. Are you a certified public accountant?

1411:14 A. No, I am not.

1511:14 Q. Have you ever been?

1611:14 A. No. I have never been.

1711:14 Q. Have you ever held any accounting license?

1811:15 THE WITNESS: Objection to form.

1911:15 Can you be more specific? I don't believe

20 so.

21 BY MS. BERLIN:

2211:15 Q. Have you ever held any license that is in

23 connection with anything having to do with

24 accounting? Let me know if you still don't

25 understand the question.
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111:15 THE WITNESS: Objection to form.

211:15 Having an insurance license or even having

3 a past securities license has to do with numbers and

4 figures. It depends on your definition of

5 accounting. But, no, I'm not a certified public

6 accountant, never have been. I've taken accounting

7 classes in college, but I'm not an accountant, no.

8 BY MS. BERLIN:

911:15 Q. Did you incorporate a company called

10 United Fidelis Group?

1111:16 A. Yes.

1211:16 Q. And did you operate United Fidelis Group

13 from about 2014 until at least July 2020?

1411:16 THE WITNESS: Objection to form.

1511:16 Yes, generally.

16 BY MS. BERLIN:

1711:16 Q. Is United Fidelis Group located in West

18 Palm Beach, Florida?

1911:16 A. Yes. Based out of, yes.

2011:16 Q. Are you familiar with a company called

21 Fidelis Financial Planning, LLC?

2211:16 A. Can you repeat that question?

2311:16 Q. Are you familiar with a company called

24 Fidelis Financial --

2511:16 A. Familiar, yes.
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111:16 Q. -- Planning, LLC?

211:17 A. Yes, yes.

311:17 Q. What is it?

411:17 A. It was an LLC that I had formed for the

5 purpose of this private placement that invested into

6 Par Funding.

711:17 Q. Were you the president of Fidelis

8 Financial Planning?

911:17 A. I believe so, yes.

1011:17 Q. Were there any other officers of Fidelis

11 Financial Planning other than you?

1211:17 A. Perhaps today, but not at that time when I

13 was, no.

1411:17 Q. So you incorporated Fidelis Financial

15 Planning in about April 2018; correct?

1611:18 A. I don't recall exactly when that was

17 started.

1811:18 Q. But from the time that you incorporated

19 Fidelis Financial Planning until the SEC filed its

20 case against you, were you the sole manager of

21 Fidelis Financial Planning?

2211:18 A. I cannot recall if it had a registered

23 agent because I believe it was a Delaware

24 corporation. But I would be the only president,

25 yes, the only, sole person, owner.
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111:18 Q. Did anyone other than you work at Fidelis

2 Financial Planning at any time?

311:18 THE WITNESS: Objection to the form.

411:18 Before the receivership, there should not

5 have been, no. I don't know about since then.

6 BY MS. BERLIN:

711:18 Q. So you made all the business decisions on

8 behalf of Fidelis Financial Planning, is that true?

911:19 A. That is true. That was true.

1011:19 Q. Did Fidelis Financial Planning offer and

11 sell promissory notes?

1211:19 A. It did at one point, yes.

1311:19 Q. And were those promissory notes in

14 connection with Complete Business Solutions Group?

1511:19 A. Can you repeat that question?

1611:19 Q. Did Fidelis Financial Planning offer and

17 sell promissory notes in connection with Complete

18 Business Solutions Group?

1911:20 A. It offered promissory notes based on the

20 offering documents. I don't believe it...

2111:20 Q. Are you finished with your answer?

2211:20 A. Yes.

2311:20 Q. Did Fidelis Financial Planning sell

24 promissory notes to investors and then the investor

25 funds were sent to Complete Business Solutions
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1 Group?

211:20 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

311:20 THE WITNESS: Objection to form.

411:21 Typically.

5 BY MS. BERLIN:

611:21 Q. Were investor funds sent anywhere else by

7 Fidelis Financial Planning?

811:21 THE WITNESS: Objection to form.

911:21 No.

10 BY MS. BERLIN:

1111:21 Q. Did Fidelis Financial Planning offer and

12 sell promissory notes to investors through the

13 program that you testified earlier to that Dean

14 Vagnozzi presented to you at the events in

15 Philadelphia?

1611:21 MR. SOTO: Objection to form.

1711:21 THE WITNESS: Objection to form.

1811:21 Yes, through that program.

19 BY MS. BERLIN:

2011:22 Q. Approximately how many investors did

21 Fidelis Financial Planning offer and sell promissory

22 notes to?

2311:22 THE WITNESS: Objection to form.

2411:22 Can you be more specific? I want to make

25 sure I give the correct answer to this because it
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1 could be taken in a different context.

2 BY MS. BERLIN:

311:22 Q. Okay. Approximately how many people or

4 entities did Fidelis Financial Planning sell

5 promissory notes to?

611:22 A. I cannot remember specifically. I

7 would -- my best guess -- again, it depends on your

8 definition of individual investor or entity and

9 whether you want to count the same person twice, but

10 I would say between 40 and 75 over my life.

1111:23 Q. Approximately how many promissory notes

12 did Fidelis Financial Planning issue?

1311:23 THE WITNESS: Objection to form.

1411:23 I don't remember exactly.

15 BY MS. BERLIN:

1611:23 Q. I was asking for an approximation in my

17 question. Can you give an approximation?

1811:23 A. I'm not sure I understand your question.

19 Each investment would be one. So the same 40 to 75

20 might be correct. I'm not sure I'm understanding

21 your question.

2211:24 Q. And can you explain to me the confusion

23 that's raised in the question that I've asked as to

24 approximately how many promissory notes Fidelis

25 Financial Planning issued?
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111:24 A. From my recollection, a promissory note

2 could be the note between the fund and Par Funding,

3 which could contain multiple investors. And that

4 was, I believe, twice a month, but not every month

5 over the years. I do not recall how many.

611:24 Or it could be -- if you're speaking about

7 an individual promissory note between an investor

8 and a fund, which then would be a completely

9 different number. So I do not recall either of

10 those totals.

1111:24 Q. I understand now your confusion. My

12 question was about the promissory notes that Fidelis

13 Financial Planning issued. My question is not about

14 how many promissory notes Complete Business

15 Solutions Group issued to Fidelis Financial

16 Planning. So I'll ask the question again with that

17 clarification.

1811:25 Approximately how many promissory notes

19 did Fidelis Financial Planning issue to investors?

2011:25 THE WITNESS: Objection to form.

2111:25 I do not recall exactly. My best estimate

22 again, if I understand the question correctly, would

23 be that same, 40 to 75.

24 BY MS. BERLIN:

2511:25 Q. Approximately how much money did Fidelis
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1 Financial Planning raise from investors through the

2 offer and sale of promissory notes?

311:25 THE WITNESS: Objection to form.

411:25 I do not know that specific number.

5 BY MS. BERLIN:

611:25 Q. My question asked you for an

7 approximation, Mr. Furman.

811:26 A. It depends on your calculation, but my

9 best estimate, because there are multiple ways to

10 calculate that number, between $4 and $8 million, my

11 best guesstimate approximately, over life, I guess.

12 It depends on your definition of raise.

1311:26 Q. Okay. Well, why don't you tell me. You

14 said between 4 and 8 million. So how would that

15 number vary based on the definition of the word

16 raised?

1711:26 Under what circumstances is it 4 million

18 and under circumstances is it 8 million?

1911:26 A. An investor invested January 1 of 2021 and

20 the investment came due on January 1, 2022 and then

21 kept the investment in there, that technically

22 counts as two investors. So that would be $200,000

23 when technically only $100,000 might be construed as

24 raised. Or it could be counted as $200,000 over the

25 life, and that can roll over year to year, month to
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1 month. So that's my confusion there. I do not know

2 any specific amounts.

311:27 Q. Where did Fidelis Financial Planning have

4 bank accounts?

511:27 THE WITNESS: Objection to form.

611:27 It had -- Fidelis Financial Planning --

7 BY MS. BERLIN:

811:27 Q. Excuse me?

911:27 A. I'm trying to remember. There's multiple.

10 They moved it. I believe the first was Wells Fargo.

11 I believe. I do not recall exactly. I believe it

12 was Victory Financial or Victory Bank. And then

13 they made us move to Citizens Bank. No. Yeah.

14 Citizens Bank or Citizens Banking.

1511:28 I believe those were the only three that I

16 recall. I did not handle the accounting for the

17 majority of that time.

1811:28 Q. Who did?

1911:28 A. A Better Financial Plan.

2011:28 Q. For purposes of today, when I talk about

21 investments, promissory notes in connection with

22 Complete Business Solutions Group, I'm referring to

23 promissory notes and investments where money was

24 raised from investors for purposes of sending those

25 funds to Complete Business Solutions Group.
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111:28 Do you understand the definition that I'm

2 giving you?

311:28 A. I believe so.

411:29 Q. Okay. Other than Fidelis Financial

5 Planning, were you involved in any other entity that

6 was offering or selling promissory notes or

7 investments in connection with Complete Business

8 Solutions Group?

911:29 THE WITNESS: Objection to form.

1011:29 If I understand the question correctly,

11 that might include United Fidelis Group because that

12 was a member or in some way involved. I believe it

13 was the managing member of Fidelis Financial

14 Planning, if that counts.

15 BY MS. BERLIN:

1611:29 Q. Any other entities?

1711:29 A. Can you restate the question or repeat the

18 question I mean?

1911:29 Q. Sure. My question was whether you were

20 involved in any entity other than Fidelis Financial

21 Planning that offered investments or promissory

22 notes in connection with Complete Business Solutions

23 Group. You answered possibly United Fidelis Group

24 because it was a manager.

2511:30 And my question then is: Were there any
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1 other entities, or is your answer complete?

211:30 A. I don't believe so. Yes. My answer is

3 complete. I don't believe so is the end of my

4 answer.

511:30 Q. Okay. How did you go about locating the

6 40 to 70 investors that ultimately invested in the

7 promissory notes Fidelis Financial Planning was

8 offering?

911:30 THE WITNESS: Objection to form.

1011:30 A variety of ways, from personal referrals

11 and insurance clients, general advertising that we

12 tried to do.

13 BY MS. BERLIN:

1411:30 Q. Please describe the general advertising.

1511:31 THE WITNESS: Objection to form.

1611:31 We mostly used a general print ad about

17 investment and seminars, say, a lunch or dinner

18 event, educational event.

19 BY MS. BERLIN:

2011:31 Q. Where did you place those ads?

2111:31 A. Typically the Palm Beach Post.

2211:31 Q. Anywhere else?

2311:31 A. There was one more publication. I don't

24 remember the name right now. It's The Coastal Star,

25 I believe. I believe I did at some point.
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111:32 Q. Did you say The Coastal Star?

211:32 A. Yes; correct.

311:32 Q. And what is The Coastal Star?

411:32 A. Another newspaper-type publication, local.

511:32 Q. Did Fidelis Financial Planning advertise

6 on the internet?

711:32 THE WITNESS: Objection to form.

811:33 I wouldn't say that Fidelis Financial

9 Planning advertised on the internet.

10 BY MS. BERLIN:

1111:33 Q. Okay. Did United Fidelis?

1211:33 THE WITNESS: Objection to form.

1311:33 Yes. It owned a website.

14 BY MS. BERLIN:

1511:33 Q. Did the website have any reference to an

16 investment, the investment that Fidelis Financial

17 Planning was offering?

1811:33 THE WITNESS: Objection to form.

1911:33 Generally.

20 BY MS. BERLIN:

2111:33 Q. When did those -- when did that appear on

22 the United Fidelis website?

2311:33 A. I do not recall when that started.

2411:34 Q. Do you recall approximately even a year?

2511:34 A. To be honest, no.
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111:34 Q. When did you begin placing the

2 advertisements in the print publications that you

3 testified about?

411:34 A. Sometime after starting the fund. I don't

5 recall how long we waited.

611:34 Q. Did you place any ads in 2018?

711:34 A. Is there a way I can get you to recall a

8 previous answer to help me? You knew the date that

9 Fidelis Financial Planning started. Can I repeat

10 that or can you repeat that date?

1111:35 Q. You testified earlier that Fidelis

12 Financial Planning was incorporated in about April

13 of 2018.

1411:35 A. In what month?

1511:35 Q. I'd rather that you testify. We'd like

16 you to testify about your own personal knowledge.

1711:35 A. I don't remember specifically.

1811:35 Q. Okay. So is it your testimony that you

19 don't recall whether you placed any advertisements

20 for the investment Fidelis Financial Planning was

21 offering in 2018?

2211:35 A. I believe we did, but I can't say for sure

23 when they started, no.

2411:35 Q. Okay. And what about 2019, did you place

25 any ads for Fidelis Financial Planning's investment
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1 in 2019?

211:35 THE WITNESS: Objection to form.

311:35 I believe so.

4 BY MS. BERLIN:

511:35 Q. What about 2020?

611:35 A. I believe so.

711:36 Q. When was the last time that you placed an

8 ad for Fidelis Financial Planning?

911:36 THE WITNESS: Objection to form.

1011:36 Again, I never advertised Fidelis

11 Financial Planning. I don't recall. I would have

12 to say in 2020.

13 BY MS. BERLIN:

1411:36 Q. To clarify, you just said that you never

15 placed an ad for Fidelis Financial Planning. I

16 understood your testimony before to be that you

17 would place ads concerning the investments that

18 Fidelis Financial Planning was offering. So can you

19 please clarify your answer?

2011:36 A. Any ad that was placed was for United

21 Fidelis Group.

2211:36 Q. But the ads that you testified about today

23 were in connection with the Fidelis Financial Plan

24 offering of the promissory notes in connection with

25 Complete Business Solutions Group; is that accurate?
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111:37 A. Generally for United Fidelis Group.

211:37 Q. Did Fidelis Financial -- did they offer

3 any investment other than the promissory notes that

4 were issued in connection with Complete Business

5 Solutions Group?

611:37 A. Fidelis Financial Planning did not.

711:37 Q. Did you advertise on the radio for -- let

8 me be clear. If I ask about for Fidelis Financial

9 Planning Group, I'm going to ask it so that we can

10 make sure it encompasses everything.

1111:37 Did you place any radio ads in connection

12 with the investment that was being offered by

13 Fidelis Financial Plan at any time?

1411:38 THE WITNESS: Objection to form.

1511:38 Can you repeat that question?

16 BY MS. BERLIN:

1711:38 Q. Yeah. Did you ever place any radio

18 advertisements in any way that were in connection

19 with the investment that Fidelis was offering? And

20 I might refer to your company today as Fidelis as

21 shorthand just to keep it simpler. I'll repeat this

22 question you to, but I just want to give you another

23 definition.

2411:38 If I refer to Fidelis, I'm referring to

25 Fidelis Financial Planning, LLC. Do you understand?
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111:38 A. Correct. I do understand.

211:38 Q. And I'm going to give you another

3 definition. If I refer to the Fidelis investment,

4 I'm referring to the promissory notes that Fidelis

5 Financial Planning, LLC was offering in connection

6 with Complete Business Solutions Group.

711:38 Do you understand that definition as well?

811:39 A. I do.

911:39 Q. Okay. Did you ever place any radio ads in

10 connection with the Fidelis investment offering?

1111:39 THE WITNESS: Objection to form.

1211:39 I only used United Fidelis Group ads for

13 radio.

14 BY MS. BERLIN:

1511:39 Q. I apologize. Your answer was muffled on

16 my end. Can you please repeat it?

1711:39 A. I only ever tried a United Fidelis Group

18 radio ad briefly.

1911:39 Q. The beginning of your answer I didn't

20 catch. I'm going to have to ask you again.

2111:39 Can you tell me, did you ever place radio

22 ads in connection with the offering that Fidelis was

23 making?

2411:40 A. I only ever placed ads usually in United

25 Fidelis Group.

Case 9:20-cv-81205-RAR   Document 1023-1   Entered on FLSD Docket 11/30/2021   Page 58 of
217



(424) 239-2800
GRADILLAS COURT REPORTERS

59

111:40 Q. Okay. I understand, but that's not my

2 question, like who placed the ad. My question is

3 broader than that, Mr. Furman.

411:40 My question is whether you ever placed any

5 radio ads in connection with or concerning the

6 investments that Fidelis was offering.

711:40 A. I don't recall if it referenced it

8 specifically.

911:40 Q. Tell me. What radio ads did you place?

1011:40 THE WITNESS: Objection. Form.

1111:40 I don't recall specifically, but they're

12 very general and very brief. I didn't like it and

13 didn't use it for very long. They were very -- they

14 were very general ads on one radio station for a

15 brief time.

16 BY MS. BERLIN:

1711:41 Q. What radio station was that?

1811:41 A. I know there were two numbers, the same

19 station, and it was an oldies station. W -- I would

20 have to look it up. I don't recall the exact

21 letters.

2211:41 Q. Okay. Why don't you take a moment right

23 now and can you look it up on your computer or your

24 phone so you can tell us the radio station that you

25 placed the ads with.

Case 9:20-cv-81205-RAR   Document 1023-1   Entered on FLSD Docket 11/30/2021   Page 59 of
217



(424) 239-2800
GRADILLAS COURT REPORTERS

60

111:41 A. I believe it was called True Oldies. I

2 think it's called True Oldies Now. I can't recall

3 if that was the same name before. I was told it was

4 sold.

511:41 Q. You said it started with a W. Can you

6 provide the name of the radio station?

711:42 THE WITNESS: Objection to form.

811:42 I don't see a W. I know that most radio

9 stations have maybe -- again, I was told that this

10 radio station had since been sold, since I knew the

11 person. They left. And the new guy kept calling me

12 later. This was many, many months ago, if not

13 years.

1411:42 But there's a WIRK at the bottom of this

15 station, the same two numbers, 95.9, 106.9. I'm not

16 sure if the name stayed the name. I do not recall.

17 BY MS. BERLIN:

1811:42 Q. And how did you select this radio station?

1911:42 A. Purely by chance. It's an oldies station.

2011:42 Q. Is it a station that you listen to? Did

21 someone tell you to place the ad there? Can you

22 provide more detail about how it came about that you

23 chose this radio station to place the ad?

2411:43 THE WITNESS: Objection to form.

2511:43 I believe it was a family member listened
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1 to it and said it might -- I was trying to -- it was

2 just an idea. It didn't last.

3 BY MS. BERLIN:

411:43 Q. And where did this radio station

5 broadcast?

611:43 THE WITNESS: Objection to form.

711:43 In the West Palm Beach area.

8 BY MS. BERLIN:

911:43 Q. In what year did you place these ads?

1011:43 A. I don't recall. It was very brief.

11 Probably 2019 or 2020.

1211:43 Q. How many ads would you run?

1311:43 A. I don't recall specifically, but very few.

14 I didn't get any -- maybe -- I did like a month to

15 month, and it probably lasted a month, and it was

16 one or two a day at the most, not even every day.

17 Couple months at the most. So I honestly don't

18 remember.

1911:44 Q. So approximately one or two a day for

20 approximately one or two months; is that accurate?

2111:44 A. I can't say specifically. It wasn't every

22 day I remember, but it was based on a schedule that

23 they made up. But it was brief, brief, similar to

24 that, give or take.

2511:44 Q. And did you place the radio ads directly
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1 with the radio station?

211:44 A. I'm not sure I understand your question,

3 but I went to the radio station, yeah. It wasn't

4 through an agency or anything.

511:44 Q. Okay. And were you provided a script for

6 your radio ads by anyone?

711:45 THE WITNESS: Objection to form.

811:45 Can you be more specific?

9 BY MS. BERLIN:

1011:45 Q. Did anyone give you like a script template

11 for your radio ads?

1211:45 A. I was given a script from Dean Vagnozzi at

13 some point which I was told to use or to try.

1411:45 Q. And did you use that script?

1511:45 THE WITNESS: Objection to form.

1611:45 As a reference.

17 BY MS. BERLIN:

1811:45 Q. Did your radio ads reference an investment

19 in an MCA, a merchant cash advance, investment?

2011:45 A. I don't recall the specifics of those ads.

21 They were very general in nature.

2211:46 Q. Do you have copies of the ads you placed?

2311:46 A. I don't have original recordings I don't

24 believe. We recorded at the station.

2511:46 Q. Did anyone call you or United Fidelis
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1 after hearing the radio ad?

211:46 THE WITNESS: Objection to form.

311:46 I believe we got one or two calls, not

4 specifically anything that I remember. It ended up

5 not working, not being useful, and we didn't push --

6 we didn't continue.

7 BY MS. BERLIN:

811:46 Q. What was the purpose of the radio ads?

911:46 THE WITNESS: Objection to form.

1011:47 General advertising and branding.

1111:47 MS. BERLIN: We are going to take a break

12 for lunch right now. I know it's a little bit

13 early, because it's about ten of 12:00 right now.

14 But we're going to take our lunch break right now,

15 and we'll resume at 12:45.

1611:47 THE VIDEOGRAPHER: And we're going off the

17 record at 11:47 a.m.

18 (Recess from 11:47 a.m. to 12:51 p.m.)

1912:51 THE VIDEOGRAPHER: And we are on the

20 record at 12:51 p.m.

21 BY MS. BERLIN:

2212:51 Q. Mr. Furman, was one of the purposes of the

23 radio ads that you testified about earlier today,

24 was one purpose of those radio ads to generate

25 interest in the offering that Fidelis was making at
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1 that time?

212:52 THE WITNESS: Objection to form.

312:52 They were general advertisements to

4 generate -- about United Fidelis, all that United

5 Fidelis Group did.

6 BY MS. BERLIN:

712:52 Q. My question is: Was one purpose of these

8 radio ads to generate interest in the investment

9 offering that Fidelis Financial Planning was making?

1012:52 THE WITNESS: Objection to form.

1112:52 Generally.

12 BY MS. BERLIN:

1312:53 Q. Mr. Furman, is your answer complete?

1412:53 A. Yes. Generally.

1512:53 Q. And the radio ads mentioned a merchant

16 cash advance investment?

1712:53 THE WITNESS: Objection to form.

1812:53 I don't recall if they -- what exactly the

19 radio ads stated specifically.

20 BY MS. BERLIN:

2112:53 Q. I understand, but I'm asking you a general

22 question. I'm asking you if the radio ads that you

23 placed mentioned an investment relating to a

24 merchant cash advance business.

2512:54 A. They do not state merchant cash advance.
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112:54 Q. What about MCA?

212:54 A. I do not recall if those words were used.

312:54 Q. And how many different advertisements were

4 there, radio advertisements?

512:54 A. They varied slightly. They were all brand

6 new, I believe, almost every time, but I could not

7 guesstimate how many, to be honest. They varied.

8 They made us tape new ones.

912:54 Q. More than a dozen different radio ads that

10 you recorded?

1112:54 A. Probably not, not many, just probably

12 under ten maybe.

1312:54 Q. And did you record those yourself?

1412:54 THE WITNESS: Objection to form.

1512:55 I spoke. I wasn't the one recording.

16 BY MS. BERLIN:

1712:55 Q. Okay. The speaker in the radio

18 advertisements was you; correct?

1912:55 A. The majority of the time there was the --

20 the guy, the person that spoke very quickly for the

21 disclaimer was not myself at the end.

2212:55 Q. I'm sorry. I didn't mean to interrupt

23 you. Go ahead.

2412:55 A. There was of a gentleman that worked at

25 the radio. I don't want to call him a DJ, but he
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1 was on air there usually, I believe.

212:55 Q. Did you have a script that you read from

3 when you recorded the radio advertisements?

412:55 A. Typically.

512:55 Q. Who drafted it?

612:56 THE WITNESS: Objection to form.

712:56 Generally I did.

8 BY MS. BERLIN:

912:56 Q. You say: "Generally I did." So is there

10 more you want to add? Did someone else help you?

1112:56 A. I used the script as referenced that we

12 spoke about earlier from Dean Vagnozzi.

1312:56 Q. Okay. Anything else?

1412:56 A. No other scripts, but I didn't put, from

15 my counsel, as well the different phrases or things

16 like that.

1712:56 Q. Which counsel is that?

1812:56 A. The counsel that drafted my private

19 placements.

2012:56 Q. Who is that?

2112:56 A. The counsel that -- his name is Eric. PPM

22 Lawyers was the firm. I do not recall the exact

23 name right now. PPM Lawyers is what I was using,

24 who I used.

2512:57 Q. And you had PPM Lawyers also review the
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1 radio scripts?

212:57 THE WITNESS: Objection to form.

312:57 No. I did not have them review the entire

4 scripts.

5 BY MS. BERLIN:

612:57 Q. What about a portion of the scripts?

712:57 A. He did not review a portion of the script.

812:57 Q. So did anyone other than you draft the

9 scripts that you used for the radio ads?

1012:57 A. Nobody else drafted a script. I used

11 input from others as well, but I drafted the

12 scripts, the scripts I used.

1312:58 Q. Did you get input from Dean Vagnozzi other

14 than him providing you the initial draft script?

15 Did he provide any other input?

1612:58 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to form.

1712:58 THE WITNESS: Object to the form.

1812:58 I don't recall specific discussions, but I

19 know we've had general discussions over time about

20 advertising, especially what he's done over time and

21 used.

22 BY MS. BERLIN:

2312:58 Q. You said people gave input on the script

24 on the radio ad. Tell me all the people who gave

25 you input on those radio ads.
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112:58 A. I do not recall specifically. I would

2 bounce ideas off of anyone, from my assistant to

3 friends and family, just ideas of what to say,

4 associates, different advisors that I worked with.

512:59 Q. Did anyone at Complete Business Solutions

6 Group give you any input on your scripts?

712:59 A. I don't recall so.

812:59 Q. Did you utilize a Facebook page in

9 connection with United Fidelis or Fidelis?

1012:59 A. I believe so at some point.

1112:59 Q. And were there any posts on those Facebook

12 pages about any events in connection with the

13 Fidelis investment offering?

1401:00 THE WITNESS: Object to form.

1501:00 I don't recall specifically, but I do

16 remember there being perhaps an ad, a posting about

17 United Fidelis Group's events.

18 BY MS. BERLIN:

1901:00 Q. Did United Fidelis ever have any events

20 where the Fidelis investment was discussed?

2101:00 THE WITNESS: Objection to form.

2201:00 Can you repeat that question?

23 BY MS. BERLIN:

2401:00 Q. Yeah. Did United Fidelis ever have any

25 events where you spoke about the Fidelis investment
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1 offering?

201:01 Do you remember earlier -- I want to just

3 stop you. As I earlier stated today, when I refer

4 to the Fidelis investment or the Fidelis offering,

5 I'm talking about the promissory notes that Fidelis

6 issued to investors and then, you know, sent the

7 money to Complete Business Solutions Group, so that

8 you understand what I'm talking about. Now I'm

9 going to restate the question for you.

1001:01 Did United Fidelis ever have any events

11 where you discussed the Fidelis investment offering?

1201:01 A. United Fidelis held events that generally

13 spoke about CBSG and the offering of Fidelis.

1401:01 Q. Approximately how many events?

1501:01 A. I don't remember specifically. A handful.

16 Maybe like five.

1701:02 Q. During what time period?

1801:02 A. Honestly, I don't remember specifically.

19 2018 to '20, 2020. Perhaps 2019.

2001:02 Q. Were there also events in 2017?

2101:02 A. I don't remember the dates specifically.

22 It's possible.

2301:02 Q. And the purpose of the United Fidelis

24 event was to generate interest from potential

25 investors in investment in the Fidelis offering?
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101:02 THE WITNESS: Objection to form.

201:03 It depends. Generally. That was not the

3 sole purpose of all -- of every event, not at all,

4 but it was part of some events.

5 BY MS. BERLIN:

601:03 Q. So we're talking about the five events you

7 said, approximately five events United Fidelis held

8 where you spoke about the Fidelis offering. So I'm

9 asking about those five events.

1001:03 Those five events where you spoke about

11 the Fidelis investment offering, was the purpose of

12 those events to elicit investors to contribute funds

13 to the Fidelis investment?

1401:03 A. I would say it was used to generate

15 interest and make awareness.

1601:03 Q. At this time, this is how you're

17 generating a living; correct? One of the ways you

18 generate a living is by selling investment for the

19 Fidelis offering; correct?

2001:04 A. One of.

2101:04 Q. Okay. So when you had these five events,

22 these were events for potential investors in the

23 Fidelis offering?

2401:04 A. They were general educational events.

2501:04 Q. Okay. And during these events, you were
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1 pitching the Fidelis investment; correct?

201:04 THE WITNESS: Object to form.

301:04 Generally.

4 BY MS. BERLIN:

501:04 Q. Okay. And at these five events, you were

6 also recommending to potential investors that they

7 invest in the Fidelis investment; correct?

801:05 THE WITNESS: Object to form.

901:05 I would not agree with that statement.

10 BY MS. BERLIN:

1101:05 Q. So is it your testimony that at none of

12 these events did you recommend the Fidelis

13 investment to potential investors?

1401:05 A. I never -- I would state that I wasn't

15 recommending any one specific investment or

16 insurance product. It was purely educational at

17 that point, and we would meet on an individual basis

18 afterwards if there was interest and it was

19 available to me.

2001:05 Q. Right. But the purpose of these events is

21 to generate business and to have these potential

22 investors possibly contribute funds to Fidelis for

23 the purchase of promissory notes; correct?

2401:05 THE WITNESS: Objection to form.

2501:05 They were general educational events to
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1 gauge and to educate the attendees on what the

2 United Fidelis Group could offer, did for a living,

3 what the business was. And if they were interested,

4 then we could meet on an individual basis.

5 BY MS. BERLIN:

601:06 Q. And would you agree with me that these

7 five or so events where you spoke to potential

8 investors about the Fidelis investment, that the

9 events could be characterized as sales events?

1001:06 THE WITNESS: Objection to form.

1101:06 I can't agree with you on that case.

12 BY MS. BERLIN:

1301:06 Q. Why?

1401:06 A. They were educational events. There were

15 no sales made at any event.

1601:07 Q. I'm not saying there were sales made

17 during the event. But I just want to be clear.

18 You're testifying that you held these events just to

19 educate people and not to try to generate sales in

20 the Fidelis investment.

2101:07 Is that your testimony, Mr. Furman?

2201:07 THE WITNESS: Objection to form.

2301:07 I was not selling at the event. It was to

24 generate interest to meet on an individual business

25 to potentially work with those individuals if they
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1 see fit.

2 BY MS. BERLIN:

301:07 Q. Okay. Again, this is the second time I've

4 said it. My questions aren't about whether or not

5 you were actually opening your computer and selling

6 promissory notes during the events.

701:07 My question is: Would you agree with me

8 that the purpose of these events was to generate

9 interest from potential investors for them to

10 purchase the Fidelis promissory notes?

1101:08 THE WITNESS: Objection to the form.

1201:08 We used those events to generate interest

13 from investors to meet with United Fidelis Group and

14 they could possibly invest or not invest or buy

15 insurance.

16 BY MS. BERLIN:

1701:08 Q. Okay. Did anyone else at United Fidelis

18 ever participate in the offer or sale of the Fidelis

19 promissory notes?

2001:08 THE WITNESS: Object to form.

2101:08 Can you restate or be more specific? I'm

22 not sure what you mean. I'm still a member of

23 Fidelis.

24 BY MS. BERLIN:

2501:08 Q. So did anyone other than you at United
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1 Fidelis participate in the offer or sale of Fidelis

2 promissory notes?

301:09 A. I had various employees over time that

4 helped work with clients, but they did not sell. I

5 was the only individual that worked with clients in

6 any capacity, insurance or investment or et cetera.

701:09 Q. Did anyone at United Fidelis ever place

8 any cold calls to generate interest in any of the

9 offerings that United Fidelis was making?

1001:09 THE WITNESS: Objection to form.

1101:09 No, not to my knowledge.

12 BY MS. BERLIN:

1301:09 Q. What about with respect to Fidelis

14 promissory notes, did anyone at United Fidelis place

15 cold calls to generate interest in the United

16 Fidelis -- I'm sorry -- in the Fidelis investment?

1701:10 THE WITNESS: I'm going to say object to

18 form just because I don't know.

1901:10 Not to my knowledge there was ever -- no.

20 There was no cold calls to either Fidelis, one of

21 the two, both of the two.

22 BY MS. BERLIN:

2301:10 Q. The five or so events you testified about

24 where you spoke to potential investors about the

25 Fidelis investment, I wonder if you could tell me
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1 please where those events occurred.

201:10 A. Can I look at my phone real quick to get

3 the name? I know one is Morton's Steakhouse. I'm

4 trying to remember specifically. The Regional was

5 the -- Regional Kitchen House I guess it was called

6 or restaurants. I know I held one at Morton's

7 Steakhouse I believe it's called.

801:11 Q. Anywhere else?

901:11 A. I believe there was another steakhouse,

10 but I do not recall the name of it.

1101:11 Q. What about at United Fidelis's office, did

12 you have events there as well?

1301:12 A. No. We did not hold events at the office.

14 It was quite small.

1501:12 Q. So on average, approximately how many

16 people attended each of these five or so events

17 where you were discussing Fidelis and its investment

18 offerings?

1901:12 THE WITNESS: Objection to form.

2001:12 Again, they were held by United Fidelis,

21 not Fidelis Financial Planning as you called

22 Fidelis. You keep repeating that. I would only be

23 comfortable stating United Fidelis.

2401:13 They ranged. Quite large. I think we

25 had -- I don't recall exactly, but I know we had as
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1 few as 12 or 13 I think one time or 10 to 15 at the

2 most for a small one. And our largest probably was

3 30 to 40. I don't think it held more than 35ish. I

4 don't remember. And that includes all of us, the

5 people that were there, the people that were

6 helping, et cetera. I don't remember the max

7 capacity, but 30 to 40, something to that, and that

8 was rare.

9 BY MS. BERLIN:

1001:13 Q. Okay. And The Regional Kitchen House and

11 Morton's Steakhouse, are those both in Palm Beach

12 County?

1301:13 A. There was a third. Like I stated before,

14 there was a third restaurant. They were both right

15 there, yes. They're all in Palm Beach County.

1601:14 Q. And how was it that the attendees at these

17 events learned about or were invited to these

18 events?

1901:14 THE WITNESS: Objection to form.

2001:14 A variety of ways. Word of mouth.

21 General advertising. One of those two.

22 BY MS. BERLIN:

2301:14 Q. What do you mean by general advertising?

2401:14 THE WITNESS: Objection to form.

2501:14 General advertising, the general print ad
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1 that we used and for that brief time, the brief

2 radio ad that I might have advertised an event. I

3 do not recall if we actually advertised the event.

4 BY MS. BERLIN:

501:15 Q. Is it your testimony that you don't recall

6 if you advertised the five events --

701:15 A. No.

801:15 Q. -- where the Fidelis investment was

9 offered?

1001:15 A. I do not recall if I advertised the

11 dinner -- I apologize -- the dinner or the event via

12 radio. I remember generally in the general print

13 ad. Generally it was through print. The radio was

14 very brief.

1501:15 Q. So by print you mean in the newspaper;

16 correct?

1701:15 A. Generally, that's correct.

1801:15 Q. You said: "Generally, that's correct."

19 So please expand and explain the specifics.

2001:15 A. Through one of the two print ads that we

21 used, the other publication, The Coastal Star.

2201:15 Q. Okay. So through the two newspapers?

2301:16 A. Correct.

2401:16 Q. Okay. Did Dean Vagnozzi attend any of

25 these -- I'm going to refer to them as marketing
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1 events for the Fidelis offering throughout the rest

2 of the day so I don't have to keep repeating about

3 what the events are.

401:16 Do you understand the definition that I'm

5 using and what I mean when I talk about the

6 marketing events?

701:16 A. I agree with market events. Again, I have

8 to always disagree. You're calling it Fidelis

9 Financial Planning event when it's United Fidelis

10 event. But, no, Dean Vagnozzi did not.

1101:16 Q. Let's be clear because I want to make sure

12 we're getting your complete testimony and that

13 there's not parsing of words to avoid giving a full

14 disclosure of the questions you're being asked.

1501:16 Let's make the record clear. Are you

16 saying that because United Fidelis is the one that

17 paid for the events?

1801:17 THE WITNESS: Objection to form.

1901:17 I'll say that was the name that was used.

20 BY MS. BERLIN:

2101:17 Q. Was the name that was used to advertise

22 and that's who paid for the events; is that correct?

2301:17 A. Yeah, myself, or general -- generally,

24 yes.

2501:17 Q. Okay. And now let's go back in time. You
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1 testified about this, that at about five of these

2 events you spoke with the audience of potential

3 investors about, among other things, the Fidelis

4 investment; correct?

501:17 A. We generally brought up merchant cash

6 advance in the offering, yes.

701:17 Q. And the only merchant cash advance

8 offering that you've ever been involved with is the

9 Fidelis offering; correct?

1001:18 A. I'm trying to -- it's the only merchant

11 cash advance fund that United Fidelis, yes, has

12 offered. I've known about others. I'm not involved

13 in those.

1401:18 Q. Okay. So you would believe then that at

15 these five or so events that you identified earlier,

16 that the investment that was ultimately through

17 Fidelis was discussed and presented to the potential

18 investors? Yes?

1901:19 A. Generally, yes.

2001:19 Q. Okay. So I am going to refer to those

21 five events where you told potential investors about

22 the Fidelis investment offering as the -- why don't

23 we call them your marketing events.

2401:19 Do you understand what I mean when I say

25 your marketing events? I'm talking about those five
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1 dinners.

201:19 A. Correct, five or so. I don't categorize

3 exactly five, but yes.

401:19 Q. Okay. Did Dean Vagnozzi attend any of

5 your marketing events?

601:19 A. No.

701:19 Q. Did Perry Abbonizio attend any of your

8 marketing events?

901:19 A. Yes.

1001:19 Q. How many?

1101:20 A. I do not recall exactly. Almost every.

1201:20 Q. Did anyone other than you and

13 Mr. Abbonizio speak at your marketing events?

1401:20 THE WITNESS: Objection to the form.

1501:20 Yes.

16 BY MS. BERLIN:

1701:20 Q. Who?

1801:20 A. Roland Manuel, enrolled agent.

1901:20 Q. I'm sorry. Can you spell his name for the

20 court reporter.

2101:20 A. Make sure I got it. R-O-L-A-N-D Manuel.

2201:21 Q. Who is Roland Manuel?

2301:21 A. M-A-N-U-E-L.

2401:21 Q. Who is he?

2501:21 A. He's an enrolled agent. He owns Palm

Case 9:20-cv-81205-RAR   Document 1023-1   Entered on FLSD Docket 11/30/2021   Page 80 of
217



(424) 239-2800
GRADILLAS COURT REPORTERS

81

1 Beach Tax Group.

201:21 Q. Did he speak about the Fidelis investment

3 or MCA investment at your marketing events?

401:21 A. No.

501:21 Q. Did anyone else speak at your marketing

6 events?

701:21 A. I don't believe so. I've had many -- I've

8 had other events, but not with -- you're

9 specifically talking about those five or so events

10 where Perry and Roland -- I don't believe so. There

11 might have been somebody, an assistant or something

12 stood up and talked, but I wouldn't say they were a

13 speaker.

1401:22 Q. During your marketing event, what did --

15 first of all, why was Perry Abbonizio a speaker?

1601:22 THE WITNESS: Objection to form.

1701:22 He was there to represent Complete

18 Business Solutions Group and introduce the crowd to

19 what they did.

20 BY MS. BERLIN:

2101:22 Q. Did you invite Mr. Abbonizio to your

22 events?

2301:23 A. It was a mutual invitation, yes, through

24 the network of advisors and they offered that he

25 could come down. I don't think I instigated it. I
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1 don't remember in the very beginning. But they

2 offered, so I accepted.

301:23 Q. Who offered?

401:23 A. I don't remember the words of the

5 recruiting events. It was brought up over

6 discussions that he would come down and help at

7 events, speak.

801:23 Q. Who offered? My question was who. Who

9 offered it?

1001:23 A. I believe either himself and/or Dean

11 Vagnozzi.

1201:23 Q. So how would they know you were having an

13 event? If they offered "I'll come down for your

14 event next week," how would they know you were

15 having an event?

1601:24 A. From our discussions.

1701:24 Q. Were you keeping Mr. Abbonizio and

18 Mr. Vagnozzi apprised of your marketing event?

1901:24 THE WITNESS: Objection to form.

2001:24 MR. MILLER: Mr. Miller. I object to the

21 form.

2201:24 THE WITNESS: We spoke -- I wouldn't agree

23 with that. I spoke fairly frequently with Perry

24 Abbonizio. I would not say I spoke with Dean

25 Vagnozzi on an ongoing basis in that matter.
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1 BY MS. BERLIN:

201:24 Q. Okay. So your testimony is that you did

3 not keep them apprised of your marketing events?

401:24 THE WITNESS: Object to form.

501:24 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

6 form.

701:24 THE WITNESS: That's not what I said.

8 BY MS. BERLIN:

901:24 Q. You said: I would not agree with that.

10 Why don't you tell me. Did you or did you not keep

11 Perry Abbonizio apprised of the marketing events

12 that you were having?

1301:25 THE WITNESS: Object to the form.

1401:25 We had many discussions. I wouldn't say

15 every -- he wasn't -- he knew about most of them. I

16 kept him apprised of a lot of -- up to date on

17 business.

1801:25 You're leaving. Hello? Are you guys

19 still there?

20 BY MS. BERLIN:

2101:25 Q. Yes.

2201:25 A. You and Annme both just went away. Hello?

2301:25 Q. We can hear you but not see you.

2401:25 A. I was going to say both of your videos --

25 there you go. Can you repeat that question? I got
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1 lost because your video was going in and out.

201:25 Q. I was just asking: Did you keep

3 Mr. Abbonizio apprised of your marketing events?

401:25 A. Generally, typically.

501:25 Q. Okay. And what about Mr. Vagnozzi?

601:26 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to form.

701:26 THE WITNESS: Object to the form.

801:26 We had discussions in the beginning and

9 sought his advice, but I wouldn't -- I didn't check

10 in with Mr. Vagnozzi or have ongoing discussions

11 daily or weekly about my business.

12 BY MS. BERLIN:

1301:26 Q. And did you utilize a script for your

14 events?

1501:26 A. I wouldn't call it a script that I read

16 off of, no. I used a PowerPoint presentation as a

17 background.

1801:26 Q. Who created the PowerPoint presentation?

1901:26 THE WITNESS: Objection to form.

2001:26 I generally did, but not the entire thing.

21 BY MS. BERLIN:

2201:26 Q. List all the people who helped you. You

23 say not the whole thing. So who else other than

24 you? If you could give a complete answer, please.

2501:27 THE WITNESS: Object to form.
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101:27 I cannot answer that because I would not

2 know. But I know that Perry would come down and

3 bring slides. I don't know if he created them or

4 they were created by somebody else. I also had

5 input and used slides and used PowerPoint

6 presentations that were provided by Dean Vagnozzi as

7 well as Roland Manuel, his own slides that went in.

8 So put together, it was a team effort.

9 BY MS. BERLIN:

1001:27 Q. Now, Roland Manuel, just to be clear, he

11 didn't give you any slides about Complete Business

12 Solutions Group or the Fidelis offering; correct?

1301:27 A. No, he didn't. They were solely on his

14 tax firm.

1501:27 Q. Okay. But Dean Vagnozzi and Perry

16 Abbonizio, they gave you slides that were in

17 connection with the Fidelis offering or Complete

18 Business Solutions Group; right?

1901:27 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

20 form.

2101:27 THE WITNESS: Object to the form.

2201:28 Sometimes they used their own slides.

23 Sometimes they provided it, that they made, yes, a

24 combination perhaps.

25
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1 BY MS. BERLIN:

201:28 Q. My question was just the slides they gave

3 you, were they about Complete Business Solutions

4 Group and the Fidelis offering, or were they about a

5 completely different offering that we haven't talked

6 about today?

701:28 MR. MILLER: Same objections. Mr. Miller.

8 BY MS. BERLIN:

901:28 Q. Like what the slides were about.

1001:28 THE WITNESS: Same objection.

11 BY MS. BERLIN:

1201:28 Q. Let me stop you for a moment because I'm

13 curious. I'd like to know what you mean when you

14 say: "Object to form," Mr. Furman.

1501:28 A. I'm sorry. I missed the chance because

16 you would not postpone this. So I don't have an

17 attorney present. So I want to make sure that when

18 I hire my attorney and we work it out, that if I

19 need to come back to this in any way. That's what

20 I've been told, so that's what I feel comfortable

21 stating on every question since this was not

22 postponed.

2301:28 Q. So when you say "Object to form" after

24 every question, you're objecting to the fact the

25 deposition is occurring today and wasn't postponed.
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1 Am I understanding correctly?

201:29 A. I'm objecting to the fact that I've been

3 told that if I object, I can then go back to it at a

4 later date.

501:29 Q. So what we can do, would you like to just

6 state a standing objection so that it applies to

7 every question that is asked today?

801:29 A. That would be wonderful. I didn't know

9 that that would be allowed.

1001:29 Q. So we will just -- that's fine. It's just

11 been put on the record by you saying it.

1201:29 So my question -- just to back up, my

13 question is pretty simple. It was just about the

14 slides. We'll start with Abbonizio.

1501:29 Mr. Abbonizio, you testified he brought

16 slides. Were those slides about Complete Business

17 Solutions Group?

1801:29 A. Yes.

1901:29 Q. Mr. Vagnozzi, he gave you slides, too;

20 right?

2101:29 MR. MILLER: Object to the form.

22 Mr. Miller.

2301:29 THE WITNESS: I don't have to; correct?

24 BY MS. BERLIN:

2501:30 Q. We understand. Your objection is noted.
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101:30 A. Slides about various things. That ended

2 up being one of them.

301:30 Q. What else? What other kind of offer? Did

4 he give you slides in connection with any investment

5 offering other than the Fidelis offering? And if

6 so, please state what offerings those were.

701:30 MR. MILLER: Mr. Miller. I object to the

8 form.

901:30 THE WITNESS: They were slides about CBSG

10 or Par Funding. Again not what I would say Fidelis

11 or United Fidelis even, especially that came from

12 Dean. They were -- the slides that I received, from

13 my memory, from what I can recall, were his own

14 slides that he used, many of which did not apply to

15 me.

1601:30 But they were a basis for some of which

17 what I used, whether it's artwork, whether it's

18 wording, whatever it may be. But that was -- a

19 majority of them were discarded or changed or

20 altered.

21 BY MS. BERLIN:

2201:31 Q. Okay. But all of this, Complete Business

23 Solutions Group, the only offering you've ever

24 worked on, right, in connection with Complete

25 Business Solutions Group and Par Funding is the
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1 Fidelis offer of promissory notes; correct?

201:31 A. Correct.

301:31 Q. Okay. So what would Perry Abbonizio say?

4 I'm not asking verbatim obviously. I'm asking you

5 to generally state and to paraphrase what

6 Mr. Abbonizio would tell the potential investors at

7 your marketing events.

801:31 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

9 Calls for speculation.

1001:32 THE WITNESS: Mr. Abbonizio typically

11 spoke about his history, about himself, about Par --

12 I'm going to paraphrase and use Par Funding or CBSG,

13 and what they did, what merchant cash advance was,

14 general about their company and what they did as a

15 company.

16 BY MS. BERLIN:

1701:32 Q. So what did Mr. Abbonizio -- what would he

18 tell the potential investors about his own

19 background?

2001:32 MR. MARCUS: Objection to form. This is

21 Jeff Marcus on behalf of Mr. Abbonizio.

2201:32 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

2301:32 THE WITNESS: Mr. Abbonizio spoke

24 generally that he was a past financial advisor and

25 worked as a head of investor relations I believe was
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1 his title at CBSG/Par Funding.

2 BY MS. BERLIN:

301:33 Q. Did he tell potential investors he was one

4 of the owners of Par Funding?

501:33 A. Yes, he did.

601:33 Q. Did he tell -- at these events was there

7 anything else that he discussed about his

8 background?

901:33 A. I can't recall specifically. He was from

10 the northeast, that his background of -- his

11 business background, but I honestly don't recall

12 specifically; more that he was a financial advisor

13 for many years and was a shareholder and in charge

14 of investor relations.

1501:33 Q. During the events, during your marketing

16 events, did Mr. Abbonizio tell the potential

17 investors that he had been sanctioned by the

18 financial industry regulatory authority?

1901:34 MR. MARCUS: Objection to form.

2001:34 THE WITNESS: Repeat your question.

21 BY MS. BERLIN:

2201:34 Q. Did Perry Abbonizio tell the potential

23 advisors that he had been sanctioned by the

24 financial industry regulatory authority?

2501:34 A. I don't believe so.
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101:34 Q. During your marketing events, did

2 Mr. Abbonizio tell the potential investors that he

3 had had his license suspended by the financial

4 industry regulatory authority?

501:34 MR. MARCUS: Same objection.

601:34 THE WITNESS: I don't believe so.

7 BY MS. BERLIN:

801:34 Q. When is the last time that you had a

9 marketing event?

1001:35 A. Actually, I do not remember. Late 2019,

11 early 2020.

1201:35 Q. Did you have any marketing events in

13 February 2020?

1401:35 A. It's possible. I don't recall specific

15 dates.

1601:35 Q. How would you go about determining the

17 last date of your -- the last time you had a

18 marketing event?

1901:35 A. I would have to try to find credit card

20 statements perhaps which I haven't used since this

21 case started. So it's been well over a year. Maybe

22 a calendar somewhere, but not readily available on

23 me now.

2401:36 Q. During any of your marketing events, did

25 Mr. Abbonizio tell the potential investors that New
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1 Jersey securities regulators had brought an action

2 against Complete Business Solutions Group?

301:36 A. May have on an individual basis, but I

4 don't believe so during a presentation.

501:36 Q. Did you ever hear him tell -- I'm asking

6 not about maybe. I'm not asking for speculation.

7 I'm asking during any of your marketing events, did

8 you ever hear Perry Abbonizio tell anyone at these

9 marketing events that the New Jersey state

10 regulators had brought an action previously against

11 Complete Business Solutions Group?

1201:37 MR. MARCUS: Objection to form.

1301:37 THE WITNESS: Somebody said something.

1401:37 But no.

15 BY MS. BERLIN:

1601:37 Q. During any of your marketing events, did

17 you hear Perry Abbonizio tell anyone that the

18 Pennsylvania state regulators had brought an action

19 against Complete Business Solutions Group?

2001:37 MR. MARCUS: Same objection.

2101:37 THE WITNESS: Maybe on an individual

22 basis, but I don't believe so on the larger

23 presentation.

24 BY MS. BERLIN:

2501:37 Q. So I'm asking not for speculation but what
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1 you heard. Did you hear Mr. Abbonizio tell anyone

2 at these marketing events that the Pennsylvania

3 state regulators brought a -- had brought an action

4 against Complete Business Solutions Group?

501:37 A. I don't believe so.

601:37 Q. I wonder if you can clarify what you mean

7 by "I don't believe so." Did you hear it or not?

801:38 A. I don't remember. No, not that I can

9 remember.

1001:38 Q. Are you aware of the fact that there was a

11 New Jersey state securities regulatory action

12 concerning Complete Business Solutions Group?

1301:38 MR. SOTO: Objection to form. Mr. Soto.

1401:38 MR. MARCUS: Same objection.

1501:38 THE WITNESS: Can you repeat that

16 question?

17 BY MS. BERLIN:

1801:38 Q. Sure. Mr. Furman, are you aware of the

19 fact that New Jersey state securities regulators

20 previously had an action concerning Complete

21 Business Solutions Group?

2201:38 A. I am now.

2301:38 Q. When did you learn about it?

2401:39 A. I do not recall specifically.

2501:39 Q. How about the year? Did you learn about
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1 it after the SEC filed its case or before?

201:39 A. I learned -- let me rephrase this, try to

3 rephrase it as best as I can to be accurate for you.

4 Say I learned the truth perhaps after this case

5 happened or in 2020 I learned, let's say, the truth,

6 the actual filing.

701:40 Q. Okay. So before the SEC filed its case,

8 did you have any knowledge about anything regarding

9 any New Jersey state regulator and Complete Business

10 Solutions Group? And if so, tell me what you knew.

1101:40 A. I do not recall when, but I learned that

12 there was an investigation or possible -- an

13 investigation of some type from New Jersey, from the

14 SEC New Jersey to Par Funding.

1501:40 Q. How did you gain that information?

1601:40 A. Again, I don't want to say it's a hundred

17 percent, but I know that it was in discussions with

18 other advisors. I specifically remember with Mark

19 Nardelli at some point. I don't remember what day

20 or month, but it was during discussions with him

21 initially at some point.

2201:40 Q. Approximately when?

2301:41 A. I don't remember. We're talking about

24 only New Jersey; correct?

2501:41 Q. We're just talking about New Jersey. I'm
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1 asking approximately when.

201:41 A. Most likely 2020, maybe late 2019. Most

3 likely 2020. I do not recall. I can't give you a

4 fair answer there.

501:41 Q. Okay. And so what did Mr. Nardelli tell

6 you?

701:41 A. I don't remember his exact words, but we

8 were discussing when we heard a rumor or a -- I

9 wouldn't say a rumor, but the first initial

10 information that we learned down the grapevine that

11 there was any SEC and it was more specifically I

12 believe Pennsylvania, and it came up in that

13 discussion.

1401:42 Q. So after learning this information from

15 Mr. Nardelli in late 2019 or early 2020, did you do

16 anything to gather more information about the New

17 Jersey securities regulatory matter?

1801:42 A. Yes. I reached out to A Better Financial

19 Plan. I believe it was first I called Perry

20 Abbonizio.

2101:42 Q. Okay. And what did you learn from Perry

22 Abbonizio?

2301:42 A. I don't want to speculate exact or

24 verbatim. And we spoke multiple times on it, I

25 believe. I made him aware that we had just learned
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1 about it. We wanted information. I remember on one

2 phone conversation that they were -- it was similar

3 to a fine that they had gotten from -- we were told

4 there was a fine from Pennsylvania and that there

5 was a potential fine from New Jersey, but they were

6 working through it.

701:43 And I had one conversation where

8 specifically he said that they had just gotten an

9 email that it was all good, being worked through,

10 retracted, not going forward. They had worked

11 through it at some point, phone conversation.

1201:43 Q. Other than speaking with Mr. Abbonizio,

13 did you speak with anyone else at Par Funding

14 concerning the New Jersey regulatory matter?

1501:43 A. I don't believe so.

1601:43 Q. You said you spoke with someone at ABFP

17 about the New Jersey regulatory matter. Who did you

18 speak with there?

1901:44 A. I reached out to them. I can't tell you.

20 I reached out probably for Mike Tierney, probably

21 for Dean Vagnozzi, but I know it was a general -- we

22 were instructed to really reach out to -- we were

23 given only to Mike Tierney. And I might have spoken

24 to Michelle or Anita or somebody else that might

25 have answered the phone.
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101:44 But the conversation was I was reaching

2 out to Michael Tierney. I don't believe that I

3 reached him. And I don't believe I got the

4 clarification that I was hoping for as I struggled

5 with that.

601:44 Q. Did you do anything else other than call

7 Mr. Abbonizio and possibly reach out to Mike Tierney

8 or somebody at ABFP to gain information about the

9 New Jersey regulatory matter?

1001:45 A. I generally did search from what I was

11 told till I was told it was handled. I was being

12 told it was handled as well. I know I discussed it

13 with other individuals, individuals that I worked

14 with and associates, but nobody that worked for Par

15 Funding.

1601:45 Q. To gain more information about what had

17 occurred, did you go online and do a Google search,

18 for example? Did you do anything to try to find out

19 what was going on with the New Jersey regulatory

20 action other than what you testified about, calling

21 Perry Abbonizio and ABFP?

2201:45 A. I know both myself and Mark Nardelli

23 looked online. I don't believe he found anything

24 pertinent though at that point.

2501:45 Q. When was it that you looked online?
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101:45 A. Again, I don't remember when we first

2 learned about it. It was when we were discussing

3 it. We went online. We bounced ideas and

4 conversations off each other. I can't give you a

5 specific date. A range of late 2019, early 2020.

6 And, yes, I did more searches since then. So I can

7 tell you that I found things online since then, even

8 as early as today that I had not seen before today.

901:46 Q. Your testimony is -- I just want to

10 clarify -- that you did not know about a New Jersey

11 state securities matter, whether it was an

12 investigation or a case, but any New Jersey state

13 regulatory matter concerning Complete Business

14 Solutions Group until late 2019 or early 2020; is

15 that correct?

1601:46 A. Again, I can't give specific dates.

17 That's my best estimate though, yes.

1801:46 Q. I know you can't give dates. That's why I

19 just asked you again providing that range. So I

20 want this record to be very clear.

2101:46 Mr. Furman, is it your testimony that you

22 didn't know about any New Jersey regulatory matter

23 or even a New Jersey regulatory investigation

24 concerning Complete Business Solutions Group until

25 late 2019 to early 2020? Is that your testimony?
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101:47 A. My best testimony is that it happened --

2 the first inference or knowledge of any

3 investigation would be sometime in 2019 or early

4 2020. I cannot give you a month at that time period

5 though.

601:47 Q. Again, I'm not asking for a month. If you

7 could listen to the question, please. I'm trying to

8 narrow down your range and lock it in under oath.

901:47 Is it your testimony you had no knowledge

10 of a New Jersey regulatory investigation or case

11 until sometime between late 2019 and early 2020?

1201:48 A. Can we state 2019 and 2020?

1301:48 Q. You said late 2019 -- Mr. Furman, you

14 testified that you didn't know. I want to just make

15 sure the record is crystal clear and give you

16 another -- I want to make sure.

1701:48 You had no idea that there was a New

18 Jersey regulatory matter or investigation or case or

19 anything else until sometime between late 2019 and

20 early 2020. Is that your testimony?

2101:48 A. The earliest that I can recall would be

22 sometime in 2019 learning about it. I do not know

23 what late -- define late. But if it was mid, it

24 could have been mid. It could have been 2020. But

25 I know it was not -- that would be my testimony,
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1 sometime in 2019 to 2020.

201:49 Q. Okay. So sometime in 2019. Could it have

3 been early 2019?

401:49 A. It's possible, but I don't believe so.

501:49 Q. Okay. But your testimony is that you did

6 not know anything, okay, prior to sometime in 2019;

7 correct?

801:49 A. Correct.

901:49 Q. Okay. Now, for the Pennsylvania

10 regulatory matter, you're familiar with the fact

11 that there is a state regulatory securities matter

12 out of Pennsylvania concerning Complete Business

13 Solutions Group; correct?

1401:49 A. I am now.

1501:49 Q. When did you learn about that?

1601:49 A. Again, I don't recall exactly. A very

17 similar manner, through Mark Nardelli, and I believe

18 it was at the same time perhaps. But we were told

19 it was a fine, where when it was presented to me or

20 I found initial information, it was more of there

21 was a fine from Pennsylvania which was already paid

22 and everything is fine to move forward, where New

23 Jersey was still occurring at that point. Sometime

24 in 2019 maybe or 2020.

2501:50 Q. Okay. So do I understand you correctly
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1 that you learned about both the Pennsylvania

2 securities matter and the New Jersey securities

3 matter concerning Complete Business Solutions Group

4 at the same time from Mark Nardelli; is that right?

501:50 A. Close, approximate. It might not have

6 been -- I do not recall if it was the exact same

7 conversation, but basically at close timing there,

8 yes.

901:50 Q. Okay. So you learned about the

10 Pennsylvania State securities matter concerning

11 Complete Business Solutions Group and the fine at

12 some point in 2019?

1301:51 A. What I was told -- what we were told was a

14 fine; correct.

1501:51 Q. So you learned that the state securities

16 regulators from Pennsylvania had issued a fine

17 against Complete Business Solutions Group and you

18 learned that at some point in 2019; is that correct?

1901:51 A. Correct.

2001:51 Q. Are you aware of a regulatory matter that

21 was brought by the Texas securities regulator

22 concerning Complete Business Solutions Group and

23 others? Are you aware of that?

2401:52 A. I am now. I am now.

2501:52 Q. When did you become aware of that?
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101:52 A. 2020.

201:52 Q. Okay. Approximately when in 2020?

301:52 A. After the pandemic started, perhaps after

4 April or after March.

501:52 Q. After March of 2020?

601:52 A. Correct.

701:52 Q. And did you know about the Texas

8 securities matter regarding Complete Business

9 Solutions Group before the SEC brought its action?

1001:52 A. Yes.

1101:53 Q. Did you know -- I'm sorry?

1201:53 A. This action you stated, yes.

1301:53 Q. Did you know about the Texas state

14 securities matter concerning Complete Business

15 Solutions Group before the April 2020 exchange

16 offering?

1701:53 A. I do not recall. I know it was around

18 that time. I don't recall when the exchange offer

19 was started or finished. I know when it started, I

20 guess you could say. When they stopped paying us.

21 But I don't remember when it started.

2201:54 Q. And how did you learn about the Texas

23 securities regulatory action concerning Complete

24 Business Solutions Group?

2501:54 A. I don't recall specifically. It was in
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1 conversation with either other fund managers or

2 online during the pandemic.

301:54 Q. You don't recall how you first heard about

4 it?

501:54 A. It was in a discussion with another

6 advisor.

701:54 Q. Who?

801:54 A. I don't remember if it was on a group call

9 or if it was an individual conversation.

1001:54 Q. But my question is who. Who did you learn

11 it from?

1201:55 A. I don't remember specifically.

1301:55 Q. You don't remember who told you about the

14 Texas securities matter?

1501:55 A. It was during the pandemic. I know I was

16 locked in the house. I don't remember exactly, no.

1701:55 Q. Okay. Was the Texas -- did you ever

18 discuss the Texas securities matter with anyone from

19 Complete Business Solutions Group?

2001:55 A. Yes, I believe so.

2101:55 Q. Who?

2201:55 A. Perry Abbonizio.

2301:55 Q. And tell me about that discussion. What

24 was discussed?

2501:55 A. I can't recall verbatim. It was something
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1 generally about an advisor, I guess, that worked in

2 Texas, that they -- that was -- that they worked

3 with or was part of the program. It was Dean

4 Vagnozzi's program I'm going to take it. I don't

5 recall the name of him.

601:56 Q. So did you reach out to Mr. Abbonizio to

7 ask him about the Texas securities matter after you

8 learned about it?

901:56 A. It was part of our conversation, yeah. I

10 brought it up. I don't know if I specifically

11 called just for that reason. But, yes, I reached

12 out to him.

1301:56 Q. Okay. And other than telling you

14 generally what the case was about, did Mr. Abbonizio

15 tell you anything else about the Texas matter?

1601:56 A. Again, not verbatim. But I generally

17 remember that he had their counsel -- CBSG was on

18 top of it and was trying to handle it and it only

19 really concerned that state.

2001:57 I was in Florida. I did not do any work

21 or ever -- I think I might have stopped at an

22 airport in Texas in my life, but I did not do any

23 business in Texas at that point.

2401:57 Q. I'm sorry. The question was what

25 Mr. Abbonizio told you about the Texas regulatory
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1 action. So have you told me everything he had to

2 say to you about the Texas securities regulatory

3 action?

401:57 A. Again, I stated I don't remember his

5 verbatim -- our verbatim conversation, but we

6 generally -- he said that CBSG was handling that and

7 it really only regarded their business in the State

8 of Texas. I was in the State of Florida. I had

9 nothing to worry about.

1001:57 Q. Okay.

1101:57 MS. BERLIN: Let's take a five-minute

12 break. Let's come back at 2:05. We'll go off the

13 record.

1401:58 THE VIDEOGRAPHER: And we're going off the

15 record at 1:58 p.m.

16 (Recess from 1:58 p.m. to 2:07 p.m.)

1702:07 THE VIDEOGRAPHER: And we're back on the

18 record at 2:07 p.m.

19 BY MS. BERLIN:

2002:07 Q. Mr. Furman, did you have an agreement with

21 Dean Vagnozzi at ABFP management for ABFP management

22 to provide administrative services in connection

23 with United Fidelis or Fidelis?

2402:08 A. Yes. There was a management agreement

25 that we had signed for them to manage the funds.
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102:08 Q. And are you aware of whether or not

2 Mr. Vagnozzi himself or any of his companies have

3 had any actions brought against them by any state

4 regulatory agencies?

502:08 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

6 form.

702:08 THE WITNESS: I am now.

8 BY MS. BERLIN:

902:08 Q. When did you become aware?

1002:08 A. I don't remember specifically. I believe

11 it was 2019.

1202:08 Q. What did you learn then?

1302:09 A. I learned again in conversation that he

14 was being fined without admitting or denying, from

15 what I was told, being fined for his use of

16 solicitor's agreements I guess it was, and I believe

17 it was his -- there were multiple things that I

18 learned. I cannot remember. I do not recall what

19 the order of those actions or investigations were at

20 that point, something about his life settlements in

21 Texas, I believe.

2202:09 Q. Okay. Did you learn about an action by

23 the Pennsylvania state securities regulators

24 concerning Mr. Vagnozzi or any of his entities?

2502:10 A. At some point.
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102:10 Q. When?

202:10 MR. SOTO: Mr. Soto. Object to the form.

3 Asked and answered.

402:10 THE WITNESS: Again, I don't remember

5 specifically. I believe it was 2019.

6 BY MS. BERLIN:

702:10 Q. Did you tell any potential investors about

8 the New Jersey regulatory matter concerning Complete

9 Business Solutions Group?

1002:10 A. Repeat that question.

1102:11 Q. Yes. Did you tell any potential investors

12 about the New Jersey regulatory action concerning

13 Complete Business Solutions Group?

1402:11 A. I believe I did.

1502:11 Q. Who did you tell?

1602:11 A. I don't remember specific individuals.

1702:11 Q. So why do you believe you did?

1802:12 A. Because I know I have.

1902:12 Q. Can you identify a single investor or

20 potential investor whom you told about the New

21 Jersey regulatory matter concerning Complete

22 Business Solutions Group?

2302:12 A. Roland Manuel.

2402:12 Q. Spell the name, please.

2502:12 A. R-O-L-A-N-D M-A-N-U-E-L.
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102:12 Q. Roland Manuel who you testified about

2 earlier today?

302:12 A. Yeah, same spelling, same everything.

402:12 Q. Is Roland Manuel an investor in the

5 Fidelis promissory notes?

602:12 A. Yes.

702:12 Q. And when did you tell Roland Manuel?

802:13 A. I don't remember.

902:13 Q. Was it before or after he invested?

1002:13 A. I believe it was after when we learned of

11 it.

1202:13 Q. I'm sorry. Your answer was muffled.

13 Could you repeat it?

1402:13 A. I believe it was after when we learned of

15 it, when we had the information.

1602:13 Q. And is Mr. Manuel a friend of yours?

1702:13 A. I would call him a friend or associate.

1802:13 Q. Okay. And do you also do business

19 together other than him investing in Fidelis?

2002:14 A. Can you be more specific?

2102:14 Q. What part of the question -- if you tell

22 me what part of the question is confusing to you, I

23 can then be specific.

2402:14 A. I'm a client of his, yes.

2502:14 Q. What kind of client?
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102:14 A. Tax. I previously was payroll and

2 bookkeeping.

302:14 Q. And you had Mr. Manuel speak at some of

4 your marketing events; correct?

502:14 A. As I stated before, yes.

602:14 Q. And what is the purpose? Is he offering

7 services to people at your marketing events?

802:14 A. He was generally advertising his tax and

9 accounting firm.

1002:14 Q. Okay. Did he pay you? Did he pay you or

11 any of your companies for advertising at your

12 marketing events?

1302:15 A. No.

1402:15 Q. So why did you let him advertise at your

15 marketing events?

1602:15 A. It was a generally value-added service to

17 clients, potential clients.

1802:15 Q. Other than Roland Manuel, did you tell

19 anyone else about the New Jersey regulatory matter

20 concerning Complete Business Solutions Group?

2102:15 A. Yes. I don't recall which individuals at

22 this time or when.

2302:15 Q. So you can't identify anyone other than

24 Roland Manuel; is that correct?

2502:16 A. That has come up since. I'm sure I've had
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1 numerous discussions with different investors since

2 that occurred. I don't recall specifically, no.

3 I've had many. And I've been through quite a lot

4 since then, so I do not recall specifically, no.

502:16 Q. Did you tell the audience about the New

6 Jersey regulatory matter concerning Complete

7 Business Solutions Group while you were presenting

8 at your marketing events?

902:16 A. I don't believe that came up.

1002:16 Q. Does Roland Manuel have a company?

1102:17 A. I'm not sure of the corporate structure,

12 but yes.

1302:17 Q. What is that?

1402:17 A. Palm Beach Tax Group I believe is the main

15 name. It was a family company. I know it's his

16 now, I believe. I can't -- it's private.

1702:17 Q. Okay. Now, with respect -- and, by the

18 way, what did you -- going back to Roland Manuel,

19 what did you tell him about the New Jersey

20 regulatory matter?

2102:17 A. I don't remember verbatim. We've had

22 numerous discussions since then, since this. I

23 brought up that we had heard there was a New Jersey

24 SEC investigation pending at some point when we

25 learned about it.
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102:18 Q. Okay. Did you tell him anything else?

202:18 A. I told him that I spoke with Par Funding

3 and they said that they were handling it. The

4 information I was provided I passed on. I don't

5 recall verbatim, no.

602:18 Q. Did you tell any investor or potential

7 investor that the New Jersey regulatory matter

8 concerning Complete Business Solutions Group had

9 been retracted?

1002:19 A. I remember at some point -- I do not

11 recall when -- passing that information along to an

12 investor that I was told by CBSG.

1302:19 Q. And who was that investor?

1402:19 A. I don't remember.

1502:19 Q. Was it only one person?

1602:19 A. I don't -- I don't remember. I remember

17 the time period, but I don't remember if I discussed

18 it with more than one.

1902:19 Q. Okay. Why did you tell an investor or

20 potential investor that the New Jersey regulatory

21 matter had been retracted?

2202:20 A. Because that was what I was told.

2302:20 Q. By whom?

2402:20 A. Perry Abbonizio.

2502:20 Q. Did Mr. Abbonizio tell you that over the
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1 phone, or was it in some sort of written

2 correspondence?

302:20 A. I believe it was a phone call most of the

4 time. We were not in the same area.

502:20 Q. Before telling any investor or potential

6 investor that the New Jersey regulatory matter had

7 been retracted, did you do anything to confirm

8 whether or not that was accurate?

902:20 A. I don't remember. I remember it being --

10 making a phone call, I believe, in front of an

11 investor at one point.

1202:21 Q. That's the phone call with Mr. Abbonizio?

1302:21 A. Correct.

1402:21 Q. Do you ever go online and just do a search

15 to see what the status of the New Jersey regulatory

16 action was?

1702:21 A. Since then I have, but I don't know where

18 to do that, to be honest. I remember we researched

19 what we could.

2002:21 Q. So at the time in --

2102:21 A. (Indecipherable) provided.

2202:21 Q. I apologize. I thought you were finished.

23 In 2019 you went online to see what you could learn?

2402:21 A. I don't recall when.

2502:21 Q. What search browser do you use on the
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1 internet?

202:22 A. I've used various.

302:22 Q. Do you use Google?

402:22 A. I have used Google.

502:22 Q. In 2019?

602:22 A. I've used Google in 2019 I'm sure.

702:22 Q. Okay. What about Yahoo?

802:22 A. It's possible.

902:22 Q. Okay. Bing?

1002:22 A. Less likely.

1102:22 Q. Okay. Would it be any search engine other

12 than those three that you use on your computer?

1302:22 A. It could be whatever the default is. I'm

14 not a computer expert.

1502:22 Q. Let me ask you a better way. When you go

16 to your computer and you hit the internet and it

17 gives you I'm imagining some sort of box if you want

18 to do a search, is it a Google box? Is it a Yahoo

19 box? What is it?

2002:22 A. I haven't had access to that computer in

21 well over a year. So I honestly don't remember what

22 that computer come up with.

2302:23 Q. Okay. But other than Google, Yahoo or

24 Bing, can you identify any other search engine that

25 you use?
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102:23 A. Maybe Internet Explorer has one. I don't

2 know.

302:23 Q. All right. By the way, did you ever go to

4 the New Jersey state securities regulator's website?

5 Have you ever been to their website?

602:23 A. I don't remember if I have ever been

7 there, specifically New Jersey.

802:24 Q. Did you ever go to the New Jersey state

9 securities board's website to just search there and

10 look at the documents relating to the Complete

11 Business Solutions Group matter?

1202:24 A. Perhaps since then. Not generally.

1302:24 Q. Do you mean perhaps after the SEC filed

14 its case?

1502:24 A. Since I learned it was an individual --

16 individual action or an action, let's say.

1702:24 Q. Okay. So you might have gone to that

18 website sometime after you learned about the action

19 in 2019; is that accurate?

2002:24 A. Or 2020.

2102:25 Q. Okay. But in one of those two years, you

22 might have gone to the New Jersey securities board's

23 website to review the status of their matter

24 concerning Complete Business Solutions Group. Is

25 that an accurate statement?
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102:25 A. No. I never went there to check the

2 status. I don't know how to do that. I might have

3 been doing a search, and it might have brought up a

4 page at some point in my lifetime that would have

5 been through the New Jersey, but I don't recall ever

6 being at the New Jersey -- specifically the New

7 Jersey SEC site, if there is a specific New Jersey

8 SEC website.

902:25 Q. Okay. So let me try to back this up. My

10 question to begin with was whether or not you have

11 been to the website for the New Jersey state

12 securities regulators agency.

1302:25 Have you ever been to that agency -- the

14 state securities regulator for New Jersey, have you

15 ever gone to their website?

1602:26 A. It's possible, but not that I can recall.

1702:26 Q. Okay. And did you go to that website to

18 look for information about Complete Business

19 Solutions Group and that matter after you learned

20 about their matter in 2019?

2102:26 A. Again, I don't recall being at the New

22 Jersey SEC site, but I remember doing research,

23 trying to do research. I don't remember what

24 website I was able to eventually find anything.

2502:26 Q. Okay. And did you research? Did you find
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1 anything when you went online trying to find

2 information about the New Jersey regulatory matter

3 and Complete Business Solutions Group?

402:26 A. Not initially. I don't believe so.

502:26 Q. Eventually?

602:26 A. Eventually.

702:26 Q. When and what did you learn?

802:26 A. Sometime in 2020, there was a -- from what

9 I recall, I believe it's called a Cease-and-Desist.

10 I don't remember the exact verbiage. If I'm

11 correct, I believe that was New Jersey.

1202:27 Q. Okay. And you say you found the

13 Cease-and-Desist Order?

1402:27 A. Sometime in 2020.

1502:27 Q. Was it before or after the SEC filed its

16 case?

1702:27 A. I cannot recall exactly. It was around

18 that time.

1902:27 Q. And were you aware that the Texas

20 regulatory action concerning Complete Business

21 Solutions Group and others concerned violations of

22 the securities laws for failure to disclose, among

23 other things, the New Jersey matter?

2402:28 A. Can you repeat that question?

2502:28 Q. Were you aware of what the Texas state
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1 securities action concerning Complete Business

2 Solutions Group -- are you aware of what the

3 allegations were?

402:28 A. Not entirely. I know it's a

5 Cease-and-Desist Order for violating securities

6 registration.

702:28 Q. Were you aware that it included

8 allegations of securities law violations for failure

9 to disclose, among other things, the New Jersey

10 regulatory matter against Complete Business

11 Solutions Group?

1202:28 A. I am now.

1302:28 Q. When did you become aware of it?

1402:28 A. I believe it was 2020.

1502:28 Q. Before or after the SEC filed its case?

1602:29 A. I don't remember specifically.

1702:29 Q. Did you know at the time of the exchange

18 offering?

1902:29 A. No, I don't believe so. I don't remember

20 exactly when the exchange offering was.

2102:29 Q. Did you know before mid April 2020?

2202:29 A. I don't recall specifically when.

2302:29 Q. Did you tell any investors or potential

24 investors about the Pennsylvania securities

25 regulatory matter concerning Complete Business
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1 Solutions Group?

202:30 A. I remember generally discussing it with

3 different investors.

402:30 Q. Who?

502:30 A. I don't recall specifics, specifically

6 who.

702:30 Q. Can you recall a single person that you

8 told?

902:30 A. Again, Roland Manuel. I could name a few

10 that I know I had discussions with. Again, I don't

11 remember -- it wasn't about an action specifically.

12 It was about Pennsylvania and a fine.

1302:30 Q. So who did you -- who did you tell

14 anything at all about a securities violation or a

15 securities matter concerning Complete Business

16 Solutions Group? I'd like you to list each person

17 and then for each person we'll go back. I'm going

18 to have you testify as to what exactly you told each

19 person. So let's just start with getting a list of

20 names.

2102:30 You said Roland Manuel?

2202:30 A. I know he's one.

2302:31 Q. Okay. Who else?

2402:31 A. Honestly, I can't remember every person

25 that I spoke with and what we spoke about.

Case 9:20-cv-81205-RAR   Document 1023-1   Entered on FLSD Docket 11/30/2021   Page 118
of 217



(424) 239-2800
GRADILLAS COURT REPORTERS

119

102:31 Q. I'm asking for any person you can remember

2 other than Roland Manuel, any other person. Can you

3 recall anyone else?

402:31 A. At any time, even since this occurred,

5 that would be I don't recall specifically. It's

6 come up in conversation at varying times in varying

7 degrees. I don't have a client list in front of me.

802:31 Q. We can pull up your client list. Would

9 that help you if we go through client by client?

1002:31 A. Again, I'm not going to remember a

11 specific name or instance of this. It could have

12 been a brief conversation.

1302:31 Q. Well, it would have been something

14 unusual. So I imagine it would stand out in your

15 mind; right?

1602:31 A. Quite a lot of unusual happened since

17 then, yes. This is a long time ago.

1802:31 Q. We're talking about the time period when

19 you were offering the Fidelis investment. You

20 understand that; correct?

2102:32 A. 2019, 2020. Even 2020 is a long time ago

22 right now. I've not been able to work with those

23 clients on a regular basis.

2402:32 Q. Okay. But that's not the question I

25 posed. I have asked you to identify, or if you
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1 don't remember, you can say. I've asked you if you

2 can identify anyone other than Roland Manuel that

3 you told about a Pennsylvania regulatory action

4 against Complete Business Solutions Group during --

5 obviously, I'm asking you about disclosures that you

6 would have made during the Fidelis offering.

702:32 Let me restate because I can see you

8 looking puzzled, and I realize that was a compound

9 question. So let me restate it for you.

1002:33 During the time that you were offering the

11 Fidelis investment, did you tell anyone other than

12 Roland Manuel about the Pennsylvania securities

13 matter against Complete Business Solutions Group?

1402:33 A. I know I have and I brought it up to as

15 many individuals that I -- everyone that I spoke to

16 that I could. I don't recall individually, each

17 individual conversations of when that occurred once

18 I learned about it.

1902:33 Q. But, Mr. Furman, I'm not asking when it

20 occurred. I'm just asking you to name the names of

21 anyone that you told.

2202:33 A. It's possible I spoke to every investor

23 about it. I don't recall between when it was

24 offered, when the pandemic started, when this case

25 started. It could have come up since then.
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102:33 Q. But I'm talking about before people are

2 investing and you're talking to them about the

3 investment.

402:34 Can you tell me who -- which of the

5 investors or potential investors you told about the

6 Pennsylvania securities regulatory matter concerning

7 Complete Business Solutions Group?

802:34 MR. SOTO: Objection to the form. This

9 has been asked a number of times and answered a

10 number of times. Mr. Soto.

1102:34 THE WITNESS: Again, I can't recall

12 specific sitdowns with every single client of mine.

13 I have hundreds of clients, insurance, investments,

14 potential clients. I brought it up. When I learned

15 about it and what I learned, I would bring up to who

16 I spoke to after that date.

17 BY MS. BERLIN:

1802:34 Q. Mr. Furman, you're still not answering my

19 question. I'm not going to move on until you

20 answer. I've asked you for names. And I've also --

21 I've asked you to identify the names of anyone that

22 you told, and you so far said Roland Manuel.

2302:34 So, again, if your answer is you don't

24 know, you can just say that, but instead you're

25 providing testimony about other things. Listen to
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1 the question.

202:35 Please state the names of every person

3 other than Roland -- let me do it this way. Please

4 state the name of any single investor or potential

5 investor that you told about the Pennsylvania state

6 securities regulatory action concerning Complete

7 Business Solutions Group.

802:35 MR. SOTO: Same objection. Mr. Soto.

902:35 THE WITNESS: Steven Bernardo.

10 BY MS. BERLIN:

1102:35 Q. Okay. How do you spell his name?

1202:35 A. S-T-E-V-E-N B-E-R-N-A-R-D-O, I believe.

13 Again, I do not have client files in front of me.

1402:35 Q. Where does Mr. Bernardo live? Is he also

15 a Florida resident?

1602:36 A. He's a Florida resident. Multiple homes.

1702:36 Q. Okay. And who else did you tell?

1802:36 A. Again, I can't recall every name.

1902:36 Q. Please again provide the name of any

20 person other than Roland Manuel and Steven Bernardo

21 that you told about this Pennsylvania securities

22 matter.

2302:36 A. Kristin Groleau, Mark Nardelli. I

24 discussed it with Christine Furman.

2502:36 Q. Just a moment. Back up. Before Mark
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1 Nardelli, what was the name of the person and can

2 you spell the names for the court reporter?

302:36 A. Kristin Groleau. That's going to be

4 K-R-I-S-T-I-N G-R-O-L-E-A-U, I believe.

502:36 Q. Thank you. And who else?

602:36 A. Christine Furman.

702:36 Q. Christine Furman?

802:36 A. Yes.

902:36 Q. And who else?

1002:36 A. Mark Nardelli.

1102:37 Q. Is Mark Nardelli one of the investors in

12 Fidelis?

1302:37 A. No. He's a fellow fund manager.

1402:37 Q. So remember the question I've been trying

15 to get an answer to is what investors -- you know

16 what? That's fine. Let's just keep going. You can

17 say people even if they're not investors or

18 potential investors. Christine Furman. Who else?

1902:37 A. Again, I don't remember specifically

20 everybody that I've ever mentioned that to over time

21 since I learned about it.

2202:37 Q. That doesn't answer the question. I'm

23 just asking you to list the ones that you can

24 recall.

2502:37 A. Frank Nash.
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102:37 Q. Okay. Who else?

202:38 A. Sorry. I don't remember everybody's name

3 at this time. That's all I can remember.

402:38 Q. Again, because I think you keep answering

5 to avoid answering that you don't remember everyone,

6 and I just want to make sure the record is clear and

7 you understand what I'm asking you to do, is list

8 everyone, anyone, anyone you can recall.

902:38 So far you have testified that you told

10 Roland Manuel, Steven Bernardo, Mark Nardelli,

11 Kristin Groleau, Christine Furman and Frank Nash

12 about the Pennsylvania regulatory matter.

1302:38 Did you tell any other investor or

14 potential investor of Fidelis about the Pennsylvania

15 regulatory action concerning Complete Business

16 Solutions Group?

1702:39 A. I did. I don't recall their names, which

18 ones I did since it happened.

1902:39 Q. Just one moment. So did you tell all of

20 the potential investors and investors about the

21 Pennsylvania regulatory action?

2202:39 A. I'm not sure if I spoke to every investor

23 after learning about that investigation or action.

2402:39 Q. So is it your testimony that if you spoke

25 with an investor or potential investor after the
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1 Pennsylvania action, then you did tell them about

2 it?

302:39 A. Can you repeat that question?

402:39 Q. Mr. Furman, you didn't make it your

5 practice to tell investors and potential investors

6 about the Pennsylvania regulatory action; correct?

702:40 A. I wouldn't agree with that question.

802:40 Q. So if the individuals who invested in

9 Fidelis have stated that you did not tell them about

10 the Pennsylvania regulatory action, is it your

11 testimony that they are perjuring themselves?

1202:40 MR. SOTO: Objection to the form.

13 Mr. Soto.

1402:40 MR. MARCUS: Same objection. Mr. Marcus.

1502:40 THE WITNESS: I don't know. I can't

16 recall what they said or I don't know what somebody

17 else has said. I can't speak for anybody else.

18 BY MS. BERLIN:

1902:40 Q. My question is about you. You're claiming

20 that you told investors and potential investors.

21 And my question is: If your investors say that you

22 didn't, is it your testimony that they're lying,

23 that your investors are lying?

2402:41 MR. SOTO: Same objection. Mr. Soto.

2502:41 MR. MARCUS: Same for me, too.
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102:41 MS. BERLIN: Just a moment. I'd like to

2 point out I can't tell who is objecting. I think it

3 was Mr. Soto, and then there was a second voice.

4 Who is the second voice?

502:41 MR. MARCUS: Mr. Marcus.

602:41 MS. BERLIN: I just want to be clear for

7 the record. Neither of you represent Mr. Furman;

8 correct?

902:41 MR. MARCUS: That's right.

1002:41 MR. SOTO: That is correct.

1102:41 MS. BERLIN: I just want to make sure it's

12 clear on the record.

13 BY MS. BERLIN:

1402:41 Q. Mr. Furman, your investors, is it your

15 testimony then that they're lying if they say you

16 didn't tell them about the Pennsylvania regulatory

17 action?

1802:41 MR. SOTO: Same objection. Soto.

1902:41 THE WITNESS: I can't speak for any

20 investor I've discussed it with. I can't remember

21 who I discussed it with when I learned about it,

22 after learning about it. I've stated that I might

23 not have spoken with every investor since learning

24 about it, and they might not remember. So I can't

25 speak for anybody else. I can only speak for
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1 myself.

2 BY MS. BERLIN:

302:42 Q. And why did you tell the investors,

4 according to you, that you told about the

5 Pennsylvania regulatory action? Why did you tell

6 them about it?

702:42 A. Because it came up in conversation, I

8 believe, about Par Funding and about their

9 practices, that they were doing things correctly

10 actually. We were told that there was -- generally

11 that there was an SEC action, that they had to pay a

12 fine, but they were able to continue forward through

13 that. And that showed that they were doing things

14 correctly.

1502:42 Q. Did you communicate to investors and

16 potential investors that the Pennsylvania regulatory

17 action against Complete Business Solutions Group

18 showed that they were doing things correctly?

1902:43 A. That's not what I said.

2002:43 MR. SOTO: Objection. Mischaracterizes

21 the testimony. Mr. Soto.

22 BY MS. BERLIN:

2302:43 Q. Please answer the question.

2402:43 A. Can you restate it? Sorry. I got

25 interrupted there.
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102:43 Q. My question is: Did you tell investors or

2 potential investors that the Pennsylvania regulatory

3 action against Complete Business Solutions Group

4 reflected that Complete Business Solutions Group was

5 doing things correctly?

602:43 A. I do not recall verbatim, but we

7 generally -- I was told by CBSG that they were --

8 they had to pay a fine, but they were able and

9 allowed to move forward. And so that was

10 portrayed -- that's how it was portrayed. And I

11 then relayed that to an investor after that.

1202:43 Q. My question is "yes" or "no." Did you or

13 did you not tell investors -- and I'm not talking

14 verbatim. I want to make sure you're also not

15 evading answering by saying that you didn't say

16 specific words verbatim.

1702:44 So for purposes of today's deposition, I

18 want to make sure that you understand, Mr. Furman,

19 that if I ask you if you communicated something,

20 that I'm not asking you if you used the precise

21 words that I'm using. Do you understand?

2202:44 A. Yes. That's why I say (indecipherable).

2302:44 Q. Okay. Good. Mr. Furman, did you or did

24 you not tell investors or potential investors that

25 the Par Funding -- I'm sorry -- that the
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1 Pennsylvania securities matter concerning Par

2 Funding/Complete Business Solutions Group reflected

3 that Complete Business Solutions Group was actually

4 now doing things correctly?

502:45 A. No. I stated that they were -- I was told

6 and this was reiterating what I was told in my --

7 that the SEC fine, which is obviously an infraction,

8 so that was not doing it correctly, but they were

9 able to move -- since they were able to move

10 forward, that was what they told us. So that showed

11 that they were able to move forward as a positive.

1202:45 Q. So you presented it to investors and

13 potential investors as a positive. Am I

14 understanding you correctly?

1502:45 A. No. I'm not saying that a fine from the

16 SEC is a positive.

1702:45 MR. SOTO: Objection. Mischaracterizes

18 his testimony. Asked and answered.

19 BY MS. BERLIN:

2002:45 Q. We're going to take a five-minute break,

21 and we're going to try to get the investor list and

22 then we can ask you about each of them and what you

23 told them. I think that will help move things along

24 tremendously. Because, otherwise, I'm worried -- I

25 don't think we're going to finish today, by the way.
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102:46 So let's go ahead and take a break. I'm

2 going to need about 10 minutes to get that. We'll

3 come back on at 2:55. We're off the record.

402:46 THE VIDEOGRAPHER: And we're going off the

5 record at 2:46 p.m.

6 (Recess from 2:46 p.m. to 3:02 p.m.)

703:02 THE VIDEOGRAPHER: And we're back on the

8 record at 3:02 p.m.

9 BY MS. BERLIN:

1003:02 Q. Mr. Furman, we're not going to go down the

11 list of every single investor because I think that

12 we will definitely not finish today if we do that.

13 So instead, I'm just going to continue to ask you

14 about any, and you can name all the ones that you

15 disclosed things to.

1603:03 So I wanted to talk about Steven Bernardo.

17 When did you tell him about the Pennsylvania

18 regulatory action concerning CBSG?

1903:03 A. I don't remember, recall exactly when.

20 One of our meetings or discussions. We have many.

21 We had many before.

2203:03 Q. Was it before or after Mr. Bernardo

23 invested in Fidelis?

2403:03 A. Again, I don't know the dates of when he

25 invested. He had multiple investments. So you
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1 could treat each one separately or together. But I

2 learned about it after, I believe, he became an

3 investor initially.

403:03 Q. But did you tell him before, let's say --

5 I understand that sometimes the investor's principle

6 would be due and instead they would have you

7 reinvest it; correct?

803:03 A. Correct. Plus I know he's -- from what I

9 recall, I know he's done many smaller investments.

1003:04 Q. So did you tell Mr. Bernardo about the

11 Pennsylvania regulatory action before he rolled over

12 any of his principal into another Fidelis

13 investment?

1403:04 A. Again, I don't recall exactly when the

15 conversation or when his rollovers were. He had

16 multiple.

1703:04 Q. So for purposes of today, when we talk

18 about investing or when an investor invested, you

19 can assume that I mean either gave you their money

20 individually or chose to make follow-up investments

21 either through rollover or another type of

22 investment.

2303:04 Do you understand that investment for the

24 purposes of the Fidelis offering is broadly defined?

2503:04 A. I agree. That's a broad definition, yes.
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1 There's multiple ones.

203:04 Q. Did you tell Mr. Bernardo by -- was it

3 verbal or was it in writing?

403:04 A. I believe it was verbal.

503:05 Q. Was it over the phone or in person?

603:05 A. Perhaps both. I can't recall

7 specifically, but we had many meetings in person and

8 over the phone.

903:05 Q. How did it come up?

1003:05 A. Just updates on how Par Funding was doing

11 and different occurrences in the northeast that I

12 learned about.

1303:05 Q. Did you volunteer the information, or did

14 Mr. Bernardo bring it up to you because he had

15 learned about it?

1603:05 A. I brought it up myself.

1703:05 Q. And did you also tell Mr. Bernardo about

18 the New Jersey regulatory action concerning Complete

19 Business Solutions Group?

2003:05 A. Again, I don't recall verbatim or exactly

21 what was spoken, but when I learned about them, I

22 believe they were at similar times, and I believe we

23 discussed briefly both. I didn't know about the

24 action until lately specifically what happened.

2503:05 Q. So with respect to Mr. Bernardo, my
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1 question is: Did you tell him about the New Jersey

2 regulatory action concerning Complete Business

3 Solutions Group?

403:06 A. I would say that there was a discussion

5 involving both New Jersey and Pennsylvania.

603:06 Q. Okay. So you told Mr. Bernardo about both

7 the New Jersey and the Pennsylvania regulatory

8 matters relating to Complete Business Solutions

9 Group. Is that your testimony?

1003:06 A. No. I would say again I only knew that

11 there was an investigation. I do not remember -- I

12 was not told that there was a fine for New Jersey in

13 the beginning.

1403:06 Q. So let's be clear then. Are you

15 testifying that you told Mr. Bernardo about the New

16 Jersey investigation concerning Complete Business

17 Solutions Group?

1803:06 A. That would be more correct, yes, that

19 there was an SEC matter being investigated or

20 handled at that point.

2103:06 Q. And so Kristin Groleau was another person.

22 Is she an investor in Fidelis?

2303:07 A. No. She was my assistant.

2403:07 Q. Right. And Christine Furman. Christine

25 Furman, was she an investor in Fidelis?
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103:07 A. No. She was also an assistant at my

2 office, family member as well, more the office

3 manager.

403:07 Q. Right. You also told Roland Manuel,

5 correct, about the Pennsylvania regulatory action?

603:07 A. Correct.

703:07 Q. And Roland Manuel, you were his client for

8 tax and accounting work?

903:07 A. I am a client of his, yes, correct.

1003:07 Q. And I asked you earlier about any business

11 relationship with Roland Manuel. And you said you

12 were his client for tax and accounting and before

13 that maybe some bookkeeping; is that right?

1403:07 A. We worked together in that capacity, yes.

1503:08 Q. Anything else? Any other business or

16 professional relationship with Roland Manuel?

1703:08 A. We worked insurance cases together.

1803:08 Q. Okay. And what do you mean "we worked

19 insurance cases together"? What does that mean?

2003:08 A. We had previously -- we generally had

21 mutual clients that we shared a life insurance or

22 annuity case where we worked together on.

2303:08 Q. When you say case, do you mean like a

24 litigation case? What do you mean?

2503:08 A. No. I mean as in a life insurance case.
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1 There's underwriting involved. When you buy life

2 insurance, I call that a case. But policy might be

3 better for you, insurance policy.

403:08 Q. Okay. So meaning that Roland Manuel --

5 what was it called again, his company?

603:08 A. Palm Beach Tax Group.

703:08 Q. Roland Manuel at the Palm Beach Tax Group

8 would sometimes have matters, insurance matters that

9 had some overlap with your work at United Fidelis.

10 Am I understanding correctly?

1103:09 A. Typically, yes.

1203:09 Q. Okay. Any other business or professional

13 dealings or relationship with Mr. Manuel?

1403:09 A. I have known him for many years. I'm sure

15 others are possible, but those were the majority.

1603:09 Are you still there?

1703:09 Q. Yes, here.

1803:09 A. I saw your picture and there's an

19 exclamation across from there.

2003:09 Q. On our end I can see myself and your video

21 is gone.

2203:09 A. Annme and you are gone and you have a

23 triangle with exclamation on there now. But I can

24 hear you fine.

2503:09 Q. So, Mr. Furman, why don't you take a
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1 moment and try to correct your settings. I think

2 the issue is on your end. Because I can see the

3 others, and I can see the court reporter. I just

4 cannot see you.

503:09 Do you want to take a moment, maybe hit

6 your stop video and then hit restart.

703:10 A. There you go.

803:10 Q. We can see you now. So any other business

9 or professional dealings with Roland Manuel?

1003:10 A. It's possible over the years. I've known

11 him since college. So we're going over 20 years at

12 this point perhaps. But generally it was insurance,

13 financial and related accounting related to the two

14 businesses, United Fidelis Group and his group that

15 we worked and passed clients back and forth and

16 referred each other business and ideas.

1703:10 Q. Is he an officer, director, employee or

18 agent of United Fidelis?

1903:10 A. He was for a very short time at the end.

20 We were, as he became a bookkeeper, trying to form a

21 board. So he came on as, I believe, an accountant

22 or a bookkeeper. He was part of the United Fidelis

23 Group at the very end. He has since resigned from

24 that role.

2503:11 Q. Okay. So he came in as an accountant,
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1 like in-house accountant for United Fidelis?

203:11 A. He was added to the corporation at some

3 point later, and I do not recall his title.

4 Treasurer I believe is what it was. It's listed on

5 the state -- it was listed on the state website.

6 I'm sure it's still there. He has since resigned.

703:11 Q. Was he also a director of United Fidelis?

803:11 A. I don't remember if he was exactly used as

9 a director. He wasn't initially. Like I said, he

10 was added very late at some point when he started to

11 work more hands-on in accounting and record keeping,

12 in that sense. But it was, I believe -- and again I

13 don't remember the exact title. I believe it was

14 treasurer. It's on the state website.

1503:12 Q. My question is just whether he's a

16 director. So is your answer that you don't recall?

17 I'm just trying to get an answer. It's a pretty

18 simple question.

1903:12 A. What do you mean as a director?

2003:12 Q. So United Fidelis is your company;

21 correct?

2203:12 A. It was.

2303:12 Q. It was your company. Until the

24 receivership occurred last year; right?

2503:12 A. Correct.
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103:12 Q. And so at all given times -- and you're

2 the one that handled like the corporation paperwork;

3 correct?

403:12 A. Generally, yes.

503:12 Q. And so were you a director of United

6 Fidelis?

703:12 A. I believe I was listed as president.

803:12 Q. So my question is different. My question

9 is: Were you a director of the company?

1003:12 A. I do not recall if I was specifically

11 listed as director. I believe so, but I know I was

12 listed as president.

1303:13 Q. And Roland Manuel, what did he do for the

14 company as the treasurer for United Fidelis?

1503:13 A. Accounting, bookkeeping, payroll, various

16 accounting and tax -- taxes for the company. He

17 helped with consulting, a little bit of everything

18 eventually, but that was at the very end.

1903:13 Q. Now, earlier today you testified, and I

20 asked you very directly if he -- you testified that

21 he did the accounting work and tax work for the

22 company, and you testified that he did it through a

23 company that he had, the Palm Beach Tax Group.

2403:13 Now that I've asked you directly if he was

25 an officer or director of the company, it sounds
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1 like your testimony is a little different and you're

2 testifying that he was providing the accounting

3 services for United Fidelis as an actual officer or

4 employee of United Fidelis. Can you just explain

5 which one is accurate?

603:14 A. I was only the sole owner and president of

7 the company, and he always did his work through Palm

8 Beach Tax Group. We had -- were in talks of adding

9 him to the corporation. We did right after the

10 pandemic and right before this receivership started.

1103:14 So it was maybe filed and then had to be

12 unfiled because of the receivership. But there was

13 a very brief time at the end that we were trying to

14 form a board. It never really came to fruition

15 because of this.

1603:14 Q. Did you pay him a flat sum each month for

17 his services to United Fidelis?

1803:14 A. There were various, flat and -- he billed

19 in various ways. I can't speak to how he billed.

20 Some things were flat. Some things were hourly. I

21 don't know.

2203:14 Q. I'm not asking how he billed. I'm asking

23 how you paid him. Did you pay him $5,000 a month?

2403:15 A. It was not usually the same amount.

2503:15 Q. Okay. What was he doing for the company
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1 that you were paying him every month?

203:15 A. Various bookkeeping, accounting, payroll,

3 tax, planning, various items that I did not handle

4 and I outsourced to him.

503:15 Q. He's one of your best friends or he was?

603:15 A. I would call him a friend.

703:15 Q. You've known him since college you said.

803:15 A. Correct. That's where we initially met.

903:15 Q. In 2018 and '19, how often would you

10 socialize?

1103:15 A. I can't speak verbatim. Probably daily.

12 Speak, socialize, text, there's different verbs, but

13 often.

1403:16 Q. So with respect to the Pennsylvania

15 regulatory action disclosures, I asked you about

16 which investors or potential investors you disclosed

17 the Pennsylvania regulatory action concerning

18 Complete Business Solutions Group. And you

19 testified -- so far you've identified two actual

20 investors, Roland Manuel and Steve Bernardo -- I'm

21 sorry -- three, and Frank Nash; correct?

2203:16 A. Correct.

2303:16 Q. The other people you identified are not

24 investors or potential investors. They're your

25 employees or another agent fund manager; is that
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1 correct?

203:17 A. Correct.

303:17 Q. In fact, Roland Manuel was also your

4 co-director of your company, and you told him;

5 right?

603:17 A. I told Roland.

703:17 Q. He's the treasurer of United Fidelis?

803:17 A. Correct.

903:17 Q. Okay. So you told him. So please list

10 any and all other investors or potential investors

11 that you told about the Pennsylvania State

12 securities action concerning Complete Business

13 Solutions Group.

1403:17 A. Again, I can't speculate on who --

15 specific names of who and when. I know that once I

16 learned about it and if I was able to speak with a

17 client, we tried to have discussions, general

18 discussions about it from what I knew, what I

19 learned.

2003:18 I don't remember specific names, date. I

21 don't remember when I learned about it specifically

22 either.

2303:18 Q. You testified it was sometime in 2019.

2403:18 A. I believe it was sometime in 2019 or 2020.

25 We're talking New Jersey or Pennsylvania right now?
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103:18 Q. Pennsylvania.

203:18 A. I believe it was 2019. To the best of my

3 knowledge, that's my guesstimate.

403:18 Q. So I'm just asking you to identify the

5 names of anyone else, any other investor or

6 potential investor that you would have told. I'm

7 not asking for a general discussion about anything

8 other than that. But I'm asking you to provide

9 names. And if you can't recall them, you can just

10 testify that way. If you could just answer --

1103:18 A. I can't recall specific names at this

12 time.

1303:18 Q. Thank you. With respect to the criminal

14 history of Joseph LaForte -- with respect to the --

15 going back to the marketing events that you had, did

16 Roland Manuel -- I just want to make sure I

17 understood correctly -- did Roland Manuel ever give

18 any presentations concerning Complete Business

19 Solutions Group merchant cash advances or the

20 Fidelis promissory notes?

2103:19 A. I believe that was asked and answered, but

22 no.

2303:19 Q. Okay. Prior to the SEC filing its case

24 against you, did you tell any investor or potential

25 investor that Joseph LaForte had a criminal record?
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103:20 A. Yes.

203:20 Q. Who did you tell?

303:20 A. I don't recall specifically which persons

4 I did or I was able to inform or we had a discussion

5 about.

603:20 Q. Can you remember the name of any single

7 person that you told?

803:20 A. Roland Manuel.

903:20 Q. Anyone else?

1003:20 A. I can't recall specific names or times.

1103:20 Q. I'm not asking for times, Mr. Furman. I'm

12 just asking you if you can identify the name of any

13 investor or potential investor who you told that

14 Joseph LaForte had a criminal record.

1503:21 A. I know me and Eugene Sheldon had a

16 conversation at some point.

1703:21 Q. Eugene Sheldon, is he an investor in

18 Fidelis?

1903:21 A. Yes.

2003:21 Q. Anyone else?

2103:21 A. There were others. I don't remember which

22 names or who, which investors.

2303:21 Q. What about Steven Bernardo, did you tell

24 him?

2503:21 A. I know we had a discussion at some point.
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103:21 Q. My question is not whether you had a

2 general discussion with Steven Bernardo at some

3 point.

403:21 My question is: Did or did not tell

5 Steven Bernardo that Joseph LaForte had a criminal

6 record before the SEC filed its case?

703:22 A. I know we had a discussion about that. I

8 do not recall when that happened or when that

9 occurred.

1003:22 Q. What about Frank Nash?

1103:22 A. Again, I know we had a discussion about

12 that, but I do not recall exactly when that

13 happened. There were multiple times.

1403:22 Q. So anyone else? So far we have -- you're

15 testifying that you told Roland Manuel, Eugene

16 Sheldon, Steven Bernardo and Frank Nash that Joseph

17 LaForte had a criminal record.

1803:22 Do you remember the name of any other

19 person, any other investor or potential investor

20 that -- to whom you communicated that Joseph LaForte

21 had a criminal record?

2203:23 A. Again, I don't want to speculate on who.

23 I know I've had many conversations about it, but I

24 don't want to misspeak.

2503:23 Q. So is your answer that you don't recall
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1 the name, the identity of any other person that you

2 told?

303:23 A. At this time, without a client list, yes.

403:23 Q. Would looking at your client list help you

5 answer this question?

603:23 A. Not that I can remember, no. I don't

7 remember any specific conversations.

803:23 Q. Okay. And so when did you tell Roland

9 Manuel that Joseph LaForte had a criminal record?

1003:24 A. After learning it, but I can't recall

11 exactly when that was.

1203:24 Q. Was it before or after Mr. Manuel invested

13 in Fidelis?

1403:24 A. We learned about it after.

1503:24 Q. And did you understand that Joseph LaForte

16 had some sort of management role at Complete

17 Business Solutions Group when you learned about his

18 criminal record?

1903:24 A. Define management.

2003:24 MR. SOTO: Object to the form. Mr. Soto.

21 BY MS. BERLIN:

2203:24 Q. You're asking me to define the word

23 management?

2403:24 A. From what I was told, he was -- he

25 appeared. I wasn't given his title.
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103:24 Q. I'm not asking if you knew his title. Did

2 you have a sense of Mr. LaForte and what his role

3 at --

403:25 A. I had a sense that he was not an entry

5 level employee, no.

603:25 MR. SOTO: Objection to form regarding

7 what his sense might have been.

8 BY MS. BERLIN:

903:25 Q. So why did you tell Mr. Manuel that Joseph

10 LaForte had a criminal record?

1103:25 A. I had many discussions with Mr. Manuel.

12 He was an investor. And it was something I had

13 learned through the advisors, the fund managers I

14 guess you could say through the program, on our own.

15 It was not disclosed to us. So I thought it was --

16 it just came up in conversation. I don't recall

17 exactly how it came up.

1803:25 Q. I understand your testimony thus far is

19 that you understood -- you never -- you didn't

20 understand that Mr. LaForte was an entry level

21 employee. So what level employee or individual did

22 you believe he was at Complete Business Solutions

23 Group?

2403:26 MR. SOTO: Objection to form.

2503:26 THE WITNESS: I wouldn't speculate. When
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1 I first met him, as I said before, I don't want to

2 speculate on what he was or wasn't. He wasn't

3 introduced in any specific capacity, but he had an

4 office, not a cubicle.

5 BY MS. BERLIN:

603:26 Q. Why would it be relevant if some random

7 person at a company had a criminal record? Was it

8 relevant to you and you discussed it with Mr. Manuel

9 and, according to you, with other investors because

10 you understood that Mr. LaForte had some management

11 position or control at Complete Business Solutions

12 Group?

1303:26 MR. SOTO: Objection to form.

1403:26 THE WITNESS: I don't recall specifically.

15 We were told that he was part of his family money or

16 he was helped in the very beginning of it. So it

17 was pertinent to the company. It's just how we

18 learned about it, something that we learned about

19 the company. It was up to date who was in there.

20 BY MS. BERLIN:

2103:27 Q. Didn't you understand that Mr. LaForte was

22 one of the founders of the company?

2303:27 MR. SOTO: Objection to form.

2403:27 THE WITNESS: We were told he helped start

25 the company.
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1 BY MS. BERLIN:

203:27 Q. Did you understand -- did you have any

3 sense of who Lisa McElhone was at Complete Business

4 Solutions Group?

503:27 MR. SOTO: Objection to form.

603:27 THE WITNESS: We were told she was one of

7 the owners.

8 BY MS. BERLIN:

903:27 Q. Who told you that?

1003:27 A. I believe it was Dean or Perry. And I had

11 discussions with Mark Nardelli and among other

12 people. But I don't know who told me first.

1303:27 Q. When did you first learn that Lisa

14 McElhone was an owner of Complete Business Solutions

15 Group?

1603:27 A. I don't remember when I learned that.

1703:27 Q. Did you learn that in 2017? We'll go year

18 by year. Did you know that in 2017?

1903:28 A. I don't remember if I learned that in

20 2017.

2103:28 Q. How about 2018?

2203:28 A. I don't remember what year I learned that.

23 We can go year by year. I'm just letting you know.

2403:28 Q. You don't remember what year you learned

25 that she was an owner of the company?
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103:28 A. I would probably say -- no. I don't

2 remember specifically when I learned. I was told

3 that she was one of the owners.

403:28 Q. But you don't know what year you learned

5 that; right?

603:28 A. Right, 2017 or '18.

703:28 Q. 2017 or 2018?

803:28 A. Again, I don't recall when I learned that,

9 no.

1003:28 Q. I'm sorry. Because you've given different

11 years, are you speculating? Do you know or not when

12 you learned --

1303:28 A. I do not know. I wouldn't want to

14 speculate.

1503:28 Q. So you're like investing all of your

16 client's, all these investors' money in Complete

17 Business Solutions Group. And you're soliciting

18 investors starting in about late 2017; correct?

1903:29 A. I do not recall when Fidelis Financial

20 Planning started, but when that started, yes.

2103:29 Q. And so during the time that you're

22 offering and that your company is purchasing

23 promissory notes from Complete Business Solutions

24 Group, who did you think owned and operated Complete

25 Business Solutions Group?
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103:29 MR. SOTO: Objection to form.

203:29 THE WITNESS: We were told there was

3 multiple owners.

4 BY MS. BERLIN:

503:29 Q. Who?

603:29 A. I know that Lisa McElhone was one of them.

7 I know it was money raised by family. We were not

8 given a hierarchy structure.

903:29 Q. How much money did your company, United

10 Fidelis, invest in these promissory notes from

11 Complete Business Solutions Group?

1203:30 A. Money was not invested through United

13 Fidelis. It was invested through Fidelis Financial

14 Planning.

1503:30 Q. I'm sorry. Fidelis Financial Planning.

16 How much money did Fidelis send to CBSG in exchange

17 for promissory notes that CBSG issued to Fidelis?

1803:30 A. As I stated before, I do not recall

19 exactly how much.

2003:30 Q. But it's millions; correct? You said

21 between 4 and $8 million.

2203:30 A. North of 1 million, yes.

2303:30 Q. Okay. And so at any time did you make any

24 inquiry about who owns this company that I'm sending

25 all of this money to? Who operates it? Did you
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1 ever inquire?

203:30 A. Yes.

303:30 Q. Okay. And who did you inquire of and what

4 did you learn?

503:30 A. (Indecipherable) we asked Perry as we

6 always did. I discussed it with other management or

7 other fund managers.

803:30 Q. But at Par Funding you asked Perry, who

9 runs CBSG, which is Complete Business Solutions

10 Group, and who operates it? And what did he tell

11 you?

1203:31 MR. SOTO: Objection to form.

1303:31 THE WITNESS: That there's a number of

14 owners.

15 BY MS. BERLIN:

1603:31 Q. And he didn't identify any of them?

1703:31 A. He was one. Lisa was one. I was told

18 there were other families that invested, and they

19 then were part owners over time.

2003:31 Q. And he didn't tell you the names of anyone

21 other than him and Lisa; is that correct?

2203:31 A. Eventually I learned that Joe was an

23 owner. There was a Joe. Joe -- originally I

24 thought it was both -- or Joe --

2503:31 Q. Joe Cole Barleta?
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103:31 A. Initially I thought he might be as a CFO,

2 but I've never seen proof or documentation. Since

3 then, I've learned Joseph LaForte.

403:31 Q. Okay. And in March of 2020, you received

5 a video of Joseph LaForte talking about the status

6 of Complete Business Solutions Group as a result of

7 COVID; correct?

803:32 A. I believe it was March 2020.

903:32 Q. And so when you saw that video, did you

10 have a sense that Mr. LaForte was speaking on behalf

11 of Complete Business Solutions Group?

1203:32 MR. SOTO: Objection to form.

1303:32 THE WITNESS: Yes.

14 BY MS. BERLIN:

1503:32 Q. Was that a shock to you?

1603:32 A. I wouldn't use the word shock.

1703:32 Q. What word would you use?

1803:32 A. At that point, I was shocked at the world,

19 so I wasn't -- it was a message from the company.

20 It was a company representative at that point. I

21 didn't question who represented the company on the

22 video.

2303:32 Q. Have you ever emailed with Joseph LaForte?

2403:33 A. I believe I tried to send him one email.

25 I cannot say if I ever got a reply.
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103:33 Q. When did you email him?

203:33 A. I don't recall exactly.

303:33 Q. Why? Why did you email him?

403:33 A. From my recollection, I tried to sell him

5 insurance in the very beginning.

603:33 Q. What kind of insurance?

703:33 A. An annuity.

803:33 Q. Did you email other people at Complete

9 Business Solutions Group to try to sell them

10 annuities?

1103:33 A. There were others that I tried to, yes.

1203:34 Q. Did you ever know a person named Joe Mack?

1303:34 A. I know of a nickname Joe Mack. I wouldn't

14 say another person.

1503:34 Q. So tell me about that. The nickname Joe

16 Mack, who was that?

1703:34 A. Joseph LaForte.

1803:34 Q. So how do you know -- did you ever have

19 any interaction with Joseph LaForte when he was

20 using the name Joe Mack?

2103:34 A. Somebody said his name before. They

22 actually said Macki or Mack. I thought it was his

23 middle name, to be honest with you, initially.

2403:34 Q. And was that when you took the tour of

25 Complete Business Solutions Group and had the brief
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1 introduction?

203:35 A. I don't recall if that was when I learned

3 what name they used at that point.

403:35 Q. So when did you learn that Joe Mack was a

5 nickname for Joseph LaForte?

603:35 A. I always referred to him as Joe. I don't

7 recall when I learned that.

803:35 Q. Did you learn it before the SEC filed its

9 case?

1003:35 A. Again, that was always the nickname. I

11 don't recall if that was substituted. I don't

12 recall when.

1303:35 Q. I just asking if you understood that --

14 like when you learned approximately Joe Mack --

1503:36 A. (Indecipherable.)

1603:36 Q. I'm sorry. I have to stop you because the

17 court reporter can't take both of us down. So just

18 wait until I finish my question to speak.

1903:36 My question is this: When did you learn

20 that Joe Mack or Joe Macki was the same person as

21 Joseph LaForte?

2203:36 A. I don't remember exactly when that

23 occurred or when that realization came to be.

2403:36 Q. Okay. Can you tell me approximately when?

2503:36 A. 2019.
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103:36 Q. Early or mid or late or can you remember a

2 season?

303:36 A. Honestly, I can't remember the weather or

4 the season. We don't have seasons here.

503:37 Q. That's true. I forget that you're in

6 Florida. That's hard with seasons.

703:37 Do you remember what time of the year it

8 was, the beginning, middle or end of 2019?

903:37 A. No, I don't.

1003:37 Q. Okay. And how did you come to realize

11 that Joseph LaForte used the nickname Joe Mack or

12 Joe Macki?

1303:37 MR. SOTO: Objection to form.

1403:37 THE WITNESS: Again, I always thought that

15 was just a nickname. Macki was just probably a

16 pronunciation of somebody. I don't really still see

17 the difference between those two. I never saw it in

18 writing.

19 BY MS. BERLIN:

2003:37 Q. My question is a little different. Did

21 you learn that Joseph LaForte used the nickname Joe

22 Mack or Joe Macki?

2303:37 A. When I learned of his criminal history, I

24 knew that his name was LaForte and they referred to

25 the same person as Macki. I just figured that's his
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1 middle name or a nickname.

203:38 Q. Okay. You said they referred to him as

3 Joe Macki. Who are you referring to?

403:38 A. No one specific, whether Perry, Dean,

5 somebody up north maybe. I don't remember.

603:38 Q. So just to summarize, then we'll move on,

7 at the same time that you learned about Joseph

8 LaForte's criminal record, you also learned that Joe

9 Mack or Joe Macki is a nickname that he uses; is

10 that correct?

1103:38 A. Sounds about right. I don't remember

12 seeing his name in writing before that.

1303:38 Q. I'm not asking if you saw his name in

14 writing. I'm just asking you -- I'm just trying to

15 get down the timing. So I'm going to ask the

16 question again. And there's nothing in my question

17 about seeing anything in writing.

1803:39 My question is: Do I understand correctly

19 that you learned that Joseph LaForte uses the

20 nickname Joe Mack or Joe Macki at the same time that

21 you learned that Joseph LaForte had a criminal

22 record?

2303:39 MR. SOTO: Objection to form.

2403:39 THE WITNESS: Again, I don't remember

25 specifically exactly when I learned that his name
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1 was Joseph LaForte. I know that once I saw or

2 learned about the criminal investigation or past,

3 that was the first time I was able to confirm that

4 it wasn't both names at one time or in writing.

5 BY MS. BERLIN:

603:39 Q. Okay. I'm still confused.

703:39 A. Until I saw -- until I learned about the

8 criminal past, that was the first time I saw his

9 name -- I believe that's the first time I remember

10 seeing his name in writing with LaForte.

1103:40 Q. Okay. So how did you piece it together

12 when you learned about the criminal history of

13 Joseph LaForte that that was Joe Mack or Joe Macki?

1403:40 A. Because they were referring to the same

15 person working there, and there wasn't the other

16 Joe, Joe Cole.

1703:40 Q. When you say "they," who are you referring

18 to in your answer?

1903:40 A. I believe Perry Abbonizio. I don't

20 remember who even or when I said that. But probably

21 Perry Abbonizio and I discussed or perhaps Dean

22 Vagnozzi in the beginning.

2303:41 Q. So let me see if I understand this

24 correctly. You learned about the criminal history

25 of Joseph LaForte in 2019, at some point in 2019.
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103:41 And was it shortly after that that you

2 learned that Joe Mack or Joe Macki was the same

3 person as Joseph LaForte?

403:41 A. One in the same person, I learned it when

5 I saw that. Somebody referred to him. I don't

6 remember specifically when.

703:41 Q. You said: "I learned that when I saw

8 that." What are you referring to when you say I saw

9 that? What did you see that told you that?

1003:41 A. Somebody brought up the criminal past.

11 And I did a search, and I know his name came up.

12 They gave me his name or (indecipherable) his name.

1303:41 Q. I think you testified earlier it was Mark

14 Nardelli.

1503:41 A. I believe so.

1603:41 Q. So he gave you the name what? Joseph

17 LaForte?

1803:42 A. Correct.

1903:42 Q. And then you looked up Joseph LaForte.

20 And how did that lead you to figure out that Joseph

21 LaForte was the same person as Joe Mack or Joe

22 Macki?

2303:42 A. Discussion with Mark Nardelli, I believe.

2403:42 Q. Okay. And so you learned that Joseph

25 LaForte -- let me start again.
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103:42 You learned that the names Joseph LaForte,

2 Joe Mack and Joe Macki all related to the same

3 person whose legal name is Joseph LaForte at the

4 same time you learned about Joseph LaForte's

5 criminal record; is that accurate?

603:42 A. Around that time in discussion with him,

7 yes.

803:42 Q. Okay. So that was sometime in 2019;

9 right?

1003:43 A. From the best of my knowledge, what I

11 recall, yeah.

1203:43 Q. I'm sorry. Did you say "yes" at the end?

1303:43 A. From what I can recall.

1403:43 Q. You testified about this earlier today. I

15 think we nailed it down to it could have been as

16 early as 2019, but it was at some point in 2019 and

17 you don't recall precisely when; is that correct?

1803:43 A. Correct. I do not recall exactly when.

1903:43 Q. But sometime in the year 2019? Yes?

2003:43 A. I don't recall. When we learned about

21 that, it was '18 or '19. I believe it was '19, yes.

2203:43 Q. Okay. Eugene Sheldon, Steven Bernardo and

23 Frank Nash, if you could just go through each of

24 them and tell me when did you tell them about

25 LaForte's criminal record and what did you tell
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1 them?

203:44 A. I do not recall when we had any

3 discussions at this point. And that's a compound

4 question. Repeat the second part of it. What we

5 discussed?

603:44 Q. Was did you tell Eugene Sheldon about

7 Joseph LaForte and his criminal record?

803:44 A. We were told that a member of Par Funding,

9 one of the managers or potential was -- had a

10 criminal past from before Par Funding.

1103:44 Q. What did you tell Steven Bernardo?

1203:44 A. A member of Par Funding had a -- we found

13 out afterwards had a criminal past, that he was from

14 a real estate -- something with his family up in --

15 up north.

1603:45 Q. Okay. And what about Frank Nash, what did

17 you tell him?

1803:45 A. The same.

1903:45 Q. Okay. And did you make these

20 representations to Eugene Sheldon, Steve Bernardo

21 and Frank Nash in writing or verbally?

2203:45 A. Verbally in some way, phone or in person.

23 I don't remember.

2403:45 Q. Why did you tell -- what did you tell them

25 about Joseph LaForte having a criminal record?
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103:45 A. As we always -- it was an update. They

2 wanted updates about Par Funding, anything that I

3 had learned potentially. That was new news.

403:46 Q. Did they raise Joseph LaForte's criminal

5 record with you first, or did you voluntarily

6 disclose it to them?

703:46 A. I disclosed it to them first.

803:46 Q. Why when you're giving them an update did

9 you mention that? Was it information that you

10 thought they should be aware of?

1103:46 MR. SOTO: Objection. Asked and answered.

12 This is Mr. Soto.

1303:46 THE WITNESS: As I stated before, I

14 brought it up for general updates about Par Funding

15 to try and inform them because I was told.

16 BY MS. BERLIN:

1703:46 Q. Did you think it was information that was

18 important for them to know?

1903:47 A. Generally.

2003:47 Q. So generally, yes or generally, no?

2103:47 A. I always tried to update them on news that

22 I found out from Par Funding about Par Funding.

2303:47 Q. So that's not my -- my question is this:

24 Did you think that the criminal record of Joseph

25 LaForte was important information for these
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1 investors to know? And your answer was the word

2 "generally."

303:47 My follow-up question you to is: When you

4 answered the word "generally," are you indicating

5 generally, yes, or are you indicating generally, no?

603:47 A. Just on the information, I generally tried

7 to give them all the information that I had at that

8 time.

903:47 Q. Okay. But my question is this. I'm going

10 to ask it again. Your answer -- I asked you,

11 Mr. Furman, if you thought the information about

12 Mr. LaForte's criminal record was important

13 information for these investors to know, and you

14 testified generally, quote, generally, end quote.

1503:48 So I'm asking you: Did you think it

16 was -- I'm just going to start from the beginning,

17 and I'm going to ask you the same question again.

18 Let's see if we -- please listen carefully and

19 answer.

2003:48 Did you think that information about

21 Mr. LaForte having a criminal record was important

22 information for the investors to know?

2303:48 MR. SOTO: Objection to form.

2403:48 MR. MILLER: Mr. Miller. I join.

2503:48 THE WITNESS: It was generally important
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1 for me to forward all information that I found out

2 about Par Funding to the investors.

3 BY MS. BERLIN:

403:48 Q. I'm not asking that. I'm not asking about

5 that. My question is: Did you think it was -- did

6 you think that Mr. LaForte having a criminal record

7 was important information for investors to know?

803:49 MR. SOTO: Same objection.

903:49 MR. MILLER: Mr. Miller. Join.

1003:49 THE WITNESS: A simple "yes" or "no"

11 answer that would be misleading. I can't define

12 what those investors would find important or not.

13 BY MS. BERLIN:

1403:49 Q. I'm asking you what you think, Mr. Furman.

15 You've been a securities professional for a very

16 long time. Mr. Furman, I'm going to ask again.

1703:49 Mr. Furman, do you believe that the fact

18 that Mr. LaForte had a criminal record was important

19 information for investors contributing money that

20 was going to be sent to Complete Business Solutions

21 Group --

2203:50 MR. MILLER: Mr. Miller.

2303:50 MS. BERLIN: I hadn't finished the

24 question.

2503:50 MR. MILLER: Oh, I apologize.
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103:50 MS. BERLIN: That's okay. I'm going to

2 ask it again. Then, court reporter, I'm just going

3 to have you keep reading it back until we get an

4 answer, just to flag it for you.

5 BY MS. BERLIN:

603:50 Q. Mr. Furman, do you believe that the fact

7 that Mr. LaForte had a criminal record was important

8 information for investors to know?

903:50 MR. SOTO: Objection to the form. Asked

10 and answered. Calls for speculation. Mr. Soto.

1103:50 MR. MILLER: It's Mr. Miller. I join in

12 all of those objections.

1303:50 MR. MARCUS: And Mr. Marcus also joins in

14 those same objections.

15 BY MS. BERLIN:

1603:50 Q. Mr. Furman, please answer.

1703:50 A. Generally, I try to pass on all

18 information that I have to the investor at that

19 time. Let them decide what is important.

2003:51 Q. My question isn't about that. I'm asking

21 about what you think.

2203:51 MS. BERLIN: Madam court reporter, I'm

23 going to ask you to please read the question back to

24 Mr. Furman again.

25
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1 BY MS. BERLIN:

203:51 Q. Mr. Furman, please listen carefully.

3 (The following record was read back:

4 "Q Mr. Furman, do you believe that the

5 fact that Mr. LaForte had a criminal record

6 was important information for investors to

7 know?")

803:51 THE WITNESS: I do now.

903:51 MR. SOTO: I'm going to ask for a standing

10 objection on this question since you're going to

11 maybe ask it again. Mr. Soto. Same grounds.

1203:52 MR. MILLER: It's Mr. Miller. I agree

13 with that.

1403:52 MS. BERLIN: There's no question pending.

15 So please stop objecting. I don't have a question

16 pending. I understand. We do a premature. I get

17 it. But I'm not asking that question again. So

18 let's move on. I understand. Just to nip this in

19 the bud.

20 BY MS. BERLIN:

2103:52 Q. So let's now talk about the Pennsylvania

22 regulatory action concerning Mr. Vagnozzi and his

23 company A Better Financial Plan. You testified

24 earlier that you were aware of that case; correct?

2503:52 A. Not initially. I eventually learned of
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1 it.

203:52 Q. Yes. And you learned about it in 2019;

3 correct?

403:53 A. The first one, I guess. He's had

5 multiple; correct?

603:53 Q. So did you tell any of the potential

7 investors or investors of Fidelis about any

8 Pennsylvania securities regulatory matter relating

9 to Mr. Vagnozzi or his companies?

1003:53 A. Maybe it's come up over time, but I did

11 not work for Mr. Vagnozzi. So, no, I did not

12 discuss Mr. Vagnozzi's companies with my clients

13 typically.

1403:53 Q. I'm sorry. You did not discuss what? Can

15 you repeat your answer?

1603:53 A. I did not discuss Mr. Vagnozzi typically

17 with my clients or with every client. He does not

18 work for my company and didn't represent my company

19 ever.

2003:54 Q. I'm sorry. The question -- so is the

21 answer no, you did not tell investors or potential

22 investors of Fidelis about any Pennsylvania

23 securities regulatory matter concerning Dean

24 Vagnozzi or any of his companies?

2503:54 MR. MILLER: Mr. Miller. Asked and
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1 answered.

203:54 THE WITNESS: Again, as I stated a couple

3 minutes ago, I know we had discussions and it came

4 up with a few people, but I did not represent

5 Mr. Vagnozzi or his companies and did not discuss,

6 when I learned of it very late on, anything that

7 happened to him with my clients. It did not pertain

8 to them. They did not invest with him or through

9 (indecipherable).

10 BY MS. BERLIN:

1103:54 Q. So you did not disclose it to potential

12 investors or investors; is that correct?

1303:54 A. &&& There were some conversations that I

14 know has come up, but not for -- over time I cannot

15 recall exactly which ones. It was not something

16 that I -- I did not bring up Mr. Vagnozzi to my

17 clients typically.

1803:55 Q. You testified that it came up with some

19 investors or potential investors. I wonder if you

20 can identify who.

2103:55 A. I don't remember. It was very brief. I

22 remember it coming up maybe once or twice briefly,

23 but I don't recall exactly who they were. It was

24 very small in nature.

2503:55 Q. So why did you -- let me ask you this:
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1 According to your testimony, you told Eugene Sheldon

2 that Joseph LaForte had a criminal record.

303:56 Did you tell Mr. Sheldon about the

4 Pennsylvania regulatory matters concerning

5 Mr. Vagnozzi or his companies?

603:56 A. I don't believe Mr. Vagnozzi has come up

7 with Mr. Sheldon.

803:56 Q. So why did you tell Mr. Sheldon about

9 Mr. LaForte's criminal record and not tell

10 Mr. Sheldon about the regulatory matters concerning

11 Mr. Vagnozzi and his companies?

1203:56 A. Because Mr. -- I didn't discuss Dean

13 Vagnozzi with my client. He wasn't investing with

14 Dean Vagnozzi. But I can't speak to when I learned

15 about that or when Mr. Sheldon invested. So it

16 might have happened after, occurred after. I might

17 have learned after I had a discussion with

18 Mr. Sheldon.

1903:57 Q. So the reason that you told Mr. Sheldon

20 about Mr. LaForte and his history, but you didn't

21 tell him about Mr. Vagnozzi and his history, is that

22 Mr. Sheldon wasn't investing his money with

23 Mr. Vagnozzi. Did I understand you correctly?

2403:57 A. You asked me why I did not tell him about

25 Mr. Vagnozzi. I did not tell him about Mr. Vagnozzi
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1 because I don't know if I learned about Mr. Vagnozzi

2 when I spoke with Mr. Sheldon, first of all.

303:57 Q. If you had known, would you have told

4 Mr. Sheldon?

503:57 A. I can't speculate on what I would have

6 done in that situation at that point in time. I

7 don't remember when that was specifically, but I

8 typically did not speak about Mr. Vagnozzi to most

9 of my clients.

1003:57 Q. But why would you treat the disclosure of

11 Mr. Vagnozzi's regulatory history differently from

12 the disclosure of Mr. LaForte's criminal record?

1303:58 A. Mr. LaForte works at Par Funding and

14 Complete Business Solutions Group, and Mr. Vagnozzi

15 does not.

1603:58 Q. Mr. Vagnozzi and his entities were

17 providing the management services for United

18 Fidelis; correct?

1903:58 MR. MILLER: It's Mr. Miller. I'll object

20 to the form.

21 BY MS. BERLIN:

2203:58 Q. For Fidelis. For Fidelis; correct?

2303:58 MR. MILLER: Same objection.

2403:58 THE WITNESS: His management company was.

25 I don't believe he was personally.
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1 BY MS. BERLIN:

203:58 Q. His management company, A Better

3 Financial -- I'm sorry -- ABFP Management; correct?

403:58 A. To the best of my knowledge, I believe

5 that was ABFP Management; correct.

603:58 Q. And Mr. Vagnozzi is the one who signed the

7 contract with you for ABFP Management to provide the

8 management services for Fidelis; correct?

903:58 A. I believe so, yeah, with (indecipherable).

1003:58 Q. And you've even turned over some of the

11 control over the Fidelis bank accounts, meaning the

12 investors funds, to an individual at Mr. Vagnozzi's

13 company ABFP Management; correct?

1403:59 MR. MILLER: Mr. Miller. I'll certainly

15 object to that one.

1603:59 THE WITNESS: There was an additional

17 certified public accountant there who was the

18 additional signer at the management corporation,

19 yes.

20 BY MS. BERLIN:

2103:59 Q. You added someone from ABFP Management as

22 a signatory on the Fidelis bank account; correct?

2303:59 A. That was the way it was established,

24 correct, together, yes.

2503:59 Q. So Mr. Vagnozzi's company had the ability
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1 to move and control the investor funds that were in

2 the Fidelis bank account; correct?

303:59 MR. MILLER: It's Mr. Miller. Object to

4 the form.

503:59 THE WITNESS: He was not the signer on the

6 bank account.

7 BY MS. BERLIN:

803:59 Q. My question is: Isn't it true that an

9 employee at Mr. Vagnozzi's company ABFP Management

10 was a signatory on the Fidelis bank account and had

11 the power to move investor funds of the account?

1204:00 A. An employee did; correct.

1304:00 MR. MILLER: Same objection.

14 BY MS. BERLIN:

1504:00 Q. And yet you didn't think it was relevant

16 to disclose to investors that Dean Vagnozzi had a

17 regulatory history?

1804:00 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

19 form.

2004:00 THE WITNESS: It was brought up eventually

21 after learning as I made a transition away from

22 Mr. Vagnozzi's management company.

23 BY MS. BERLIN:

2404:00 Q. So did you start disclosing -- when you

25 learned about Mr. Vagnozzi's regulatory history, is
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1 it your testimony that you started disclosing it to

2 investors?

304:00 A. It would come up. It could come up in

4 conversation, as part of our conversation.

504:01 Q. And that's because investors would

6 sometimes ask you about it because they had read

7 about it?

804:01 A. I wouldn't go to that degree. It wasn't

9 brought up many times.

1004:01 Q. It didn't happen very often that you would

11 talk to an investor or potential investor about

12 Mr. Vagnozzi's regulatory history?

1304:01 A. No. I stated it was not likely -- it was

14 not often that an investor brought it up to me or

15 looked it up or found it.

1604:01 Q. So how often was it that you brought it up

17 and told -- involuntarily disclosed it to an

18 investor or potential investor of Fidelis?

1904:01 A. I don't recall how many times I did.

2004:01 Q. More than once?

2104:01 A. Yes.

2204:01 Q. More than five times?

2304:01 A. It came up in more than five discussions,

24 yes.

2504:02 Q. With five different investors?
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104:02 A. Correct, yes.

204:02 Q. What percentage of the Fidelis investors

3 would you estimate you disclosed the Vagnozzi

4 regulatory history to?

504:02 A. I have no idea what the percentage of. It

6 could have come up in conversation as we tried to --

7 as I tried to move the accounting over.

804:02 Q. Is it your testimony that you told most of

9 the investors?

1004:02 A. I attempted to.

1104:02 Q. I'm not asking what you attempted. I'm

12 asking what you did.

1304:02 Did you tell most of the investors about

14 Mr. Vagnozzi's regulatory history and that of his

15 companies?

1604:02 A. Generally.

1704:02 Q. Is that a generally, yes or generally, no?

1804:02 A. Generally, yes.

1904:03 Q. Okay. What about the Texas securities

20 action that we discussed earlier today, the Texas

21 securities action that the state regulators brought

22 against CBSG and others. Did you disclose the Texas

23 regulatory action to the Fidelis investors?

2404:03 A. I learned that after taking over the

25 accounting. So he was no longer involved.
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104:03 Q. I'm sorry?

204:03 A. I learned about that after I took over the

3 accounting. ABFP Management was no longer involved.

404:03 Q. Okay. My question isn't who was doing

5 your managing at that time.

604:03 My question was: Did you disclose to the

7 Fidelis investors that there was the Texas

8 securities regulatory action against Complete

9 Business Solutions Group and others?

1004:04 MR. SOTO: Objection. Asked and answered.

11 Mr. Soto.

1204:04 THE WITNESS: Don't recall when that came

13 up.

14 BY MS. BERLIN:

1504:04 Q. Did you disclose the existence of the

16 Texas state regulatory action to any Fidelis

17 investor?

1804:04 A. Yes.

1904:04 Q. Who?

2004:04 A. Roland Manuel.

2104:04 Q. Your business partner; right?

2204:04 A. Investor.

2304:04 Q. And your business partner as well;

24 correct.

2504:04 A. One of.
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104:04 Q. Excuse me?

204:04 A. I wouldn't call him a business partner.

3 We worked together, associates.

404:04 Q. And he was your co-director of United

5 Fidelis; correct?

604:04 A. Incorrect. I never said he was

7 co-director.

804:04 Q. Okay. He was not a director of United

9 Fidelis?

1004:04 A. I don't remember if the word director was

11 there. I believe I recall his being a treasurer.

12 It's on the state website. I do not remember exact

13 titles.

1404:05 Q. So you told the treasurer of your company.

15 Who else did you tell who was an investor of

16 Fidelis?

1704:05 A. I don't recall specifically.

1804:05 Q. You only recall the treasurer of your

19 company?

2004:05 A. It might have come up in conversation for

21 Dean Vagnozzi. I didn't -- it was learned after the

22 pandemic. I didn't meet many clients at that point.

2304:05 Q. Mr. Furman, you were sending a lot of

24 emails to the Fidelis investors in March and

25 April 2020; isn't that correct?
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104:05 A. Correct.

204:05 Q. And so in any of those email messages did

3 you disclose to the investors that the Texas

4 securities regulators had filed their action against

5 Complete Business Solutions Group?

604:05 A. I can't recall an email specifically.

704:06 Q. So you don't remember whether or not you

8 included that in any of your messages?

904:06 A. I don't recall when I learned that, as I

10 stated before.

1104:06 Q. But that's not my question. My question

12 was whether or not it was in the emails.

1304:06 A. I cannot remember if it was in any emails.

1404:06 Q. Well, if you had known about the Texas

15 regulatory action by March or April 2020, would you

16 have told your investors about it?

1704:06 MR. SOTO: Objection to form.

1804:06 THE WITNESS: If I had known, yes.

19 BY MS. BERLIN:

2004:06 Q. And why would you have told them?

2104:06 A. An update on Par Funding.

2204:06 MR. SOTO: Same objection.

23 BY MS. BERLIN:

2404:06 Q. Would you consider the Texas regulatory

25 action against Par Funding something that investors
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1 would want to know?

204:07 MR. SOTO: Objection to form. This is

3 Mr. Soto.

404:07 MR. MILLER: Mr. Miller. I join.

504:07 THE WITNESS: I would generally say yes,

6 that they would want to know any and all information

7 that they could learn. I don't want to speculate on

8 the importance.

9 BY MS. BERLIN:

1004:07 Q. But you're a securities professional and

11 you're well aware of the rules governing material

12 information about investments and disclosure

13 obligations; correct?

1404:07 A. Incorrect. I'm not a securities

15 professional.

1604:07 Q. I'm sorry. Well, you were selling

17 promissory notes for a number of years; correct?

1804:07 A. That is correct.

1904:07 Q. Okay. And at some point you had

20 securities licenses?

2104:07 A. Many years ago in my life.

2204:08 Q. So you took the securities exams and you

23 took classes or educated yourself about the

24 securities laws to do that; correct?

2504:08 A. At that point.
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104:08 Q. Would you agree with me that the fact that

2 investor money was going to a company that was the

3 subject of a securities regulatory action for fraud

4 is important information to consider when deciding

5 whether or not to invest funds?

604:08 MR. SOTO: Objection to form. This is

7 Mr. Soto.

804:08 MR. MILLER: Mr. Miller. I join.

904:08 THE WITNESS: I don't want to speculate on

10 what an investor might find important.

11 BY MS. BERLIN:

1204:08 Q. Well, Mr. Furman, I'm not asking you to

13 speculate about a specific investor. I'm asking for

14 your personal opinion and your opinion as someone

15 who invests in Par Funding using promissory notes.

1604:09 A. Not necessarily.

1704:09 Q. So you don't think it's important?

1804:09 A. I said not necessarily.

1904:09 Q. Okay. So not necessarily, can you expand

20 on that?

2104:09 A. Not necessarily. If there's an allegation

22 in Texas would it necessarily apply to an investor

23 or myself in Florida and the difference between an

24 allegation and something that's proven.

2504:09 Q. What if it's an order, a Cease-and-Desist
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1 Order with findings concerning Complete Business

2 Solutions Group and others engaging in fraud? What

3 about that? Is that information that you would

4 consider important in connection with an investment?

504:09 A. I consider all information of some type of

6 importance, yes.

704:09 MR. MILLER: Mr. Miller. I'm just going

8 to object to the form.

9 BY MS. BERLIN:

1004:10 Q. Did you tell investors and potential

11 investors of Fidelis that the investments were

12 insured?

1304:10 A. No.

1404:10 Q. Did you tell them that Par Funding had

15 insurance?

1604:11 A. Have you finished your question?

1704:11 Q. Yes.

1804:11 A. Can you be more specific on that?

1904:11 Q. Did you make any representations to any

20 investors or potential investor of Fidelis about

21 insurance in connection with the Fidelis offering?

2204:11 A. At some point they changed their brochure

23 and added an insurance program against their

24 advances.

2504:11 Q. So did you tell investors or potential
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1 investors about the insurance? I asked you that,

2 but you testified it was in a brochure.

304:11 I'm asking: Did you ever communicate

4 anything about insurance to the investors or

5 potential investors?

604:12 A. We communicated about insurance, that Par

7 Funding held insurance on their advances to

8 companies, not insurance on the investment.

904:12 Q. So on the loans that they were making that

10 they have insurance; is that correct?

1104:12 A. Correct. And that was at some point in

12 the middle. They changed it. It was an added value

13 that they started to roll out.

1404:12 Q. So what did you tell investors or

15 potential investors about that?

1604:12 A. We were told that they were starting to

17 insure advances over...

1804:12 Q. Over what?

1904:12 A. I believe it was 50,000. I don't want to

20 misspeak. It's in the brochure. And it was not

21 going to be every advance, but it was going forward.

22 So they would be blended in, I guess you could say.

23 That was their new value add for added value to the

24 company and safety for the company and getting paid

25 back.
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104:13 Q. So who told you that information?

204:13 A. Perry Abbonizio.

304:13 Q. Anyone else?

404:13 A. It might have come up in discussions, but

5 not that I remember. I mostly communicated only

6 with Perry and maybe Joe Cole. But Joe Cole, we

7 didn't have many discussions, to be honest.

804:13 Q. At some point, did investors come to you

9 and ask you about the insurance coverage?

1004:13 A. They asked many questions. I'm sure that

11 there were questions about insurance, yes. I got

12 that asked quite a lot.

1304:13 Q. In approximately April 2020, did you tell

14 the Fidelis investors that Par Funding's insurance

15 did not cover the loans that Par Funding had been

16 making?

1704:14 A. We forwarded the information that they

18 said that they were not able to insure those

19 advances at some point. I don't remember the exact

20 date.

2104:14 Q. You said we forwarded it. Did you do it?

22 And if so, whose information were you forwarding?

2304:14 A. We received an email with -- a pretty

24 lengthy email. It was part of that email as well.

25 I believe it was written either by CBSG or Dean
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1 Vagnozzi. I don't remember.

204:14 Q. Who did you receive it from?

304:14 A. Either Dean Vagnozzi or somebody at CBSG.

4 I don't recall exactly what email it came from.

504:14 Q. Did you tell the investors that there was

6 no coverage because of an act of God?

704:14 A. I believe it was along those lines of an

8 exclusion, something along those lines of being

9 insurance. I know act of God or something like

10 that. I believe it was act of God.

1104:15 Q. So why did you tell investors there was no

12 coverage on the basis of there being an act of God?

1304:15 A. That's what we were told as fund managers

14 from the management, John Pauciulo from CBSG, the

15 group up north, through Zoom and phone calls and

16 email.

1704:15 Q. I'm sorry. Who told you? You said John

18 Pauciulo?

1904:15 A. He was on a Zoom call and phone calls.

2004:15 Q. I'm not asking if he was present. I'm

21 asking who made that representation to you that

22 there was no insurance coverage due to an act of

23 God.

2404:15 A. It was a conversation with everybody on

25 the line. I can't recall who from up north actually
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1 said those words.

204:15 Q. When you say everybody on the line, who

3 was that?

404:15 A. We had multiple calls of all the fund

5 managers, Dean Vagnozzi, Perry Abbonizio, and I know

6 that there were other -- maybe other representatives

7 from CBSG as well as John Pauciulo was on the line

8 as the in-between.

904:16 Q. So you don't recall who told you it was an

10 act of God exclusion that applied?

1104:16 A. Those words, I believe it was an email,

12 but it probably came up in conversation as well. I

13 mean, there was --

1404:16 Q. My question is who told you.

1504:16 A. One of those three parties. I don't know

16 who. Out of those three, I can't recall exactly who

17 said it over the phone.

1804:16 Q. When you say those three, are you

19 referring to John Pauciulo, Dean Vagnozzi or Perry

20 Abbonizio?

2104:16 A. Correct. I don't remember if there was

22 another representative from Par Funding. Maybe even

23 Joe Cole. We had conversations. But I believe it

24 was Perry, Dean or John Pauciulo.

2504:16 Q. Did you ever do anything or take any steps
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1 to confirm whether or not that was true, there was

2 no insurance coverage because of an act of God?

304:17 A. Other than repeatedly questioning, I don't

4 see -- I'm not sure what steps you're referring to.

504:17 Q. Well, I'm asking you. Did you take any

6 steps to figure out if that was true? And if so,

7 then you would tell me the steps you took.

804:17 A. I researched what act of God meant and

9 exclusions.

1004:17 Q. What did you learn?

1104:17 A. That at that point because of COVID, there

12 were many people claiming that that was under that

13 exclusion for various reasons at that point.

1404:17 Q. So how did you go about doing this

15 research?

1604:17 A. Some search engines.

1704:17 Q. Like online?

1804:17 A. We were stuck in our house. We were

19 ordered not to leave. So it was basically online at

20 some point. Whether it was by phone or computer, I

21 don't remember. And then obviously questioning

22 people that I could, talked to Perry, that kind of

23 thing.

2404:18 Q. Who did you question? Perry Abbonizio?

2504:18 A. Yes. That was my main -- only contact
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1 there.

204:18 Q. Did you ever speak with anyone at the

3 insurance company?

404:18 A. No.

504:18 Q. Did you ever ask to see an insurance

6 policy?

704:18 Excuse me? I'm sorry. I can't tell if

8 you answered.

904:18 A. I'm trying to remember if I've -- I was

10 never given one. I don't recall if I asked or not.

1104:19 Q. So after you were told there was no

12 insurance coverage because of an act of God, other

13 than searching online yourself, did you do anything

14 else?

1504:19 A. I looked at policies on my own. They're

16 not the same type of policy. I'm not sure of their

17 policy. I looked if there was an exclusion called

18 act of God which there was during Corona. And I

19 can't say what a pandemic was. It was the first one

20 I've ever gone through.

2104:19 Q. Okay. But you looked at other policies,

22 not any insurance policy that --

2304:19 A. My car insurance or something to see if it

24 was part of -- as an insurance agent, I was curious.

25 But I did not see a Par Funding or CBSG insurance
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1 policy.

204:19 Q. And you don't recall whether or not you

3 requested it?

404:19 A. I do not remember. I don't recall that

5 now.

604:20 Q. Did you make representations to investors

7 or potential investors of Fidelis about the default

8 rate on the Complete Business Solutions Group loans?

904:20 A. I provided investors with the financial

10 information that Par Funding provided to us each

11 month and in their brochures.

1204:20 Q. So is the answer yes? My question is:

13 Did you provide information to investors or

14 potential investors about the default rate on the

15 Complete Business Solutions Group loans?

1604:20 A. I provided investors with the default rate

17 that I was given by Par Funding.

1804:20 Q. Okay. And what was that?

1904:20 A. It changed every month.

2004:21 Q. Did you tell investors and potential

21 investors that the default rate on the Complete

22 Business Solutions Group loans was 1 percent?

2304:21 A. I would not say I used those words. I

24 showed them an average.

2504:21 Q. And what was the average that you showed
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1 them?

204:21 A. It varied. It changed every month. It

3 was an ongoing figure. I showed them on their

4 financial summary that was provided to us every

5 month.

604:21 Q. And what did it range from? What was the

7 range without us having to pull all those up and

8 show them to you?

904:21 A. Every month was different. I remember in

10 the .65 range all the way up to probably like

11 6 percent. But the ongoing average was, you know, 1

12 to 2 percent.

1304:21 Q. And did you think that 1 to 2 -- on

14 average 1 to 2 percent default rate on those loans

15 was accurate? Did you question it?

1604:22 MR. SOTO: Object to form. This is

17 Mr. Soto.

1804:22 THE WITNESS: Based on the information

19 provided, I concluded their information every month

20 that was given to us was accurate.

21 BY MS. BERLIN:

2204:22 Q. So you didn't think that the default rate

23 was higher than 1 to 2 percent?

2404:22 MR. SOTO: Objection to form.

2504:22 THE WITNESS: Not at that time.
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1 BY MS. BERLIN:

204:22 Q. At any time before the SEC brought its

3 case.

404:22 A. Now I do. It's an open question.

504:22 Q. Listen to the question, please. My

6 question actually excluded the time period after the

7 SEC brought its case. So I'm going to ask it again.

804:22 Before the SEC filed this case against

9 you, did you believe that the default rate on the

10 Complete Business Solutions Group loans was actually

11 higher than an average of 1 to 2 percent?

1204:23 A. Not until perhaps after the pandemic

13 started.

1404:23 Q. And when specifically did you determine

15 that the loan default rate was actually higher than

16 an average of 1 to 2 percent?

1704:23 MR. SOTO: Objection to form.

1804:23 THE WITNESS: I'm not able to determine

19 that even today.

20 BY MS. BERLIN:

2104:23 Q. You just said after the pandemic. So in

22 March 2020, did you think that the average 1 to

23 2 percent default rate was accurate?

2404:23 A. At that time we were told that they had

25 many more defaults happening because of the
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1 pandemic. We were not told an exact rate.

204:23 Q. Okay. How about in 2018, did you believe

3 that the -- let me just ask this another way.

404:23 Did you believe that the -- that an

5 average of 1 to 2 percent default rate on the Par

6 Funding loans was accurate all the way up until the

7 time of the pandemic in the spring of 2020?

804:24 A. Correct.

904:24 MR. SOTO: Same objection.

10 BY MS. BERLIN:

1104:24 Q. Mr. Furman, I think you --

1204:24 A. That's correct. He said something when I

13 said, "Correct."

1404:24 Q. Okay. Did you ever tell anyone or any

15 potential investor that you thought the default rate

16 on the Par Funding loans was in truth higher than

17 the 1 to 2 percent default rate that was advertised?

1804:25 A. Not I can recall before the -- perhaps

19 after the pandemic.

2004:25 Q. Right. But before the pandemic?

2104:25 A. Not that I can recall.

2204:25 Q. I imagine that if you did come to that

23 realization or if you did think that before the

24 pandemic, then you would have at a minimum disclosed

25 that to the investors; right?
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104:25 A. If I was provided with financial

2 information that was different, yes, definitely.

304:25 Q. With respect to the marketing brochures

4 that you testified to a bit earlier, can you tell me

5 a little bit about the brochures that you utilized

6 in the offer and sale of the Fidelis investment?

704:26 A. Can you clarify? The CBSG brochure?

804:26 Q. Did you use any brochures? Did you hand

9 out any brochures to any potential investors in

10 connection with --

1104:26 A. It was a general -- I don't remember the

12 size -- 8 by 12 brochure that Par Funding provided

13 in a little bound book.

1404:26 Q. And is that something that you had

15 received like from Par Funding via email or mail?

1604:26 A. By mail or Perry would bring it down in a

17 box for the presentations.

1804:26 Q. And you handed out those brochures at your

19 presentations or if people went to your office to

20 meet with you about the Fidelis offering?

2104:27 A. They were provided to them for their use,

22 yes.

2304:27 Q. Okay. And so did you use any other

24 marketing materials in addition to the marketing

25 brochure?
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104:27 A. There were when we sent people to their

2 website if they wanted to. I know there was a

3 couple one-pagers, maybe two page. I don't remember

4 how many pages there were. I wouldn't call them

5 brochures. They were files. I can say they were

6 printed and could be provided or were shown.

704:27 Q. And all of this was effective and

8 initially given to you by Par Funding?

904:27 A. Correct. I want to clarify. It might

10 have also been emailed to us directly from Dean in

11 the beginning, but provided by Par Funding, yeah,

12 provided by CBSG.

1304:28 Q. So you would receive it from someone at

14 CBSG or from Dean Vagnozzi?

1504:28 A. From ABFP, specifically not always Dean,

16 but the management, or Mike Tierney who was usually

17 in charge of us.

1804:28 Q. Okay. When you say "usually in charge of

19 us," what do you mean?

2004:28 A. When we started, we met Dean Vagnozzi. As

21 we joined the -- I don't remember your verbiage of

22 the group of advisors that become fund managers. We

23 were all -- he put Mike Tierney in charge of all the

24 fund managers. So that was our go-to person just as

25 (indecipherable) was our go-to person at Par
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1 Funding. That was who we would call or speak to.

204:28 Q. The promissory notes, what was the

3 interest rate that Complete Business Solutions Group

4 gave to Fidelis on the promissory notes that

5 Complete Business Solutions Group issued to Fidelis?

604:29 A. Two things. I just want to clarify. I do

7 want to take a quick bathroom break after this

8 question. I want to clarify. The note between CBSG

9 and the fund?

1004:29 Q. Yes.

1104:29 A. The total, 20 percent was the total amount

12 the fund was initially paid. It varied after the

13 exchange rate.

1404:29 Q. You mean after the exchange offering in

15 April 2020?

1604:29 A. Yeah. It was 20 percent to start. That

17 was not what -- that was the beginning rate. It

18 changed after.

1904:29 Q. So to be clear, up until April of 2020,

20 the CBSG promissory notes that were issued to

21 Fidelis had a 20 percent interest rate. And then

22 after the exchange offering in about April 2020, the

23 CBSG promissory notes issued to Fidelis had a lower

24 interest rate; is that correct?

2504:30 A. Correct.
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104:30 Q. And so was it 5 percent after the exchange

2 offering?

304:30 A. That is correct.

404:30 Q. And what interest rate did Fidelis offer

5 to investors up until the exchange offering in

6 April 2020?

704:30 A. 9 to 15 percent. I do need to take a

8 bathroom break, a short bathroom break right now.

904:30 Q. Let's do it. Why don't we take a

10 ten-minute break. So we'll come back on at 4:40.

1104:30 THE VIDEOGRAPHER: And we are going off

12 the record at 4:30 p.m.

13 (Recess from 4:30 p.m. to 4:44 p.m.)

1404:44 THE VIDEOGRAPHER: And back on the record

15 at 4:44 p.m.

16 BY MS. BERLIN:

1704:44 Q. You have an insurance license; is that

18 correct, Mr. Furman?

1904:45 A. That is correct.

2004:45 Q. What kind of insurance do you sell?

2104:45 A. Life, health, annuities, disability,

22 long-term care over the years.

2304:45 Q. Do you sell insurance policies to people

24 or companies or both?

2504:45 A. People.
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104:45 Q. Do you ever sell insurance to companies?

204:45 A. No. I don't believe that's part of my

3 licensing.

404:45 Q. Have the insurance policies -- have

5 insurance policies on your clients like been

6 canceled due to an act of God because of COVID?

704:46 A. Not as of today that I know of.

804:46 Q. I'm just trying to understand why -- did

9 you believe that CBSG had insurance that wasn't

10 providing coverage because of an act of God due to

11 COVID?

1204:46 A. I believe that we were told that their

13 insurance policies would not pay out due to an

14 exclusion they said was act of God. I'm not a

15 specialist on group or business insurance, let alone

16 a pandemic.

1704:47 Q. You're an expert on insurance though, like

18 insurance. You do have an insurance license;

19 correct?

2004:47 A. Individual license, yeah, individual

21 insurance.

2204:47 Q. And some of those policies have act of God

23 provisions I assume; is that correct?

2404:47 A. They have various provisions as life

25 insurance.
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104:47 Q. Is act of God one of them?

204:47 A. I believe it is in many. I won't say

3 every life insurance policy, but it is one of the

4 provisions in many.

504:47 Q. But did it make sense to you that COVID,

6 which has impacted the entire world, would be

7 considered an act of God that could warrant an

8 insurance company not providing coverage?

904:47 A. Certainly possible.

1004:47 Q. Wouldn't that mean that every insurance

11 company in the world could deny coverage because

12 everyone in the world is impacted by a world

13 pandemic?

1404:48 A. If it was applicable to those that are

15 impacted.

1604:48 Q. But at this time, none of the insurance

17 policies -- and you're in this industry. Were you

18 aware of any other policy anywhere that was being --

19 where there was a coverage denial due to COVID being

20 an act of God?

2104:48 A. None of my clients died at that point.

2204:48 Q. I'm not asking that.

2304:48 A. They're life insurance policies, so they

24 don't pay out until you pass. At that point, I had

25 heard -- read things online of different exclusions,
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1 but I can't recall any specific instances right now.

204:48 Q. Did you ever take a look at the Par

3 Funding provided information regarding the loans in

4 default and calculate yourself to determine whether

5 the default rate was higher than advertised?

604:49 A. I had done some based on the information

7 they provided. I added and subtracted and

8 multiplied a few columns out on my own over time.

904:50 Q. And what conclusion did you come to?

1004:50 A. Based on what they provided when I did it,

11 it was accurate.

1204:50 Q. Okay. And so it was accurate that the

13 average was about 1 to 2 percent based on the

14 calculation that you did?

1504:50 A. For that one instance or two instances. I

16 did not recalculate their entire spreadsheet or

17 financials every month, which is when they provided

18 it. That would defeat the purpose of them providing

19 their own financials.

2004:50 Q. Of course. I'm asking about the times

21 when you did do it. You've testified that at a

22 certain point, you wanted to do your own

23 calculations to do the math and figure it out. And

24 my question is when you did that.

2504:50 A. I don't recall specifically exactly when,
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1 which month.

204:51 Q. I'm sorry. I wasn't finished with my

3 question. I wasn't asking when you did that. When

4 you made the calculations, when you, Michael Furman,

5 went in and did your own calculations of the default

6 rate, did that show that the default rate was the

7 same as what was being advertised to investors?

804:51 A. Again, they changed every month, but the

9 one month that I did my own shorthand and divided it

10 out, it was in line with the form that I was given.

11 The numbers added up.

1204:51 Q. Okay. And with an average of about 1 to

13 2 percent?

1404:51 A. Sounds about right. I don't recall

15 exactly what it was at that month again. It changed

16 every month, but, yeah, around that average.

1704:51 Q. Do you remember what your calculations

18 showed as far as what the default rate was?

1904:52 A. No, I don't.

2004:52 Q. Was it around -- like do you remember if

21 it was around 1 or 2 percent or if it was like a lot

22 higher, like 5 percent?

2304:52 A. Each month was different. Again, there

24 were some months that even on their -- on the

25 financial summary were over 4 or 5 percent, but the
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1 lifetime average was --

204:52 Q. But I'm asking about when you went and did

3 your own calculations, you, Michael Furman, go and

4 do your own calculations. And at the end, I'm

5 guessing that you had a calculation that shows you a

6 percentage. Are you with me so far?

704:52 A. Correct. I am so far.

804:52 Q. So when you did that, do you remember what

9 that percentage was?

1004:52 A. Not specifically.

1104:52 Q. Okay. Do you remember generally if it was

12 low, like around 1 to 2 percent, or it was a lot

13 higher, like around 5 percent?

1404:52 A. It was lower. It was 1 to 2 point

15 something, 1 point something. I don't remember

16 specifically.

1704:53 Q. Okay. We were talking about the interest

18 that was -- that Fidelis gave to investors, and you

19 said there was a range and it was up to 15 percent

20 that you offered to investors through the Fidelis

21 promissory notes; right?

2204:53 A. To the investor; correct.

2304:53 Q. And what was the average interest rate

24 that you offered to investors?

2504:53 A. Before the exchange note or after?
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104:53 Q. Yes, yes, before the exchange.

204:53 A. 9 to 15 percent.

304:53 Q. I'm asking what was the average. Like

4 within that range of 9 to 15 percent, what was

5 average? Like did most investors -- I'll ask it a

6 different way.

704:53 Did most investors get something closer to

8 9 or something closer to 15? Was 15 an outlier?

9 Can you give me a general sense?

1004:54 A. It was based on investment size. I can't

11 say percentage-wise, but there was a larger

12 percentage, between 9 and 12 or 14, and then 15 was

13 only one category.

1404:54 Q. How many investors were at the 15 percent

15 interest rate level?

1604:54 A. I do not remember at this point.

1704:54 Q. Was Roland Manuel at the 15 percent level?

1804:54 A. I don't believe so, no.

1904:54 Q. So it's accurate to say that you would

20 get -- you would take investor money, give it either

21 directly or indirectly using ABFP Management to

22 CBSG, and CBSG would then issue a promissory note to

23 Fidelis offering 20 percent on the amount of

24 investor funds that you had forwarded to CBSG; is

25 that right?
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104:55 A. I wouldn't agree with that entirely.

2 There's many different moving parts there. Some of

3 that would be incorrect, or I wouldn't state it the

4 way you stated it.

504:55 Q. Okay. Tell me then. Why don't you state

6 it in your own words.

704:55 A. What I want to clarify, that there was a

8 point in time -- I don't remember the exact date.

9 I'm sure you have it -- that CBSG no longer managed

10 the Fidelis fund, as you call it. So up until that

11 point, the funds went into the Fidelis bank account,

12 but then ABFP Management would handle all payments

13 to and from of interest payments and investing the

14 actual principal between CBSG and the fund and then

15 paying the clients the interest and then paying

16 themselves their management fee.

1704:56 Q. So did Fidelis add any additional money to

18 the amount that was sent to Complete Business

19 Solutions Group in exchange for a promissory note,

20 or did it simply forward directly or indirectly

21 through ABFP Management the investor money?

2204:56 A. I'm not sure I understand your question.

23 Can you restate it?

2404:56 Q. Sure. By the way, when I say -- when I

25 refer to Fidelis sending money to CBSG directly or
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1 indirectly, when indirectly is used is because I'm

2 including the fact that sometimes someone at ABFP

3 Management goes into the Fidelis bank account and

4 moves the money to CBSG. Do you understand?

504:56 A. Understood.

604:56 Q. Okay. So my question is: Is it accurate

7 that Fidelis would collect the investor funds

8 directly or indirectly and then send those funds,

9 either directly or through someone at ABFP

10 Management to Par Funding and Par Funding would then

11 issue a promissory note to Fidelis management for

12 the amount of the investor funds it had received

13 from Fidelis and would provide 20 percent interest

14 on that amount?

1504:57 A. Well, the promissory note was started

16 before, I believe, the actual transfer indirectly or

17 directly was done by ABFP Management. And you did

18 state Fidelis management. It's not

19 Fidelis management. But if you mean Fidelis, then

20 Fidelis. That would be -- the promissory note was

21 started before the transfer was or indirectly funds

22 were transferred. And it was started and initiated

23 once the transfer went through as far as I was

24 concerned.

2504:58 Q. Right. You would report to either someone
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1 at ABFP Management or to someone at Par Funding how

2 much investor money Fidelis was sending.

304:58 A. Well, prior to sending it, we would sign

4 those documents, yes.

504:58 Q. Right. Based on the amount of investor

6 funds that had been raised; correct?

704:58 A. Correct, or that would be sent.

804:58 Q. But the amount that you already knew was

9 coming in?

1004:58 A. Correct, correct.

1104:58 Q. The investors had already committed and

12 you were then going to forward the money. So you

13 would report it to them. And they would then issue

14 a promissory note in the amount that Fidelis

15 represented it was going to be sending out; is that

16 accurate?

1704:58 A. That sounds accurate.

1804:58 Q. Okay. So my question is the promissory

19 notes that CBSG issued, the principal figure from

20 those promissory notes was a figure that was based

21 on investor funds, not any money that Fidelis was

22 putting in separately; correct?

2304:59 A. If I understand your question correctly,

24 yes, those were investments.

2504:59 Q. So, in other words, if CBSG/Par Funding --
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1 if it issued a promissory note to Fidelis for

2 $100,000, that $100,000 was based on $100,000 of

3 investor money that Fidelis had sent up to Par

4 Funding; is that accurate?

504:59 A. Correct.

604:59 Q. Did Fidelis ever invest any Fidelis money

7 in exchange for a promissory note from Par Funding?

804:59 A. I'm not sure I understand the question.

9 Fidelis money is the investor money.

1004:59 Q. Okay. So was anything other than investor

11 money ever utilized by Fidelis to obtain a

12 promissory note?

1305:00 A. No.

1405:00 Q. Around what time period did Fidelis stop

15 utilizing ABFP Management to manage the fund?

1605:00 A. When I initiated the process or when I

17 actually started doing it -- when I actually did any

18 of the, as you call it, direct or indirect transfers

19 myself?

2005:00 Q. You can answer the question however you

21 need to.

2205:00 A. I started in late -- I obtained an

23 attorney and started in I believe it was -- again, I

24 do not recall exact dates. I'm sure you have them.

25 I started talking to an attorney and retained an
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1 attorney I believe it was late 2019. And early 2020

2 is when we initiated that process formally.

305:01 And then if I recall correctly, the

4 pandemic hit, and I only really made the -- United

5 Fidelis or Fidelis Financial Planning, I finally

6 really made the payments without the management. I

7 don't recall what month it started, but it was in

8 2020.

905:01 Q. So up until -- from the beginning of

10 Fidelis up until early 2020, Fidelis was operating

11 under the management agreement with ABFP Management;

12 is that true?

1305:01 A. Correct.

1405:01 Q. And under that agreement, ABFP would

15 receive a 5 percent fee?

1605:01 A. You broke up there. Can you repeat that

17 real quick?

1805:01 Q. Sure. What compensation did ABFP

19 Management receive in exchange for the management

20 services it provided?

2105:02 A. ABFP Management's fee, management fee was

22 25 percent. I believe it was 25 percent of the

23 interest.

2405:02 Q. You said of the interest. Do you mean

25 25 percent of the 20 percent interest on the
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1 promissory note? Can you explain?

205:02 A. Correct, of the interest between what the

3 investor got and the 20 percent.

405:02 Q. So let me try to clarify this. Is it true

5 that after Fidelis received funds from CBSG, it

6 would pay the investors their interest and then keep

7 the remainder. Is that accurate?

805:02 A. ABFP would pay the clients their interest,

9 and then they would pay themselves 25 percent of the

10 remaining interest.

1105:03 Q. Okay. And then 75 percent of the

12 remaining interest would go where?

1305:03 A. It would stay in the fund, be paid to the

14 fund.

1505:03 Q. In Fidelis?

1605:03 A. In Fidelis.

1705:03 Q. And how much did you pay yourself from

18 Fidelis?

1905:03 A. I don't recall specifically. It varied.

20 I paid myself through United Fidelis Group.

2105:03 Q. So would you transfer the funds from

22 Fidelis to United Fidelis and then pay yourself?

2305:04 A. Correct.

2405:04 Q. So the 75 percent -- hold on just a

25 moment.
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105:04 MS. BERLIN: I'm so sorry. I hope that

2 you didn't hear. In the background I have some,

3 like, teenage noise. I don't know if you can hear.

4 But I asked everyone to be quiet. I'm not sure if

5 you guys can hear it on your end.

605:04 MR. SOTO: Amie, we heard it. No need to

7 apologize. We're all dealing with the same thing.

8 It's not your fault.

905:04 MS. BERLIN: I'm sorry.

10 BY MS. BERLIN:

1105:05 Q. So the 75 percent -- I'm sorry. Do you

12 recall how much you received from United Fidelis

13 from the time the Fidelis offering began until the

14 SEC filed its case?

1505:05 A. That was my -- no, I don't. That was

16 my -- that was my main company from insurance. That

17 was my only income.

1805:05 Q. Go ahead. I'm sorry.

1905:05 A. From United Fidelis you asked.

2005:05 Q. And you don't recall approximately how

21 much you received?

2205:05 A. Exactly, no. There's approximate numbers

23 on what was in receivership and what was not in

24 receivership. I couldn't divide that out. I don't

25 recall.
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105:06 Q. I'm sorry. I'm asking what you paid

2 yourself from United Fidelis during the time of the

3 Fidelis offering, or an approximate number. How

4 much did you personally profit?

505:06 A. Well, United Fidelis was my insurance

6 agency as well. So it's hard to -- I don't

7 remember. My salary increased. My wages increased

8 as I produced. I was a sole employer there.

905:06 Q. Okay. And I'm just asking for an

10 approximate figure.

1105:06 A. I believe -- I don't remember. I paid

12 myself it was probably 6 to $10,000 a month.

1305:06 Q. During the time that ABFP Management was

14 providing the management services for Fidelis, what

15 services was Fidelis providing in connection with

16 its offering?

1705:07 A. Can you restate that question?

1805:07 Q. Sure. During the time up until early

19 2020, so during the entire time that ABFP management

20 was providing all the management services for

21 Fidelis, what services was Fidelis providing for the

22 investment fund?

2305:07 A. We were generally finding investors.

2405:07 Q. Anything else?

2505:07 A. Marketing.
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105:08 Q. Marketing to investors?

205:08 A. General, general marketing, talking to

3 investors, potential investors.

405:08 Q. Okay. So it was doing sales-related work

5 with respect to investors or potential investors; is

6 that correct?

705:08 A. Typically.

805:08 Q. Was it doing anything else? During the

9 time from the beginning up until when ABFP

10 Management stopped providing the management services

11 in early 2020, was Fidelis providing any other

12 services other than marketing and sales to

13 investors?

1405:08 A. Payments were coming from the Fidelis bank

15 account, and it just was being handled by ABFP

16 Management.

1705:09 Q. I understand that ABFP Management was

18 handling the money. So I'm not asking what they

19 were doing. I'm asking what Fidelis was doing. And

20 you testified it was doing the sales and marketing.

2105:09 So my question is: Was there anything

22 else that Fidelis was doing, or is your answer

23 complete?

2405:09 A. Not typically anything else.

2505:09 Q. What about atypically?
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105:09 A. Not that I can recall, anything specific.

205:09 Q. Okay. Did you ever tell any of the other

3 agent fund managers about Mr. LaForte had some sort

4 of a criminal record?

505:10 A. Again, I know I had conversation with Mark

6 Nardelli about it. And I know I had a conversation

7 with the accountant, Mike Tierney, as a fund

8 manager.

905:10 Q. Anyone else?

1005:10 A. Not that I can recall.

1105:11 Q. Turning back to the radio show, the radio

12 advertisements that were placed and the newspaper

13 advertisements that United did in connection with

14 the Fidelis offering, would individuals contact

15 United Fidelis after hearing or seeing those

16 advertisements in order to learn more about

17 investment offerings?

1805:11 A. Sometimes they would reach out directly.

19 Sometimes they would leave us a message to get more

20 information about United Fidelis Group and

21 everything that we did.

2205:11 Q. Okay. And you would call them back and

23 provide information to them?

2405:12 A. Usually my assistant, but yes.

2505:12 Q. In addition to having your own, sort of
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1 your own marketing event, would you also invite

2 potential investors to attend marketing events that

3 Dean Vagnozzi was hosting?

405:12 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

5 form.

605:12 THE WITNESS: I don't believe I ever did,

7 no. I'm not in the same area as him. No. I've

8 never invited a client to Dean Vagnozzi's events

9 ever.

10 BY MS. BERLIN:

1105:12 Q. And I just want to make sure that I

12 understood you correctly. You testified earlier,

13 and I just want to confirm, did Mr. Vagnozzi ever

14 attend or speak at one of your marketing events?

1505:12 A. No.

1605:12 Q. So have you and Mr. Vagnozzi ever been

17 together at an event for potential investors where

18 an investment was discussed or marketed to potential

19 investors that concerned Complete Business Solutions

20 Group?

2105:13 MR. MILLER: Mr. Miller. Object to the

22 form.

2305:13 THE WITNESS: No.

24 BY MS. BERLIN:

2505:13 Q. Mr. Furman, I am going to stop for the
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1 day. It's 5:13. So at this time, I have no further

2 questions for today. If we determine that we need

3 to continue or do a second day of depositions, I'll

4 contact you or send you interrogatory questions in

5 writing.

605:14 Mr. Furman, are you aware of the fact that

7 the court in this case against you has denied your

8 motion to dismiss the Complaint?

905:14 A. I just learned that today. I'm not

10 receiving emails or any filings I guess in a sense,

11 and I tried to file something yesterday. I guess it

12 was yesterday I tried to -- they made me sign

13 something in order to get that. But I do not know

14 if that's working. So, no, I just learned that this

15 morning.

1605:14 Q. Okay. Do you intend to file an answer to

17 the Complaint?

1805:14 A. I believe, yes. I believe so. I'm going

19 to file an extension with somebody else and then

20 file the answer so I have time to properly put it

21 together.

2205:14 Q. Okay. You're going to file a motion

23 asking the court for permission to have more time?

2405:14 A. And then file the answer, yes.

2505:14 Q. Well, feel free to email me if you want to
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1 confer about the extension of time. You know how to

2 reach me. I don't have any further questions.

305:15 MR. ROSENBLUM: May I place something on

4 the record, Ms. Berlin?

505:15 MS. BERLIN: Sure.

605:15 MR. ROSENBLUM: Good afternoon. This is

7 Doug Rosenblum. I'm counsel for the receiver, Ryan

8 Stumphauzer. My colleague, Tim Kolaya, was on for

9 most of the day as well. I just wanted to state for

10 the record that the receivership order in this case

11 grants the receiver authority to conduct discovery

12 himself as well.

1305:15 And on behalf of my client, I reserve the

14 right to schedule another deposition of Mr. Furman

15 at the request of the receiver.

1605:15 MR. SOTO: This is Alex Soto on behalf of

17 Joseph LaForte. We also reserve the right to ask

18 cross-examination or clarifying questions within the

19 scope of the questions asked by Ms. Berlin once

20 she's done. We're obviously not going to do that

21 now, but we just want to make sure we put on the

22 record that we're reserving the right to do exactly

23 that.

2405:16 MS. BERLIN: I should clarify I think I'm

25 done. And if we have further questions for
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1 Mr. Furman, I'm going to send him interrogatories.

205:16 MR. SOTO: Oh, okay. I'm sorry. I

3 misunderstood.

405:16 MS. BERLIN: I apologize. I should

5 clarify. I think rather than doing this a second

6 day, we would just send Mr. Furman interrogatory

7 questions is my plan. So I don't know if you want

8 to -- do you want to go ahead and cross-examine? I

9 have no further questions.

1005:16 MR. SOTO: We have quite a bit, and I

11 don't think it makes sense to do that now. So I'm

12 just going to go ahead and reserve my right to

13 recall him for purposes of cross-examination or

14 clarification, again, within the scope of your

15 direct because we didn't cross notice. That's all I

16 have.

1705:16 MS. BERLIN: Or you could always just

18 notice his deposition, too. But either way.

1905:17 MR. SOTO: Yeah, I could.

2005:17 MS. BERLIN: Either way is good. Okay.

21 And I assume like everybody can -- if anybody wants

22 to take his deposition, you can notice it, or if

23 they want to do something that's a

24 cross-examination, we'll schedule that.

2505:17 MR. SOTO: It's just late in the day.
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1 That's all I have. I don't know if anybody else has

2 anything before we close.

305:17 MS. BERLIN: No.

405:17 Mr. Furman, do you have any

5 cross-examination of yourself that you wanted to do

6 before we conclude?

705:17 THE WITNESS: I don't believe so.

805:17 MS. BERLIN: Okay. All right. Well,

9 thank you so much. I think we're off the record.

1005:17 THE VIDEOGRAPHER: And this concludes

11 today's videotape deposition. We're going off the

12 record at 5:17 p.m.

13 (Whereupon, at 5:17 p.m., the taking of

14 the instant deposition ceased.)

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25
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88: 

4 I, Ann Medis, Registered Professional 

5 Reporter, Certified Livenote Reporter and Notary 

6 Public within and for the Commonwealth of 

7 Pennsylvania, do hereby certify: 

8 That MICHAEL C. FURMAN, the witness whose 

9 deposition is hereinbefore set forth, was duly sworn 

10 by me and that such deposition is a true record of 

11 the testimony given by such witness. 

12 I further certify the inspection, reading 

13 and signing of said deposition were not waived by 

14 counsel for the respective parties and by the 

15 witness. 

16 I further certify that I am not related to 

17 any of the parties to this action by blood or 

18 marriage and that I am in no way interested in the 

19 outcome of this matter. 

20 IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set my 

21 hand this 7th day of June, 2021. 

22 

23 

24 

25 Commonwealth of Pennsyl11ania. Notary Seal 
Ann Med is, Notary Public 

Allegheny County 
My commission expires January 7, 2025 

Commission number 1109616 
Member. Pennsylvania Association of Notaries 
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1 CERTIFICATE OF WITNESS

2

3

4 I, MICHAEL C. FURMAN, do hereby declare under

5 penalty of perjury that I have read the entire

6 foregoing transcript of my deposition testimony,

7 or the same has been read to me, and certify that

8 it is a true, correct and complete transcript of

9 my testimony given on May 26, 2021, save and

10 except for changes and/or corrections, if any, as

11 indicated by me on the attached Errata Sheet, with

12 the understanding that I offer these changes and/or

13 corrections as if still under oath.

14 _____ I have made corrections to my deposition.

15 _____ I have NOT made any changes to my deposition.

16

17 Signed: ___________________________
MICHAEL C. FURMAN

18

19 Dated this ________ day of ______________ of 20____.

20

21

22

23

24

25
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1 ERRATA SHEET

2 Deposition of: MICHAEL C. FURMAN
Date taken: MAY 26, 2021

3 Case: SEC v. COMPLETE BUSINESS SOLUTIONS GROUP, et al.

4 PAGE LINE
_____ _____ CHANGE: _______________________________

5 REASON: _______________________________

6 _____ _____ CHANGE: _______________________________
REASON: _______________________________

7
_____ _____ CHANGE: _______________________________

8 REASON: _______________________________

9 _____ _____ CHANGE: _______________________________
REASON: _______________________________

10
_____ _____ CHANGE: _______________________________

11 REASON: _______________________________

12 _____ _____ CHANGE: _______________________________
REASON: _______________________________

13
_____ _____ CHANGE: _______________________________

14 REASON: _______________________________

15 _____ _____ CHANGE: _______________________________
REASON: _______________________________

16
_____ _____ CHANGE: _______________________________

17 REASON: _______________________________

18 _____ _____ CHANGE: _______________________________
REASON: _______________________________

19
_____ _____ CHANGE: _______________________________

20 REASON: _______________________________

21 _____ _____ CHANGE: _______________________________
REASON: _______________________________

22
_____ _____ CHANGE: _______________________________

23 REASON: _______________________________

24
Signed_____________________________

25 Dated______________________________
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